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))صبح امید؛صدای تولید و كارآفرین و حامی فرهنگ و صنعت استان((
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«فرا رسيدن حضرت على اكبر(ع) و روز جوان بر همگان مبارك باد.»

به گزارش خبرنگار صبح امید محمد آرام/
شهر لوستر و دکوراتیو چیتگر بزرگترین مرکز 
تخصصی لوستر در غرب تهران می باشد که با هدف 
حمایت از تولید داخل با محوریت اقتصاد مقاومتی از 
سال ۱۳۹۴ توسط گروهی از فعالان این صنعت ایده 
پردازی شد و سرانجام پس از مطالعات، تحقیقات و 
پژوهش نهایتاً در سال ۱۴۰۱ به بهره برداری رسید. این 
مجموعــه هم اینک با مدیریــت آقایان مهدی امینی 
و ابراهیم مرادی اداره می شــود. خبرنگار ما در ادامه 
سلسله گزارشات خود از واحدهای صنعتی و صنفی 
با مؤسس و بنیانگذار شــهر بزرگ لوستر چیتگر در 
تهران گفتگویی ترتیب داده است که ماحصل آن در 
ادامه از نظرتان می گذرد. آقای مهدی امینی مؤسس 
و بنیانگذار شهر بزرگ لوســتر چیتگر در گفتگو با 
خبرنگار صبح امید درباره پایه گذاری این مجموعه 
گفت: پایه گذاری فروشــگاه بزرگ لوســتر چیتگر 
بــا اســتفاده از تفکــرات و ایده پــردازی گروهی از 
جوانان نخبه و تحصیل کرده بوده تا با تجاری سازی 
ایده ها به یک مجموعه بزرگ هایپر و بورس عرضه 
محصــولات لوکس، لوازم مصرفی، نور افشــان و... 

تبدیل شود که بحمدالله اهداف این گروه محقق شد 
و اولین، بزرگترین و کاملترین فروشگاه شهر لوستر 
چیتگــر ایران در غرب تهران در ســال ۱۴۰۱ رســماً 
فعالیت خود را آغاز کرد. مالک و مؤسس شهر لوستر 
چیتگر در بخش دیگری از سخنان خود اظهار داشت: 
ایــن واحد صنفی با هنرمنــدی و توانایی بیش از ۴۰ 
تولید کننده برتر کشور افتتاح شد و محصولات بدون 
واسطه از تولید به مصرف عرضه می شود. ضمن آنکه 
شرکت های تولید کننده لوستر، آباژور و غیره عمدتاً 
در شــهرک های صنعتی مستقر هستند و محصولات 
خــود را در بالاترین کیفیــت تولید و بــه بازارهای 
داخلــی و خارجی عرضه می نمایند. این شــرکت ها 
جزو سردمداران صنعت لوستر کشور هستند و کالای 
تولید شــده مورد اســتفاده بیش از ۸۰ میلیون خانوار 
ایرانی است. امینی مساحت شهر بزرگ لوستر چیتگر 
را یادآور شد و افزود: هایپر لوستر چیتگر در فضایی به 
مساحت ۲ هزار و ۵۰۰ متر مربع جانمایی شده و دارای 
۳۲ غرفه می باشــد. محصولاتی که در این فروشگاه 

عرضه می شود جزو برندهای مطرح و خوشنام کشور 
است که شامل انواع لوستر مدرن، کلاسیک، سنتی، 
اســپرت، چوبی، آباژور، آینه و کنســول، شمعدان، 
شــمع، قاب عکس، ظروف پذیرایی، تابلو، ســاعت 
و ســایر ملزومات و دیزاین خانگی قابل مصرف در 

سبد کالای تزئینات و... است. مهدی امینی در پاسخ 
به ســؤال خبرنگار ما در خصوص اهداف راه اندازی 
فروشگاه بزرگ لوستر گفت: مهمترین هدف ما در 
گام اول این بــوده بازاری ایجاد کنیم تا خانواده های 
محترم به راحتــی و در کمترین زمان بدون پرداخت 
هزینــه اضافی بتوانند در یک مــکان هر نوع کالای 
تزئینــی، روشــنایی و لوکــس را خریــداری کنند. 
خوشبختانه ما در شهر بزرگ لوستر چیتگر برای اولین 
بار در کشور این فضا را محیا کردیم و فرصت انتخاب 
را در اختیار مشتریان گذاشته ایم، به طوریکه ما در این 
فروشــگاه برآیندی برای ارائه محصول نداریم، بلکه 
فروش صرفاً مشــاوره اســت و چنین روشی تاکنون 
در هیچ جای کشــور اجرا نشده و نمونه بارز آن فقط 
در کشــورهای اروپایی و آمریکایی اجرا شده است. 
وی گفت: در فروشگاه های شهر لوستر چیتگر هیچ 
فروشنده ای در مغازه حضور فیزیکی ندارد و اجباری 
برای خرید کالا نیســت. همچنین هیچ هزینه اضافی 
غیر از نرخ تعیین شــده از مشتریان گرفته نمی شود و 
تولید مستقیم از کارخانه بدون واسطه بدست مصرف 
کننده می رســد که این مهم نقطه عطف شهر بزرگ 
لوســتر چیتگر اســت. بنیانگذار شــهر بزرگ لوستر 
چیتگر خاطر نشــان ســاخت: در این مجموعه بیش 
از ۶۰ قلم کالا با بیــش از ۲۵۰۰ نوع محصول متنوع 
در طرح ها و رنگ های مختلف عرضه می شود یعنی 
اگر خانواده ای با هدف خرید در شهر لوستر چیتگر 
حضور یابد، بــدون دغدغه در کمترین زمان ممکن 
می تواند بهترین لوســتر و دکوراتیو منــزل خود را با 
نازلترین قیمــت و تضمین کیفیت خریداری کند. ما 

به مشتریان ارجمند بصورت صد در صد این اطمینان 
و تأییده را می دهیم هر آنچه در فروشگاه دکور و به 
نمایش گذاشته ایم همان محصول را تحویل مشتری 
دهیم که این مهم بسیار حائز اهمیت است. وی ادامه 
داد: تمام محصولات شــهر لوستر چیتگر ۲ تا ۵ سال 
ضمانت و ۱۰ سال خدمات پس از فروش دارد. مدیر 
و مؤســس شهر بزرگ لوســتر چیتگر در خصوص 
روش فروش بیان داشــت: صنــدوق متمرکز روش 
فروش این مجموعه اســت. یعنی فروش تمام کالای 
موجــود در  غرفه ها فقــط از طریق صندوق متمرکز 
انجام می شود، بطوریکه ما با کاهش فروشنده قیمت 
تمام شــده اجناس را برای مشتریان به شدت کاهش 
داده ایــم. او افزود: روش فــروش محصولات ما هم 
حضــوری و هم آنلاین)اینترنتی( اســت متقاضیان و 
خانواده های محترم در هر شــهر، استان و حتی روستا 
در سراســر کشــور می توانند خرید خود را از طریق 
شبکه های مجازی و سایت انجام دهند و در کمترین 
زمــان جنس خرید شــده بــه آدرس منــزل یا محل 
کارشــان ارسال می گردد. و هیچ محدودیتی نداریم. 
امینی گفت: تلاش کردیم به سهم خود در شکوفایی 
اقتصاد کشــور سهیم باشیم، بنابراین با کار جهادی و 
انقلابی با هدف رشــد اقتصادی در راســتای اهداف 
اقتصاد مقاومتی در هر فروشــگاه یک نفر فروشنده 
تعییــن نکردیم و بــا تغییر روند فــروش از توانایی و 
استعدادهای درخشان جامعه معلولین بهره مند شدیم 
و با جــذب این افراد مجموعــه را اداره می کنیم که 
خوشبختانه سطح خدمات رضایت بخش و افزایشی 
بوده اســت. مدیر مجموعه شهر لوستر چیتگر گفت: 

در حــال حاضر حــدود ۱۵ نفــر در این فروشــگاه 
مشــغول بکار هستند که ۵ نفر از آنان افراد توانیاب و 
جزو جامعه معلولین می باشــند که تحت پوشش این 
فروشــگاه قرار گرفته اند. این افــراد در بخش فروش 
و مشاوره بسیار کارآمد، صادق و فرهیخته می باشند 
و ۲ نفر از این افراد در مســابقات ورزشــی کشوری 
و بین المللی کســب مقام شــدند، یک نفر در حوزه 
نویسندگی و دیگری در صنعت چرم و... ایفای نقش 
می کنند. او اذعان داشــت: خانواده های ایرانی عاشق 
خرید هستند، با عشق خرید می کنند و برای همین از 
یک خرید خوب لذت می برند.  بنیانگذار شهر لوستر 
چیتگر اذعان داشت: ما در شهرهای مختلف ایران از 
جملــه آبادان، اهواز، اردبیــل و... پروژه اجرا کردیم 
و بیش از ۱۲۰ پروژه در مســاجد، تالار و بســیاری از 
مراکــز تجاری و غیر تجاری پــروژه تولید، نصب و 
اجرای لوســتر از ۵ متر تا ۱۰ متــر و... انجام داده ایم. 
مؤسس شهر لوستر چیتگر در بخش دیگری از سخنان 
خود ابراز داشت: هر مشتری که وارد مجموعه بزرگ 
شهر لوستر چیتگر شــود چه خرید کند و چه خرید 

نکند در کافه مورد پذیرایی)چای، نسکافه، دمنوش 
و... ( قــرار می گیــرد که این یک اتفاق نادر اســت، 
چرا که این چنین برنامه و مشــتری محور در ســطح 
کشــور برای فروشگاه ها تعریف نشــده و نداریم. به 
همین دلیل چنین اقداماتی شهر لوستر چیتگر را متمایز 
کرده است. همینطور نوع برخورد، نوع فروش، روش 
فروش نسبت به ســایر مراکز خرید کاملًا متفاوت و 
تحولگرا اســت. ایشــان درباره برند سازی فروشگاه 
لوســتر چیتگر بیان داشت: شــهر لوستر چیتگر نامی 

آشنا برای همگان اســت. شهر نور چیتگر یک برند 
ثبت شده است و برای حفظ و حراست از آن تلاش 
می کنیم رضایت مشــتریان ارجمنــد را در همه ابعاد 
جلب کنیم. مهدی امینــی در ادامه گفتگوی خود با 
صبح امید به مشکلات اشــاره کرد و افزود: یکی از 
دغدغه های ما در این فروشگاه کمبود امکانات برای 
ارائه خدمات مطلوب به افراد توانیاب است. و دیگری 
اینکه بخاطر حجم بالای مشــتریان در روزهای آخر 
هفته و تعطیلات، خیابان ورودی شــهر بزرگ لوستر 
چیتگر از ســمت خیابــان کوهک بصــورت اریب 
اجرا شده که می طلبد شهرداری منطقه ۲۲ ناحیه ۵ با 
همکاری همه جانبه منطقه مشکل ورودی و خروجی 
را برای حدود ۳۰ برج مسکونی و تجاری تسهیل کند. 
زیرا اجرای این پروژه بســیار ساده و بدون هزینه قابل 
انجام است. ایشان تأکید کردند: اقتصاد لوستر کمتر از 
فرش نیست و ایران یکی از بزرگترین تولید کنندگان 
لوستر در جهان است که شواهد و نوابغ موجود گواه 
این مدعاست. ایران در تولید لوستر حرف اول منطقه 
و حتی آســیا را می زند و به نظرم ایــران بعد از ایتالیا 
دومین کشــور تولید کننده لوســتر در دنیا است. که 

می بایســت به این صنعت بهاء داده شــود. از این رو 
نگاه ویژه مسئولان می تواند صنعت لوستر را متحول 
ســازد چونکه در کشورهای همســایه هیچ کس در 
تولید لوستر ســرمایه گذاری نکرده و محصولات ما 
صــادرات محور تولید و به بازارهای هدف صادرات 
می شود که نتیجه آن ارز آوری برای کشور و پویایی 
اقتصاد است. امینی رمز موفقیت مجموعه شهر لوستر 
چیتگــر را بازگو کرد: این گــروه از ابتدا تاکنون در 
کنار هم با اتحــاد و همدلی فعالیت را آغاز کردند و 
مسیر پیشرفت و توسعه را همه با هم پیمودند که لازم 
می دانم از تلاش مضاعــف همکارانم به ویژه آقایان 
حــاج محمد عســکری از حامیان اصلی و شــریک 
مجموعه شهر لوستر چیتگر، مهندس ابراهیم مرادی 
مدیر فروشگاه که جزو ارکان اصلی این واحد هستند، 
مهنــدس نیک پندار در ضلع بعدی فروشــگاه ایفای 
نقش می کنند و سایر کارکنان و همچنین هیئت مدیره 
مجتمع مســکونی تجاری پارســیس آقایان سلمانی، 
محب زاده و کشــاورز که الحــق و الانصاف تلاش 
شبانه روزی دارند، صمیمانه از زحمات یکایک این 

عزیزان کمال تشکر و قدردانی می کنم.

محصولات برتر و قیمت های شگفت انگیز در شهر لوستر چیتگر
شهرلوسترچیتگرنخستینوبزرگترينهايپرتخصصىلوسترودكوراتیودرايران

عرضه بیش از 40 برند ایرانی با 
هدف حمایت از تولید داخل

خرید از فروشگاه بزرگ لوستر 
چیتگر صرفاً مشاوره ای است

تمام محصولات شهر لوستر چیتگر 
۲ تا 5 سال ضمانت و 10 سال خدمات 

پس از فروش دارد

پارســيس، بــرج  هفتــم،  نســيم  كوهــك،  خيابــان  چيتگــر،  تهــران،  آدرس: 
شهر بزرگ لوستر چيتگر

ساعت كار فروشگاه همه روزه 10 صبح الى22 شب بدون تعطيلى
تلفن تماس:  46147837-021                      همراه :09122351581-09127123800

اندازه گیری لحظه ای
و ارسال برخط داده های 

هواشناسی

ضرورت به روزرسانی
امکانات زیرساخت با هدف

ارتقاء بهره وری در تولید کشت 
گلخانه ای شهرك مهرگان

ضرورت تعامل دانشگاه
با صنعت بازیافت پلیمر

محصولات برتر و
قیمت های شگفت انگیز
در شهر لوستر چیتگر

مدیر عامل شركت 
دانش بنیان ماشین 
سازی متین هنرساز 

واقع در شهرك 
صنعتی زاویه در 

گفتگو با صبح امید 
مطرح كرد:

مدیر عامل 
شركت تعاونی 
تولید روستایی 

گلخانه داران مهرگان 
امان آباد در نشست با 
صبح امید تأكید كرد:

اعضای هیئت مدیره شركت تعاونی حمل و نقل
كامیونداران خود راننده تك واحدی شهرستان

رودسر و حومه درگفتگو با صبح امید مطرح كردند:

نقطه عطف شرکت تعاونی حمل و نقل 
کامیونداران خود راننده تک واحدی 
شهرستان رودسر صدور بارنامه در هر 

ساعت از شبانه روز است

جانمایی اقامتگاه بومگردی 
گوهران)خانه زالفی ها( با 7۰ سال 
قدمت در دل طبیعت و باغات چای 

یکی از مفرح ترین اقامتگاه های
درجه یک شهرستان املش

مدیر صنایع سنگ تخت جمشید
شهر شلمان لنگرود:

دستگاهای نظارتی جلوی
دلالان صنعت سنگ را بگیرند

کسب عنوان واحد نمونه تحقیق و 
توسعه سال 14۰1 برگ زرینی بر کتاب 

افتخارات مجتمع تولیدی شرکت 
معدنی املاح ایران واحد اراك

مدیران شركت تولیدی خوراك
دام و طیور گلرخ ساوه عنوان كردند:

رونق کارخانجات تولید خوراك
دام و طیور در گروی عدم دسترسی 

فعالان صنعت دام و طیور از
بازارگاه محقق می شود

در راستای اجرای طرح ملی مسکن 
اساتید و کارکنان دانشگاه آزاد 

اسلامی استان مرکزی ؛ امضای توافق 
نامه اداره کل راه و شهرسازی استان 

مرکزی با دانشگاه آزاد اسلامی

 خلق ارزش افزوده با
استفاده از ضایعات پلیمری

مدیر عامل شركت 
مهندسی كارن 

پلیمر فلات پارس 
شهرستان زرندیه در 
گفتگو با صبح امید 

مطرح كرد:

نهمین شعبه بازار برق ایران 
در اراك افتتاح شد

رهبــر معظــم انقلاب اســلامی صبح امــروز در دیدار 
هزاران نفر از مردم اســتان آذربایجان شرقی، «نگاه به خود» 
برای «تقویت نقاط قوت، کامیابی و رفع نقاط ضعف» و نگاه 
هوشمندانه و بدون انفعال به دشمن را دو وظیفه مهم و اساسی 
برشــمردند و با تأکید بر اهمیت وحدت ملی و انتخابات ۱۱ 
اســفند به عنوان راه  حل مشکلات و اصلاح امور، همه را به 
شرکت پرشور در این رویداد مهم ملی فراخواندند و نکات 
مهمی را در بــاب چگونگی انتخاب نامــزد اصلح، اتقان و 
ســلامت انتخابات و پرهیز از بداخلاقی هــای انتخاباتی بیان 
کردنــد. رهبر انقلاب، جبهه اســتکبار را بی شــک مخالف 
انتخاباتِ ایران دانستند و گفتند: انتخابات، مظهر جمهوریت 
نظام است و به همین علت است که مستکبران و آمریکا که 
هم با جمهوریت و هم با اسلامیت نظام مخالفند، با انتخابات 
و حضور پرشور مردم پای صندوق های رأی مخالف هستند. 
ایشــان با اشاره به درخواســت یکی از رؤسای جمهور قبلی 
آمریــکا از مــردم ایران برای شــرکت نکــردن در یکی از 
انتخابات گذشته، گفتند: آن رئیس جمهور، ندانسته به ایران 
کمک کرد زیرا مردم از ســر لج و مخالفت با او، بیشتر و پر 
شــورتر از همیشه در انتخابات شرکت کردند به همین علت 
آمریکایی ها دیگر اینگونه سخن نمی گویند اما با شیوه های 
مختلــف به دنبــال دور و مأیوس کردن مــردم از انتخابات 
هستند. رهبر انقلاب، انتخابات را رکن اصلی نظام جمهوری 
اســلامی و راه اصلاح کشور خواندند و گفتند: همه باید در 
انتخابات شرکت کنیم. کسانی هم که به دنبال ترمیم و حل 
مشــکلات هستند، راه درســت آن، انتخابات است و باید به 
انتخابات رو کنند. ایشان، انتخاب اصلح را ضروری دانستند 
و افزودند: همه افرادی که از نظارت شــورای نگهبان عبور 
کرده اند، صالح هســتند اما به حکم عقل بایــد از بین آنها، 
افراد صالح تر را انتخاب کرد و برای شناخت اصلح، مردم تا 
جایی که توان بررسی دارند تحقیق کنند و اگر نمی توانند، به 
نظر افراد مورد اعتماد، توجه و عمل کنند. حضرت آیت الله 
خامنه ای وظیفه ســخنوران و افراد مقبول را تشویق مردم به 
حضور در انتخابات خواندند و تأکید کردند: افرادی هم که 

وارد میدان انتخابات شده اند، از بداخلاقی، بددهنی و توهین 
و تهمت به دیگران در تبلیغات و فضای مجازی و همچنین از 
سیاه نمایی و بیان مطالب دروغ و خلاف واقع برای جلب نظر 
مردم اجتناب کنند چرا که این کارها موجب سلب برکت و 
عنایت الهی است. ایشان با تأکید بر رعایت صحت، سلامت 
و اتقان انتخابات به عنوان مطالبه ای همیشــگی از مســئولان 

افزودند: البته در طول این چند دهه، هرگز تخلف انتخاباتی 
به معنای مورد ادعای دشمن مشاهده نشده و این حرف آنان 
بی اساس اســت. در مواردی هم که برخی ادعاهایی مطرح 
کردند، پس از تحقیق و بررســی برخی تخلفات مشــخص 
شــد اما هیچگاه این تخلفات تغییری در نتایج کلی به وجود 
نیاورده بود و انتخابات در کشور همیشه صحیح، سالم و متین 

برگزار شــده اســت. رهبر انقلاب، اتحاد ملت ایران را رمز 
پیروزی و استمرار انقلاب اسلامی خواندند و تأکید کردند: 
در آینده نیز باید همچون یدِ واحده این مســیر را ادامه دهیم 
و اختلاف های سلیقه ای و سیاسی نباید در وحدت ملی ایران 

در مقابل دشمنان تأثیرگذار باشد.
بخشی از سخنان رهبر انقلاب در دیدار با مردم آذربایجان شرقی

رهبر انقلاب در دیدار هزاران نفر از مردم آذربایجان شرقی تاكید كردند:

حضور در انتخابات و حفظ وحدت ملی
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بــا حضور مخلص الائمه اســتاندار مرکزی و 
جمعی از مسئولین اســتان، پروژه ایستگاه خودکار 

هواشناسی به بهره برداری رسید.
به گزارش روابط عمومی اداره کل هواشناسی 
اســتان مرکزی، در آســتانه چهــل و پنجمین بهار 
پیــروزی شــکوهمند انقلاب اســلامی ایــران، در 
مراســمی با حضور فرزاد مخلص الائمه اســتاندار 
مرکزی ایســتگاه خودکار ســینوپتیک شهرســتان 
کمیجان و تعداد ۹ ایســتگاه باران سنج دیتالاگری 

در سطح استان به بهره برداری رسید.
در این مراسم که اســتاندار مرکزی، تعدادی 
از معاونین ایشــان، فرماندار شهرســتان کمیجان و 
جمعی از مســئولین استانی و شهرستانی نیز حضور 
داشتند، سعیدرضا عرب مدیرکل هواشناسی استان 
مرکزی در سخنانی با اشاره به افتتاح پروژه ایستگاه 
سینوپتیک شهرســتان کمیجان با صرف هزینه ای 
بالــغ بر ۱۰ میلیارد ریال گفت: ”ایســتگاه خودکار 
هواشناســی پارامتر های دما، رطوبت، میزان بارش، 
فشار هوا، سمت و سرعت باد را به صورت لحظه ای 
اندازه گیــری و گزارش می کند و این ایســتگاه ها 
مکمل ایســتگاه های ســینوپتیک می باشند که به  
صورت شــبانه روزی و در هر لحظه نسبت به ثبت 

اطلاعات و ارسال گزارش ها اقدام می  کنند.“
مدیــرکل هواشناســی مرکــزی در ادامــه از 
پیگیری های مستمر در جهت افتتاح پروژه های در 

دست اقدام در استان خبر داد. 
اســتاندار مرکزی نیز در سخنانی ضمن تشکر 

از تلاش مدیران و کارکنان اداره کل هواشناســی 
استان مرکزی و ایستگاه شهرستان کمیجان و تاکید 
بر جایگاه و نقش ویژه هواشناســی و تشــخیص و 

اطلاع رسانی به موقع در خصوص وضعیت جویی، 
بیان نمودند که دانش هواشناســی و اقلیم شناســی 
جــزء مهمی از نظام برنامه ریزی کشــور در حوزه 

هــای اجتماعی و اقتصادی می باشــد و خواســتار 
تسریع در افتتاح پروژه های در دست اقدام از سوی 

اداره کل هواشناسی استان مرکزی شد.

اندازه گیری لحظه ای و ارسال برخط داده های هواشناسی
دهــه  بــا  همزمــان 
خورشــیدی  فجر،نیــروگاه 
۲۰۰کیلوواتی در محل تصفیه 
خانه آب و فاضلاب محلات 
مشارکت بخش خصوصی  با 
افتتاح شد. استاندار مرکزی در 
آیین افتتاح این نیروگاه گفت: 
شرایط جوی این شهرستان که 
دارای بیشــترین روزهای سال 
آفتابی اســت، بهترین ظرفیت 
بــرای اجــرای طــرح صفحه 
ایجادکرده  های خورشــیدی 
اســت که نباید از آن مغفول 
بــود و بایــد از ایــن فرصت 
اقتصادی  رشــد  راســتای  در 
استفاده  منطقه  زیرســاختی  و 
فــرزاد مخلــص الائمه  کرد. 
افزود: این طرح علاوه بر بعُد 
نقش  درآمدزایی  و  اقتصادی 
موثری در کاهش بحران کم 
آبی و رفع کمبود انرژی برق 
در شهرستان محلات ایفا می 
کند. مدیرعامل شرکت توزیع 
برق استان مرکزی هم گفت: 
بکارگیری انرژی های تجدید 
پذیــری و هدف گــذاری در 
این حوزه با ســرعت در حال 
پیشرفت است و دستورالعمل 
و بســته های حمایتی ویژه ای 
دراین راستا لحاظ شده است. 
محمود محمودی  با بیان اینکه 
نزدیک ۵۷.۵ مگاوات نیروگاه 
اســتان  در  مقیــاس کوچک 
وجــود دارد ،افــزود: از ایــن 
میزان ۱۶.۲مــگاوات نیروگاه 
بــرق آبــی ، ۳۳.۳مــگاوات 
نیــروگاه گازی و ۸ مگاوات 

نیروگاه خورشیدی است.

افتتاح نیروگاه خورشیدی 2۰۰ کیلوواتی 
محلات با اعتبار 5۰ میلیارد ریال

مدیرعامل شــرکت توزیع نیروی برق اســتان 
مرکــزی گفت:۴.۸مگاوات انرژی خورشــیدی در 
اســتان مرکزی از ابتــدای دولت ســیزدهم تاکنون 
وارد مدار شــده است. محمود محمودی بابیان اینکه 
هم اکنون ۸مگاوات انرژی خورشــیدی در اســتان 
مرکزی به شبکه برق استان متصل شده است،افزود:از 
این میزان ۳.۲مگاوات قبل از آغاز دولت ســیزدهم 
و ۴.۸مگاوات از آغاز دولت ســیزدهم تاکنون بوده 
اســت. مدیرعامل شــرکت توزیع نیروی برق استان 
گفت: ناترازی تولید و مصرف در ســال های اخیر از 
سویی و افزایش آلودگی هوا از سوی دیگر دولت ها 
را بر آن داشــته کــه تغییر نگرش جــدی در حوزه 
انرژی های تجدیدپذیر را در دستور کار خود داشته 
باشــند. وی با اشــاره به اینکه بکارگیری انرژی های 
تجدیدپذیر و هدف گذاری در این حوزه با سرعت 
در حال پیشــرفت است و دســتورالعمل و بسته های 
حمایتی ویژه ای در این راستا لحاظ شده است، افزود: 
اهدای تسهیلات ویژه انرژی های تجدیدپذیر با معرفی 
سازمان صنعت، معدن و تجارت به بانک ها و همچنین 
خرید تضمینی انرژی تولیدی از ســوی وزارت نیرو 
فرصت خوبی برای ســرمایه گــذاری متقاضیان در 

این حوزه اســت. محمودی بیان کرد: استان مرکزی 
بزرگ ترین تولید کننده سلول های خورشیدی است 
که در شهرســتان خمین تولید و توســعه این فعالیت 
انجام می شود. وی خاطرنشان کرد: استان مرکزی با 
اقلیم و گستره مناسب، برخورداری از تعداد روزهای 
آفتابی قابل توجه طی سال به دلیل شرایط سرزمینی، 
و بهره مندی از ظرفیت مناســب ســرمایه گذاری، از 
بهترین منطقه های کشــور برای توسعه تولید برق از 
انرژی خورشــیدی اســت محمــودی تصریح کرد: 
هرکیلووات ســامانه خورشــیدی، می تواند ســالانه 
یکهــزار و ۸۰۰ کیلــووات ســاعت در اقلیم اســتان 
مرکزی برق تولید کند که امید است روند تغییر نگاه 
مردم و سرمایه گذاران به حوزه انرژی خورشیدی در 

استان روز به روز متفاوت تر و بهتر شود.

در دولت سیزدهم ،وارد مدار شدن 4.8مگاوات 
قائم مقــام مدیر عامل انرژی خورشیدی در استان مرکزی

در توزیــع برق شهرســتان 
مراســم  ایــن  در  اراک 
ســرمایه  گفت:کارکنــان 
های بی بدیل این شــرکت 
هســتند ، و اظهار امیدواری 
کرد بــا تمرکز مضاعف بر 
انتظارات و برنامه های کلان 
جهت تســریع و تسهیل در 
مســیر دســتیابی به اهداف 
گام  شــرکت،  استراتژیک 
برداریــم.  امیــد رفیعــی با 
تاکید بر هم افزایی و همدلی 
بیشتر در ســطح شرکت به 
منظور دســتیابی به اهداف 
و حفظ حقوق صنعت برق 
و رضایت مندی ذینفعان و 

شــهروندان ، که از اهداف عالی شرکت می باشد، 
اظهار داشــت: مطمئنا با حضور همکاران پرتلاش و 
موثر شرکت که توانسته اند عملکرد قابل توجه ای 
را از خود ارائه دهند، با تعامل و همکاری همکاران 
، شاهد پیشرفت دو چندان شرکت خواهیم بود.  در 
پایان این مراسم،طی احکامی مجزا از سوی مدیرعامل 

شرکت توزیع برق استان مرکزی ،محمدنظام آبادی 
به سمت مدیر مشترکین توزیع برق شهرستان اراک 
و مجتبی بنیادی به سمت مدیر دفتر مدیریت مصرف 
شــرکت توزیع برق استان مرکزی منصوب شدند و 
از زحمات ایشــان در سمت های قبلی با اهدای لوح 

سپاس تجلیل شد.

دو انتصاب در توزیع برق استان مرکزی

 ۱۲ از  تجلیــل  آییــن 
و  تحقیــق  نمونــه  واحــد  
استان   ۱۴۰۱ ســال  توســعه 
با حضور اســتاندار  مرکزی 
هماهنگی  معــاون  مرکزی، 
اســتانداری ،  اقتصادی  امور 
معدن  صنعــت،  کل  مدیــر 
اتــاق  رئیــس  تجــارت،  و 
بازرگانــی، صنایع، معادن و 
کشــاورزی اراک، شرکت 
معدنی املاح ایران و جمعی 
از تولید کننــدگان و فعالان 
اقتصادی در ســالن جلسات 
مرکزی  اســتانداری  غدیــر 
برگزار شــد . در این جلســه 
املاح  معدنــی  شــرکت  از 
نمونه  واحــد  بعنوان  ایــران 
اســتان  توســعه  و  تحقیــق 
مرکزی با اهداء لوح سپاس 

تجلیل شــد. در متن لوح تقدیر از شرکت معدنی 
املاح ایران آمده اســت؛ در ســالی کــه به تعبیر 
مقام معظــم رهبری حضرت آیــت الله خامنه ای 
)مدظلــه العالی( به نام ســال تولیــد، دانش بنیان 
و اشــتغال آفرین نــام گذاری گردیــده، تلاش 
مجدانــه شــرکت ها و صنایــع زمینــه مناســبی 
بــرای تحقق اهــداف عالی نظــام در عرصه های 
مختلف اقتصادی، فرهنگی و اجتماعی را فراهم 
نموده اســت. هفتــه پژوهش و فنــاوری فرصت 
مغتنمی اســت تا ضمــن ترویج ایــن فرهنگ و 
تثبیت جایگاه ارزشــمند پژوهــش و فناوری، از 
تلاش های ارزنده سازمان ها و صنایع عرصه های 
مختلــف علمی به نحو شایســته ای تقدیر به عمل 

آید. بدین وسیله انتخاب آن شرکت را به عنوان 
واحد تحقیق و توســعه پیشگام استان مرکزی در 
ســال ۱۴۰۱ تبریک عــرض نمــوده و از درگاه 
خداونــد متعــال توفیقات روزافزون شــما را در 
جهت تداوم خدمــت خالصانه و صادقانه به نظام 
مقدس جمهوری اسلامی ایران مسئلت می نمائیم. 
شــایان ذکر است؛ شــرکت معدني املاح ایران 
در ســال ۱۳۶۳ با هدف اکتشــاف، اســتخراج و 
فرآوري املاح مختلف معدني تبخیري تاســیس 
شــد. این شــرکت در ســال ۱۳۷۵ در ســازمان 
بورس اوراق بهادار تهران پذیرفته و به شــرکت 
ســهامي عــام تبدیــل و هم اکنون بــا دو مجتمع 
تولیدي در اراک و گرمســار و دو طرح توســعه 

در حال اجــرا بزرگترین 
ســولفات  تولیدکننــده 
بزرگتریــن  از  و  ســدیم 
نمــک  تولیدکننــدگان 

تصفیه شــده و سولفات پتاســیم در ایران است. 
بخشــي از محصولات این شــرکت به خارج از 
کشــور صادر مي شــود که میزان صــادرات آن 
در نــه  ماهــه ســال ۱۴۰۲ بیــش از ۹۵۲۵میلیارد 
ریال بوده و از رشــد ۶۶درصدي نسبت به مدت 
مشابه ســال گذشته برخوردار است. سود خالص 
شــرکت در این مدت با رشد ۱۷درصدي نسبت 
بــه بودجه حــدود ۴۶۵۷ میلیارد ریــال بوده که 
موفقیت بزرگي براي شرکت محسوب مي شود. 

با توجــه بــه اینکه خطــوط تولیــد محصولات 
شــرکت با بهره گیري از کلیه ظرفیت هاي تولید 
و افزایــش بهــره وري و راندمــان در محصــول 
ســولفات ســدیم با ۱۷۵درصد ظرفیت اسمي و 
در محصول نمک تصفیــه با ۱۲۱درصد ظرفیت 
اســمي در حال فعالیت است در این مدت تولید 
محصول تقریبا به ۲۳۸ هزار تن رســید که نسبت 
به بودجه و مدت مشــابه ســال گذشــته افزایش 

داشته است.

کسب عنوان واحد نمونه تحقیق و توسعه سال 14۰1 برگ زرینی بر کتاب
افتخارات مجتمع تولیدی شرکت معدنی املاح ایران واحد اراك

عصر روز پنجشــنبه ۲۶ بهمن ماه جلسه ای در 
راســتای بررسی و اجرای تفاهم نامه همکاری فی ما 
بین وزارت راه و شهرسازی و دانشگاه آزاد اسلامی 
جهت اجرای طرح تأمین مسکن اساتید و کارکنان 
دانشــگاه آزاد اســلامی با حضور مهندس اســدی 
معاونت عمرانی اســتانداری مرکزی ،دکتر مرتضی 
قاسمی رییس دانشگاه آزاد اسلامی استان مرکزی و 
عباس یوســف زاده مدیرکل راه و شهرسازی استان 
مرکزی در دفتر حوزه معاونت عمرانی اســتانداری 
مرکزی برگزار شــد. بــه گــزارش روابط عمومی 
دانشگاه آزاد اســلامی استان مرکزی، در این جلسه 
توافق نامه ای در خصوص زمین های دانشــگاه آزاد 
اسلامی اســتان مرکزی جهت اجرای طرح مسکن 

به شــرح ذیل امضــاء گردید؛ ۱-یــک قطعه زمین 
در دانشــگاه آزاد اســلامی واحد ســاوه به مساحت 
تقریبــی ۶۷ هکتار ۲-یــک قطعه زمیــن در واحد 
آشــتیان به مساحت تقریبی ۳۶ هکتار ۳- یک قطعه 
زمین در ســایت دانشگاه آزاد اسلامی واحد نراق به 
مســاحت تقریبی ۶۰ هکتار ۴- یک قطعه زمین در 
واحد کمیجان به مساحت تقریبی ۳۱ هکتار. شایان 
ذکر اســت در مجموع ۱۹۴هکتار زمین  در دانشگاه 
آزاد اسلامی استان مرکزی جهت اجرای طرح ملی 
مسکن اســاتید و کارکنان دانشگاه مصوب گردیده 
است. دکتر میرزاده مدیر طرح های عمرانی دانشگاه 
آزاد اســلامی اســتان مرکزی و برخی از معاونان و 

مدیران دو سازمان در این جلسه حضور داشتند.

در راستای اجرای طرح ملی مسکن اساتید و کارکنان دانشگاه 
آزاد اسلامی استان مرکزی ؛ امضای توافق نامه اداره کل راه و 

شهرسازی استان مرکزی با دانشگاه آزاد اسلامی

دکترعبــاس احمــدی دبیــر علمی ســومین 
جشنواره شــعر انتظار از ارســال بیش از ۴۲۰ شعر 
به دبیرخانه این جشــنواره در دانشگاه آزاد اسلامی 
واحــد اراک خبر داد. به گــزارش روابط عمومی 
دانشگاه آزاد اسلامی استان مرکزی، این جشنواره 
از ســری جشــنواره های فرهنگی علمــی و هنری 
امامت و مهدویت محســوب می شــود که  در  ۳۱ 
استان در دانشگاه آزاد اسلامی در فاصله ۱۳ رجب 
تا نیمه شــعبان برگزار می گردد. وی گفت: مهلت 
ارسال آثار به جشنواره شــعر انتظار تا ۲۰بهمن ماه 
ســال جاری می باشــد و آثار واصله در سه بخش 
عمومــی )حرفه ای(، دانشــگاهی و دانش آموزی 
داوری خواهند شــد و در مراســم اختتامیه که در 
اول اســفندماه در دانشــگاه آزاد اســلامی واحــد 
اراک برگزار خواهد شــد. احمدی بیــان کرد: از 
۱۲ اثــر برتر با هدایای نقدی و اهدای لوح تقدیر و 

تندیس جشنواره ، تقدیر به عمل خواهد آمد. دبیر 
علمی سومین جشنواره شعر انتظار گفت:محورهای 
موضوعی جشنواره شــامل مواردی از قبیل : مدح 
و منقبت و و ذکــر فضائل حضرت صاحب الزمان 
)عج(، انتظار فرج و نجوای شاعرانه با آن حضرت، 
شــعر مهدوی با الهام از دعای ندبــه و دعای فرج، 
جامعه موعود و ســبک زندگی اســلامی ایرانی بر 
اساس معرفت مهدوی، انقلاب اسلامی و آمادگی 
جهانــی بــرای انقلاب حضــرت مهدی)عــج(، و 
یژگیهای حکومت امام عصر، پیروزی مستضعفین، 
استکبارســتیزی و عدالــت گســتری قیام حضرت 
مهدی)عج(،  حکومت صالحان، اشــتراکات ادیان 
و مذاهــب در مقوله انتظار منجــی، انتظار و جهاد 
تبیین می باشــد. وی بیان کرد: قرار است در مراسم 
اختتامیه، از کتاب منتخب اشعار جشنواره رونمایی 

شود.

سومین جشنواره سراسری شعر انتظار در اراك برگزار می شود 

برادر ارجمند جناب آقای محمد قاسمی
استادکار صنعت کابینت

 با نهایت تأسف و تاثر درگذشت عموی گرامیتان را به شما و خانواده محترمتان تسلیت و تعزیت عرض می نماییم.
از درگاه ایزدمنان برای آن عزیز از دست رفته غفران و واسعه الهی و برای جنابعالی و بازماندگان صبر و اجر جزیل

مسئلت داریم. ما را در غم خود شریك بدانید.

خانواده های آرام و حسن نیا

 با نهایت تأسف و تاثر درگذشت عموی گرامیتان را به شما و خانواده محترمتان تسلیت و تعزیت عرض می نماییم.
از درگاه ایزدمنان برای آن عزیز از دست رفته غفران و واسعه الهی و برای جنابعالی و بازماندگان صبر و اجر جزیل

ت
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ت
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دوشنبه  30 بهمن ماه 140۲ گزارش

شهرک گلخانه ای مهرگان امان آباد اراک در 
سال ۱۳۸۶ تأسیس و راه اندازی شد و در همان سال 
نیز شــرکت تعاونی گلخانه داران امان آباد به شماره 
ثبت ۷۷۱۸ تأسیس و رســماً کار خود را آغاز کرد 
تا مدیران واحدهــای تولیدی بتوانند با عضویت در 
تعاونــی توانمندی  هــای مجموعه تولیــدی خود را 
معرفی و مشــکلات شــهرک را پیگیری و برطرف 
سازند. طی این سال  ها مدیران این مجموعه اقدامات 
خوبی انجام دادند و در دوره جدید نیز هیئت مدیره 
شرکت تعاونی تولید روستایی گلخانه  داران مهرگان 
امان آباد آقایــان مهندس عباس علی ابراهیمی مدیر 
عامل، مهندس مهرداد معصومی رئیس هیئت مدیره، 
مهنــدس ابوالفضل حســنی نایب رئیــس، مهندس 
محســن مختاری، مهندس محمد شیخعلی و محمد 
رضایی عضو هیئت مدیره بــا تفکر نوین و اهداف 
مشــخص عزم خود را جــزم کردند تا مشــکلات 
بصورت ریشه ای حل و تولید کنندگان گامی رو به 
توسعه صادرات بردارند. به همین منظور خبرنگار ما 
با مدیر عامل این تعاونی گفتگویی ترتیب داده است 

که ماحصل آن از نظرتان می گذرد.
مهندس عبــاس علــی ابراهیمی مدیــر عامل 
شرکت تعاونی تولید روستایی گلخانه داران مهرگان 
امان آباد اراک در گفتگــو با خبرنگار صبح امید با 
اشــاره به ســوابق کاری خود گفت: اینجانب متولد 
ســال ۱۳۵۸ شهرســتان اراک، اصالتاً اهــل فراهان، 
فارغ التحصیل رشــته تکنولوژی تولیدات گیاهی از 
دانشــگاه آزاد اراک واحد فلق می باشــم که بعد از 
فارغ التحصیلی و شــکل گیری شــهرک گلخانه ای 
امان آبــاد با تحویل گرفتن زمیــن و احداث گلخانه 
فعالیت تولیدی کشاورزی خود را در شهرک آغاز 
کردم که پس از مدتی بنا به دلایلی در ســال ۱۳۹۳ 
گلخانه را واگذار نمودم و در ســال ۱۳۹۸ مجدداً با 
توجه به علاقه و احساس توانمندی برای اینکه بتوانم 
علــم و تجربه توأم با کار و تلاش و کوشــش را به 
منصه ظهور برسانم وارد شهرک شدم و یک واحد 
گلخانه اجاره نموده و مشــغول تولید هســتم. مدیر 
عامل شــرکت تعاونی تولید روستایی گلخانه داران 
مهرگان امان آباد در بخش دیگری از ســخنان خود 
افزود: در شهریورماه سال قبل با پیشنهاد تنی چند از 
اعضای شرکت و تأیید سازمان تعاون روستای استان 
مســئولیت این شــرکت تعاونی را پذیرفتم تا هیئت 
مدیره جدید شکل بگیرد تا رسالت شرکت تعاونی 
تولید روستایی به معنای واقعی کلمه محقق و تکمیل 
چرخه تولید در دســتور کار اجرایی قرار گیرد. وی 
ادامــه داد: تکمیل چرخه تولید به این معناســت که 
تولید در یک بازه زمانی مشــخص و به طورگسترده 
عملیاتی و بهره برداری شود، بطوری که پروسه تولید 
و پروســه واردات با یکدیگر همخوانی داشته باشد. 
بعنوان مثال شرکت تعاونی بتواند زمینه ارائه خدمات 
تأمیــن نهاده هــا مانند کود، ســم، بــذر و... را برای 
بهره برداران فراهم کند تا شرکت تعاونی از این طریق 
درآمد زایی کند و با حذف واسطه ، تولید کنندگان به 
نهاده های ارزان دسترســی داشته باشند. او افزود: در 
گذشته فعالیت شــرکت تعاونی محدود به پیگیری 
مسائل و مشــکلات داخلی بوده، اما در دوره جدید 
نگاه ما تحویل گرا اســت که امیــد   داریم با همت و 
خرد جمعی به آرمان ها و آرزوهای بزرگ دســت 
یابیــم. مهنــدس ابراهیمی دربــاره عضویت اعضاء 
ســخنان خــود را اینگونه بیــان کرد: در شــهرک 
گلخانه ای مهرگان ۱۴۲ قطعه زمین تفکیک شــده 
وجــود دارد که از این تعــداد ۱۱۱ واحد گلخانه به 
بهره برداری رسیده و اعضای آن به عضویت شرکت 
تعاونی درآمده اند . مســتحضر هســتید که شهرک 
گلخانه مهرگان در وسعت ۱۱۰ هکتار زمین مستعد 
جانمایی شده و جزو شهرک های گلخانه ای شاخص 
استان و کشور مطرح می باشد، به همین منظور مصمم 
هستیم این پتانسیل بالقوه را به بالفعل تبدیل کنیم. وی 
ادامــه داد: در همیــن راســتا بــا بکارگیــری افراد 
تحصیل کرده رشته کشاورزی، عمران و دیگر فعالان 

این حوزه کارگروه های ویژه و تخصصی تشــکیل 
داده ایم تا بتوانیم برنامه محور و هدف گذاری شــده 
قدم های بزرگتری در راستای اهداف اقتصاد مقاومتی 
و جهش تولید برداریم. کمااینکه در این مدت کوتاه 
شاهد تغییرات اساسی و تحولات عظیم بوده ایم. البته 
مســیر طولانــی در پیش داریم که آینده آن بســیار 
درخشــان است. مدیر عامل شــرکت تعاونی تولید 
روستایی گلخانه داران مهرگان به تاریخچه تأسیس 
شــرکت تعاونی پرداخت و ابراز داشــت: شرکت 
تعاونی تولید روستایی گلخانه داران مهرگان در سال 
۱۳۸۶ همزمان با ایجاد شهرک گلخانه ثبت و تأسیس 
شــد و هدف از ایجاد آن تحقق اهداف تعاون بوده 
اســت. چونکه تعاون تعاریف زیادی دارد.«تعَاوَنوُا 
عَلـَـی البـِـرِّ و التَّقوی»«همــکاری و تعــاون فقط در 
کارهای نیکو و شایسته صحیح است.» بنابراین باتوجه 
به اینکه تمام فعالان مســتقر در شــهرک به کشت 
محصــولات گلخانــه ای می پردازند، خواســته ها و 
مشــکلات آنان یکی اســت. از این رو می بایســت 
بصورت گروهی پیگیر مشکلات و رفع موانع تولید 
بود تا مسیر رونق تولید هموار و بازار صادرات فراهم 
شود. وی اضافه کرد: هنگامی که بستر تولید در همه 
ابعاد فراهم شــود و تولید کننده در تأمین مواد اولیه 
مورد نیاز مانند کود، سم، بذر و... دغدغه نداشته باشد 
و با تولید مرغوب و انبوه بازار مناســب داشته باشد، 
خود یک امتیاز است. او درباره امکانات زیر ساخت 
شــهرک افزود: بحث زیرســاخت شــهرک یک 
موضــوع بســیار مفصل، مهــم و حیاتی اســت که 
تولیدکنندگان سالیان ســال با آن دست و پنجه نرم 
می کنند، چرا که پایه گذاری شهرک در سال ۸۶ به 
همت سازمان جهاد کشاورزی بوده و امکانات آب، 
برق و گاز براساس نیاز آن روز برای واحدها درنظر 
گرفته شد و طی ۱۶ سال اخیرگلخانه داران با علم و 
تکنولوژی توأم با تجربــه و کار عملی رو به جلو و 
پیشرفت حرکت کردند و بر اساس نیاز بازار)عرضه 
و تقاضا( توسعه یافتند اما زیر ساخت های موجود به 

قوت خود باقی مانده است و در شرایط کنونی شبکه 
آب، شــبکه برق و گاز پاسخگوی نیاز بهره برداران 
نیســت. مهندس ابراهیمی با بیان اینکه به روز رسانی 
امکانات زیرســاخت با هدف ارتقــاء بهره وری در 
تولید کشت گلخانه شهرک مهرگان امان آباد یک 
ضرورت اســت، اذعان داشــت: البته دســتگاه های 
متولی اقدامات بســیار خوبی انجام دادند اما سرعت 
پیشــرفت، توسعه و به روز شــدن واحدها نسبت به 
سرعت بروز شدن زیرساخت ها چشمگیر بوده است، 
می طلبد دستگاه های خدمات رسان عزم خود را جزم 
کنند تا نیاز واحدها تأمین شــود. او گفت: در عصر 
حاضر دنیا به ســمت توسعه کشت گلخانه ای مدرن 
گام برداشته است و کشاورزان به این نتیجه رسیده اند 
که با توسعه کشت های گلخانه ای کنترل شده نه تنها 
از هدر رفت آب جلوگیری می کند بلکه می توانند 
محصول بیشــتری تولید و اقتصاد را تا حد مطلوبی 
تقویت کند. کشت در گلخانه به دلیل کنترل عوامل 
مؤثر در تولید و استفاده از بذر خالص دارای کیفیت 
مطلوبی اســت و این امــر ارزش اقتصادی بالایی را 
بــرای تولیدکنندگان به ارمغان مــی آورد. از این رو 
امــروزه اهمیت مصرف میــوه، ســبزی های تازه و 
صیفی جات بر سلامت انسان بر کسی پوشیده نیست 
به همین دلیل تمایل به اســتفاده از ایــن گروه مواد 
غذایی در سراســر جهان افزایش یافته و در ایران نیز 
ایــن امر باید ترویج شــود و مســئولان می بایســت 
بســترهای لازم را فراهم کنند تا جذب سرمایه گذار 
داشــته باشــیم. مدیرعامل شــرکت تعاونــی تولید 
روستایی گلخانه داران مهرگان خاطر نشان کرد: در 
ســال ۱۳۸۹ هنگامی که قانون افزایش بهره وری به 
تصویب رسید، شهرک های گلخانه ای شکل تازه ای 
به خــود گرفت. در صورتیکه شــهرک گلخانه ای 
مهرگان امان آباد در ســال ۱۳۸۶ تأسیس گردیده و 
زیر مجموعه شرکت شهرک های صنعتی کشاورزی 
نبود. بنابراین اکنون حدود ۷۵ واحد از گلخانه داران 
شهرک دارای سند مالکیت هستند و واحدهایی که 
از سال ۱۳۸۹ به بعد فعال شدند نتوانستند سند مالکیت 
دریافت کنند، چونکه بعد از تصویب قانون افزایش 
بهره وری، واگذاری اراضی ملی ممنوع شد که این 
هم یکی از مشکلات شهرک است و رفع آن تنها با 
پیگیری و بررســی ابعاد دقیق در استان و سطح ملی 
می تواند اثربخش باشد. مهندس عباس علی ابراهیمی 
اذعان داشــت: متأسفانه مشــکلات از قبل روی هم 
انباشته شده و حجم مطالبات بهره برداران روز به روز 
اضافه شــده که فقط و فقط با همیاری و مســاعدت 
می تواند به تدریج برطرف گردد. ابراهیمی تصریح 
کرد: هیئت  مدیره در دوره جدید تمام هم و غم خود 
را صرف آماده سازی و تأمین زیرساخت نموده و در 
گام اول نیز اجرای پروژه های عمرانی را در دســتور 
کار خود قرار داده و توانســتیم با مشارکت مادی و 
معنوی اعضای تحت پوشش و جذب منابع مالی هر 
دو لاین خیابان اصلی شهرک را تراشه ریزی کنیم. 
ایشان افزودند: طول بلوار اصلی شهرک از ورودی تا 
انتها رفت و برگشت ۳۰۰۰ متر و عرض خیابان در هر 
طرف ۹ متر می باشد. به همین دلیل برای اینکه بتوانیم 
گامی بــزرگ در پروژه هــای عمرانی)ویــژه بلوار 

اصلی( برداریم، سال گذشته در مجمع عمومی با اخذ 
مصوبه و کمک مالی واحد ها موفق شدیم زیر سازی 
خیابان اصلی را انجام و تراشه ریزی کنیم و در حال 
حاضر نیز به جد پیگیری دریافت قیر هستیم تا بتوانیم 
با مشارکت گلخانه داران آســفالت گرم را به موقع 
اجرا کنیم. به همین منظور پیگیری های متعددی انجام 
دادیم ولی تاکنون نتیجه بخش نبوده است. از این رو 
در حاشیه نمایشگاه کشاورزی استان این موضوع را 
بــه دکتر خــاوازی معــاون وزیر و رئیس ســازمان 
تحقیقات، آموزش و ترویج کشاورزی وزارت جهاد 
کشــاورزی اعلام کردیم و ایشــان نیز قول  مساعد 
دادند که قرار اســت دستور ایشان در استان اجرایی 
شود، امیدواریم به زودی عملیاتی گردد. مدیر عامل 
شرکت تعاونی تولید روستایی گلخانه داران مهرگان 
امان آباد در بخش دیگری از سخنان خود با تأکید بر 
اینکه چرا هیئت مدیره به جد پیگیر آسفالت خیابان 

اصلی شــهرک اســت، اذعان داشــت: آسفالت از 
اهمیت فراوانی برخوردار است که این اقدام می تواند 
بــرای جلوگیــری از انتقــال آلایندگــی و ذرات 
گردوخاک و همچنیــن ایجاد گونه هــای بیماری 
متعدد به برگ و ســاقه گیاه مؤثر باشد. وی تصریح 
کرد: هنگام تــردد خودروها شــاهد افزایش حجم 
آلایندگی خاک هســتیم. نشســتن گردوخاک بر 
برگ و ســاقه گیاه منشــاء ویــروس و بیماری های 
مختلف می  شود و روزنه های تنفسی گیاه را می بندد 
کــه باعث کاهش عملکرد و کاهش عمر بوته گیاه 
شــده و آن را ضعیف می  نماید. همچنین با نشســتن 
گردوغبار آفت های گوناگون منتقل و بیماری های 
ویروسی و قارچی به وجود می آید که به تولید کننده 
خســارت وارد می نمایــد زیرا در شــرایط ســخت 
اقتصادی تولید کنندگان بیشــترین ســرمایه خود را 
صرف خرید نهاده ها )کود و سم( می کنند. مهندس 
ابراهیمی گفت: طبــق ارزیابی صورت گرفته، برای 
آسفالت بلوار اصلی حدود ۲۵۰ تنُ قیر نیاز داریم که 
اگر قیر با تأخیر به دست ما برسد، زیر سازی و تراشه 
ســازی انجام شــده از بین مــی رود آن وقت برای 
آسفالت، قیر بیشــتری نیاز داریم که هزینه آسفالت 
افزایش پیدا می کند. در هر صورت شرکت تعاونی 
گلخانــه داران مهــرگان آمادگــی دارد بــا دعوت 
گلخانه داران منابع مالی پروژه با مشارکت آنان و هم 
افزایــی، پروژه فــوق را به اتمام برســانیم تا هر چه 
ســریع تر این دغدغه برای همیشــه پایان یابد. مدیر 
عامل شــرکت تعاونی تولید روستایی گلخانه داران 
مهرگان در بخش دیگری از سخنان خود خاطر نشان 

ســاخت: مشــکلات دیگر ما در فصل ســرد ســال 
ناترازی گاز و فصل گرم ســال ناترازی برق است، 
همچنین در تابســتان با کمبود آب مواجه هســتیم، 
گرچه این کمبودها از بدو تأســیس شهرک وجود 
داشــته اما کســی پیگیر رفع این موانع نبوده اســت. 
اکنون برای حل مشــکل آب می بایست کنتورها را 
هوشمند کنند تا با ایجاد مرکز کنترل میزان مصرفی 
آب گلخانه ها دقیق مشــخص شود. این اقدام باعث 
می شود مدیر آن واحد بهترین گزینه را برای کاهش 
مصرف آب و افزایش بهره وری انتخاب  کند. بخاطر 
اینکه کشور شدیداً با بحران آب مواجه است و حتماً 
باید مصرف آب را هوشمندانه کنترل کرد. وی بیان 
کــرد: موضــوع دیگر اینکــه گویا ردیــف بودجه 
شــهرک گلخانه مهــرگان در ســازمان مدیریت و 
برنامه ریزی استان بسته شده است این عامل موجب 
شــده تمامی دســتگاه های خدمات رســان از ارائه 
خدمات به شهرک خودداری کنند. وی افزود: این 
اقدام موجب شده مدیریت شهرک را خصوصی و 
خودگــردان اعلام کنند در صورتیکــه واقعیت امر 
اینطور نیســت و شهرک نیازمند حمایت همه جانبه 
حاکمیت است، چونکه تمام امکانات زیر ساخت در 
دست دولت است و بخش خصوصی نمی تواند در 
تأمیــن زیرســاخت ها ایفــای نقش کنــد و بخش 
خصوصی فقط می تواند در تولید نقش مؤثر داشــته 
باشد و نیاز داخل را تأمین کند و یا با صادرات برای 
کشــور ارز وارد نماید. ایشان تصریح کردند: تولید 
محصولات کشــاورزی بســیار مهم و حیاتی است 
چونکه تولیدات کشــاورزی جزو کالاهای اساسی 
جامعــه هســتند و همه مــا در خرید روزانــه از این 
محصولات استفاده می کنیم اما تأمین زیرساخت های 
شهرک وظیفه دولت است و دولت باید در این زمینه 
نقش خود را به خوبی انجام دهد. ابراهیمی در بخش 
دیگری از ســخنان خود بــا تأکید امنیت ســرمایه 
گذاری گفت: بعد از گذشــت حدود ۱۶ ســال از 
تأسیس شهرک هنوز اطراف شهرک محصور نیست 

و تولید کنندگان در شهرک امنیت سرمایه  گذاری 
ندارنــد و هرازگاهــی شــاهد ســرقت تجهیزات و 
ســازه های گلخانه ای هســتیم، از سوی دیگر حجم 
ســرمایه گذاری در شهرک بسیار ســنگین است و 
گلخانه ها جزو ســرمایه ملی محسوب می شوند که 
باید از این ســرمایه ملی به درستی حفظ و حراست 
شــود. مدیر عامل شــرکت تعاونی تولید روستایی 
گلخانه داران مهرگان سخنان خود را اینگونه تشریح 
کرد: همه ما طی روز برای عزت و سرافرازی ایران و 
پویایی اقتصاد و رشــد تولید تلاش می کنیم تا شعار 
ســال تحقق یابد چونکه با تولید می توانیم کشور را 
بســازیم. وی محصولات تولیدی شهرک را معرفی 
کرد: در گلخانه های شهرک مهرگان خیار، گوجه، 
گوجه گیلاســی، کلم بروکلی، سبزیجات، کاهو، 
انواع فلفل، فلفل دلمه ای، لوبیا ســبز، گل رُز شاخه 
بریده، گل داودی، گل میخک، گل های آپارتمانی، 
گل هــای زینتــی و... تولیــد می شــود. همــه این 
محصولات نیاز روز جامعه است. اگر این محصولات 

در گلخانه های استان و کشور تولید نشود مردم با چه 
مشکلاتی روبرو می شــوند. ابراهیمی اذعان داشت: 
سرمایه گذاری در کشت های گلخانه ای منافع ملی را 
در پی دارد و منافع آن برای کل جامعه اســت. مدیر 
عامل شــرکت تعاونی تولید روستایی گلخانه داران 
مهرگان در پاسخ به سؤال خبرنگار ما مبنی بر اینکه 
آیــا در شــهرک گلخانــه ای مهــرگان امان آبــاد 
محصولاتی چــون موز و آناناس تولید می شــود یا 
خیر؟ ســخنان خود را اینگونه تشــریح کرد: در این 
شــهرک دو واحد بصورت آزمایشی موز و آناناس 
کشت نمودند و در مرحله آزمون و خطا هستند، اگر 
نتیجه مثبت بگیرند، قابلیت کشــت و تولید این نوع 
محصول وجود دارد. مهندس عباس علی ابراهیمی 
اقدامات انجام شــده در دوره جدید را مطرح کرد: 
خدا را شاکریم با همدلی و همراهی اعضای شرکت 
و هیئت مدیره توانســتیم برنامه های گذشته، حال و 
آینده را به خوبی دنبال و پیش ببریم یعنی برنامه های 

طرح شده در جلسات هیئت مدیره تحولگرا است که 
آینــدگان هم می تواننــد از آن بهره ببرنــد. یکی از 
اقدامــات انجام شــده و منحصر به فرد در شــرکت 
تعاونی ایجاد واحد فنی و مهندسی بوده است و از این 
طریق کلاس های آموزشــی مفیدی بــرای جوانان 
تحصیل کرده رشته کشاورزی و علاقه مندان به این 
حوزه برگزار نمودیم، گام بعدی، پرونده مالیاتی که 
از ســال ۹۴ تا ۱۴۰۰ بلاتکلیف مانده بود را تســویه 
کردیم و اکنون پرونده مالیاتی شرکت در امورمالیاتی 
استان به روز شــده است، همینطور پیگیری وصول 
مطالبات شــرکت تعاونی طی حدود ۱۰ سال یکی 
دیگر از کارهای انجام شده بوده که با مصوبه هیئت 
مدیره و خواســت اعضاء توانســتیم مبالغ معوقه را 
حدود ۹۰ تا ۹۵ درصد دریافت کنیم که برای ســال 
جــاری به ازای هر واحد گلخانــه ۵۵ میلیون تومان 
ســرمایه گذاری مجدد انجام دادیم کــه ۲۵ میلیون 
تومــان برای تراشــه ریزی، ۲۰ میلیــون تومان برای 
افزایش سرمایه و ۱۰ میلیون تومان بابت بهاء خدمات 
در نظر گرفته شــد که بحمدالله بخش حســابداری 
شرکت کاملًا شفاف و بروز است. وی اضافه کرد: 
هنگامی که ما ســرمایه شــرکت را تحویل گرفتیم 
ذخیره صنــدوق ۲ میلیــون ۸۵۰ هزارتومان بود که 
اکنــون به ۲ میلیارد و ۲۵۳ میلیون و ۳۰۰ هزار تومان 
افزایش و این ســرمایه رســماً در دفتر اسناد به ثبت 
رسیده است، در دوره جدید تمامی مجامع عمومی 
بصورت فوق العاده و عادی با مشــارکت حداکثری 
اعضــاء و به موقع برگزار و گــزارش عملکرد ارائه 
نمودیم. ایشــان افزوند: در ورودی شــهرک قطعه 
از ســوی ســازمان  زمینــی در ۸ ســال گذشــته 
جهادکشاورزی به شــرکت تعاونی جهت احداث 
ســورتینگ، بسته بندی و سردخانه واگذار شده بود 
که بخاطر عدم ساخت و ساز قرارداد فوق فسخ شده 
بود و ما با شــروع به کار در شــرکت، پروژه فوق را 
آغاز و پیشــرفت فیزیکی آن را به حدود ۵۰ درصد 

افزایش و در حال ساخت پروژه فوق هستیم. مهندس 
تولیــدی  محصــولات  داشــت:  بیــان  ابراهیمــی 
گلخانه داران این شهرک صادرات محور است اما به 
خاطر عدم زیر ســاخت، محصــولات تولیدی این 
شــهرک از طریق اصفهان به خارج از کشور صادر 
می شود. به همین منظور درصددیم زنجیره تولید را 
در کمترین زمان ممکن تکمیــل نماییم. امیدواریم 
واحد بازرگانی شــرکت را با هدف تکمیل زنجیره 
تولید فعال کنیم زیرا کشورهای روسیه، آذربایجان و 
حاشــیه خلیج فارس بازار هــدف این محصولات 
هســتند. مهندس عباس علی ابراهیمی خاطر نشــان 
ساخت: در حال حاضر فروشگاه عرضه نهاده ها)کود، 
ســم، بذر( با ارزش کالایی حدود ۲ میلیارد و ۵۰۰ 
میلیون تومان کود شیمیایی در حال خدمات رسانی 
به گلخانه داران اســت. از ایــن رو نهاده ها با هدف 
حمایــت از تولید داخل مســتقیم از شــرکت های 
دانش بنیان و مطرح کشور خریداری و با اقساط ۲ الی 
۵ ماه در اختیار تولید کنندگان قرار می گیرد. همینطور 
طرح های تشــویقی برای مصرف کننــدگان لحاظ 
کردیم که به بهره برداران فعال امتیاز تعلق می گیرد. 
ابراهیمی ادامه داد: یکی دیگر از اقدامات انجام شده 
در ایــن دوره ایجــاد شــرکت تعاونــی مصــرف 
گلخانه داران و کارکنان شهرک بوده که این پروژه 
حدود ۸۵ درصد پیشرفت فیزیکی دارد، مصممیم در 
این فروشگاه انواع کالاهای اساسی از قبیل گوشت، 

مرغ، برنج، روغن، شکر و... عرضه نماییم.
مدیر عامل شــرکت تعاونی تولید روســتایی 
گلخانه داران مهرگان خاطر نشــان ساخت: شرکت 
تعاونی تولید روســتایی گلخانه داران مهرگان امان 
آبــاد در کنــار پرداخت هزینه های جــاری و ثابت 
مانند نگهــداری خطوط لوله، آب، بــرق، گاز و... 
پروژه های جدیدی را آغاز نموده که این پروژه ها در 
آینده نزدیک به بهره برداری خواهند رسید. وی ادامه 
داد: در ابتدای شهرک یک واحد گلخانه ۲۰۰ متری 
برای عرضه مستقیم گل و گیاه با امکانات  گرمایشی 
و سرمایشــی احــداث و به بهره برداری رســیده که 
محصــولات تولیــدی گل و گیاه این شــهرک از 
تولیــد به مصرف به صورت امانت فروشــی عرضه 
می شود. در همین راستا با ســازمان تعاون روستایی 
اســتان جلســات متعدد داشــتیم و با رئیس سازمان 
مذاکرات نهایی انجام دادیــم تا بتوانیم با همکاری 
سازمان تعاون روستایی اســتان، شهرداری اراک و 
شرکت تعاونی تولید روستایی گلخانه داران مهرگان 
در سطح شــهر اراک غرفه های عرضه محصولات 
کشــاورزی دایرنماییم تا محصولات کشاورزی در 
همه حوزه ها مســتقیم از تولید بــه مصرف با هدف 
حذف واســطه راه اندازی کنیم، تحقق این امر صرفاً 
در گروه همکاری ســازمان تعاون روســتایی استان 
و شــهرداری اراک اســت و ما نیز برای تحقق این 
مهــم آمادگی کامل داریم. ضمن آنکه ایجاد چنین 
غرفه هایی در سطح شهر خواست عموم شهروندان 
اســت. وی با تأکید بر اینکه قابلیت شرکت تعاونی 
در بهبود وضعیت و رشــد تولید بسیار فراوان است، 
اذعان داشــت: اگر این بازارچه ها در ســطح شــهر 
اراک راه اندازی شوند و حذف واسطه صورت گیرد 
انقلاب جدیــد در عرضه محصولات کشــاورزی 
به وجــود خواهد آمد و قیمت ها به شــدت ریزش 
پیدا خواهد نمود و بــا ایجاد عرضه  و تقاضا؛ انگیزه 
تولید کنندگان شهرک ارتقاء می یابد و محصولاتی 
چون هویج بادمجان ، شــلغم و... کشت می نمایند. 
و ایجاد بازارهای جدید و بازارچه های محلی مســیر 
تولید را رونق می بخشد. وی درباره همکاری بانک 
کشاورزی و شرکت مادر تخصصی صندوق حمایت 
از توسعه سرمایه گذاری در بخش کشاورزی گفت: 
خوشبختانه بانک کشاورزی از بدو تأسیس شهرک 
در کنــار تولید کنندگان بوده و بهره بــرداران نیز از 
تســهیلات بانک استفاده نموده اند اما در طی سال ها 
تورم بر قیمت تمام شــده تولید اثر گذاشته است که 
به نظر می رسد تصمیمات اتخاذ شده ارائه تسهیلات 
نباید بــر تولید اثر منفــی بگذارد چــرا که محدود 
کردن تولید یکی از فاکتورهای ایجاد تورم اســت 
و باید مسئولان کشــوری این مسیر را تسهیل کنند. 
رهبر معظــم انقلاب بارها و بارها بر رفع موانع تولید 
تأکید داشــتند و همواره حامی تولید هستند اما این 
موضوع در عمل و در امورات اجرایی دستگاه های 
دولتی بسیار کم رنگ است. مهندس ابراهیمی ادامه 
داد: ما برای اینکه شــرکت تعاونی تولید روســتایی 
گلخانه داران مهرگان امان آباد را مجدد به عضویت 
شــرکت مادر تخصصی صندوق حمایت از توسعه 
ســرمایه گذاری در بخش کشــاورزی در بیاوریم، 
پیگیری های متعددی انجام دادیم، جلسات مشترک 
برگزار گردیده و به یاری خداوند متعال و همکاری 
مســئولین مربوطه به زودی این اتفــاق خواهد افتاد. 
چون که این صندوق در بخش کشــاورزی بســیار 
پویا، کارآمد و ارزشمند است که به نوبه خود لازم 
می دانــم از مدیریت این مجموعه به خاطر زحمات 
فــراوان صمیمانه سپاســگزاری نمایــم. مدیر عامل 

شرکت تعاونی تولید روستایی گلخانه داران مهرگان 
امان آباد رمز موفقیت هیئت مدیره جدید را اینگونه 
ارزیابی کرد: ما هنوز به موفقیت مطلوب نرسیده ایم 
و راه طولانی در پیش داریم. اگر در این مدت کوتاه 
اقداماتی صورت گرفته مرهون همیاری و همکاری 
مســئولان مربوطــه و مدیران واحدهــای تولیدی و 
مشارکت همه جانبه اعضاء بوده است. اگر حمایت 
این عزیزان نبود قطعاً نمی توانستیم کاری پیش ببریم. 
چون که توسعه تعالی شــهرک در گروی حمایت 
همــه جانبه مقامات ارشــد اســتان و اعضای تحت 
پوشش می باشد. لازم می دانم در خاتمه از زحمات 
یکایک مســئولان استان و شهرســتان اراک خاصه 
ســازمان تعاون روستایی اســتان مرکزی و سازمان 
جهاد کشــاورزی و معاونت باغبانی این سازمان که 
الحق و الانصاف تا به امروز در کنار ما بوده اند، تقدیر 

و تشکر می نمایم.

مدیر عامل شركت تعاونی تولید روستایی گلخانه داران مهرگان امان آباد در نشست با صبح امید تأكید كرد:

ضرورت به روزرسانی امکانات زیرساخت با هدف ارتقاء
بهره وری در تولید کشت گلخانه ای شهرك مهرگان

امنیتسرمايهگذارىگلخانهدارانشهركمهرگاندرگروحمايتدولت

۲50 تنُ قیر برای آسفالت خیابان 
اصلی شهرك گلخانه مهرگان نیاز است

ایجاد غرفه ها و بازارچه های محلی 
در سطح شهر اراك علاوه بر حذف 
واسطه رونق تولید را به همراه دارد

حدود 30 درصد از گلخانه داران 
شهرك سند مالکیت ندارند

احداث واحد سورتینگ، بسته 
بندی و سردخانه با 50 درصد پیشرفت 

فیزیکی در شرف انجام است

احداث شركت تعاونی مصرف 
گلخانه داران با 85 درصد پیشرفت 

فیزیکی در حال ساخت است

ایجاد گردوغبار باعث خسارت 
كشت گلخانه ای می شود
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سال هجدهم  8 صفحه

گزارشدو شنبه  30 بهمن ماه  140۲

شــرکت تولیدی خــوراک دام و طیور گلرخ 
تولیــد و توزیع کننده انواع کنســانتره دام و طیور در 
ســاوه به همت جناب آقای عباس گلرخ پایه گذاری 
شده است. ایشان کســب و کار خود را رسماً از سال 
۱۳۶۰ در صنعت آغاز کردند و اکنون مدیریت یکی 
از کارخانجات قدیمی و مجهزترین مجموعه تولیدی 
خوراک دام و طیور را بر عهده دارند. خبرنگار صبح 
امید با حضور در شهرستان ساوه با آقایان عباس گلرخ 
مدیر عامل، مهندس فرهاد موسوی مدیر فروش، دکتر 
صالح با محبت مسئول فنی شرکت تولیدی خوراک 
دام و طیور گلرخ و سرکار خانم دکتر سارگل گلرخ 
گفتگویی انجام داده است که ماحصل آن در ادامه از 
نظرتان می گذرد. عباس گلرخ مدیر عامل شــرکت 
تولیدی خوراک دام و طیور گلرخ شهرســتان ســاوه 
در گفتگو با خبرنگار صبح امید با اشــاره به ســوابق 
کاری خود گفت: اینجانب متولد  ســال ۱۳۴۱ شــهر 
ساوه می باشم که از سن ۲۰ سالگی)سال ۱۳۶۰( وارد 
کسب و کار تولید شــدم و با اخذ موافقت اصولی از 
ســازمان صنعت، معدن و تجارت استان رسماً فعالیت 
تولیدی خود را از پنبه شروع نمودم که در سال ۱۳۹۰ 
با هدف توســعه و ایجاد اشتغال پایدار تولید خوراک 
دام و طیور را به مجموعه اضافه نمودم و پس از مدتی 
بخاطر کمبود آب، کشــت پنبه کاهش پیدا کرد که 
این عامل موجب تعطیلی کارخانه پنبه پاک کنی شد.  
سپس تمام هم وغم خود را صرف تولید خوراک دام 
و طیور نهــادم تا این چرخه نیاز صنعت دام و طیور را 

تأمین کند.
وی درباره اخذ مجــوز کارخانه خوراک دام و 
طیور گفــت: در اوایل دهه ۹۰ پیرو فرمایشــات مقام 
معظم رهبری در ســازمان صنعت، معــدن و تجارت 
پیگیر تغییر کاربری کارخانه پنبه شدیم که بحمدالله در 
کمترین زمــان تغییر کاربری شــرکت پنبــه انجام و 
شرکت به تولید خوراک دام و طیور تبدیل شد. گلرخ 
بیان داشت: فعالیت این واحد صنعتی با اخذ مجوزهای 
لازم آغــاز گردید و روند تولید تا قبــل از راه اندازی 
سامانه بازارگاه ادامه داشت و هیچ مشکلی نداشتیم اما 
با فعال سازی سامانه بازارگاه روز به روز مشکلات ما 
بیشــتر شــد، بطوریکه اکنون در شــرایط بحران قرار 
داریم، چراکه دامداران برای تهیه نهاده ها خرید خود را 
مستقیم از سامانه بازارگاه انجام می دهند که این اقدام 
موجب شده کارخانجات تولیدی خوراک دام و طیور 
خاصه شرکت تولیدی خوراک دام و طیور گلرخ رو 
بــه تعطیلی پیش برونــد. بنیانگذار شــرکت تولیدی 
خوراک دام و طیور گلرخ ساوه اظهار داشت: قبل از 
ســامانه بازارگاه هر واحد تولیدی جوازدار با توجه به 
سهمیه ای که داشت به راحتی مواد اولیه مورد نیاز خود 
را از بندر تهیه و اقدام به تولید و توزیع نهاده ها می نمود. 

وی ادامه داد: گرچه قبل از ایجاد سامانه بازارگاه برخی 
واحدهای کوچک خصوصی نیز در این بخش اختلال 
ایجاد کرده بودند اما ســامانه بازارگاه نه اینکه اختلال 
ایجاد شــده را کم نکرد، بلکه مشکلات را مضاعف 
نمود. پیشکسوت صنعت اســتان مرکزی خاطرنشان 
ســاخت: در حال حاضر فعالان صنعت دام و طیور با 
توجه به سهمیه ای که دارند نهاده های خود را مستقیم و 
بدون واسطه از بازارگاه خرید می کنند و بیشتر آن را 
در بازار آزاد می فروشند و کسی هم نظارت ندارد. به 
عنوان مثال برخی دامداران قبلاً زیاد دام داشــتند و در 
ســال های اخیر  به دلیل مشــکلات ، دام های خود را 
فروخته اما از سهمیه آن کاسته نشده است و اکنون از 
بازارگاه نهاده کامل دریافت می کند و نهاده یارانه دار 
را در بازار آزاد با قیمت بالا عرضه می نماید. وی اضافه 
کــرد: در شهرســتان ســاوه ۷ واحــد کارخانه تولید 
خــوراک دام و طیور فعالیت دارند کــه زیر ذره بین 
دســتگاه های نظارتی هســتند و هرازگاهی مسئولین 
مربوطه از جهاد کشاورزی، دامپزشکی، حراست و... 
ضمن بازدید از روند تولید، نمونه برداری محصولات 
از طریق دامپزشــکی با هدف بهداشــتی بودن انجام 
می شــود و به همین منظور خــوراک دام و طیور این 
کارخانــه با کیفیت بالا و بهداشــتی تولید و بدســت 
مصرف کننده می رسد. بنیانگذار شرکت گلرخ با بیان 
اینکه شعار دامپزشکی غذای ســالم، دام سالم، انسان 
ســالم اســت، افزود: اداره کل دامپزشــکی استان و 
شهرســتان های تابعه به جد بر تحقق این شــعار پایبند 
هستند ولی چون سیاست گذاری ها و تصمیم سازی ها 
در ســطح ملی گرفته می شــود، مســئولان اســتان و 
شهرســتان موظف به اجرای آن هستند و موضوعات 
فوق از دســترس خارج شده اســت، زیرا دامداران و 
مرغداران بر اســاس ســهمیه، نهاده خود را مستقیم از 
طریق بازارگاه در بندر خریداری و استفاده می کنند و 
هنگامی که سهمیه ای دامداران و مرغداران تمام شد، 
مازاد آن را به ما می فروشند تا ما با تولید نهاده نیاز آنان 
را تأمین کنیم که متأسفانه تا به حال این کار صورت 
نگرفته است، بخاطر اینکه ســویا آنقدر روبار و آزاد 

فراوان اســت که با وجود این نهاده وارداتی در سطح 
کلان کشور اشباع شده است. بطوریکه فراوانی نهاده 
رانت ایجاد کرده و این رویه فرار از مالیات را به وجود 
آورده اســت. عباس گلرخ اذعان داشــت: این رویه 
ضربه ای به تولید کنندگان وارد کرده که در شــرایط 
کنونی دیگر قابلیت تولید ندارند و حتی انگیزه تولید 
هم گرفته شــده اســت. مدیرعامل شــرکت تولیدی 
خــوراک دام و طیــور گلرخ تصریح کــرد: فعالان 
صنعت دام و طیور کشــور معافیت مالیاتی دارند، اما 
تولید کنندگان خوراک دام و طیور مالیات می پردازند، 
در چنین شرایط و با متوقف کردن خطوط تولید این 
کارخانجات چه کســی پاسخگوی پرداخت مالیات 
واحد های تولیدی است که نمی توانند اداره مالیات را 
متقاعد کننــد. آنها فکر می کنند ما با هــدف فرار از 
مالیات آنها را دور می زنیم در صورتیکه دولت بدون 
آسیب شناسی و کارشناسی اقدام به فعال سازی سامانه 
بــازارگاه کرده و زمینه را بــرای عده ای افراد فرصت 
طلب و ســودجو فراهــم نموده که فــرار از مالیات و 
تعطیلی کارخانجات تولیدی با ایجاد اشتغال مستقیم 
یکی از کاربرد های آن اســت. مدیر عامل شــرکت 
تولیــدی خــوراک دام و طیور گلــرخ در خصوص 
مساحت کارخانه ابراز داشت: این شرکت در زمینی به 
مساحت حدود ۱۲ هزار متر مربع بنا شده و دارای ۱۰ 
واحد سوله صنعتی می باشد که وسعت سالن ها از ۳۸۰ 
تا ۱۲۰۰ متر مربع مساحت هستند. تعدادی از سالن ها 
بجای تولید به انبار ماشــین آلات، ضایعات و... تبدیل 
شــده و فقط یک سالن به تولید خوراک دان و طیور 
اختصاص یافته اســت. در ادامه این نشســت مهندس 
فرهاد موسوی مدیر فروش کارخانه تولیدی خوراک 
دام و طیور ساوه ظرفیت تولید را یادآور شد: ظرفیت 
تولید اسمی کارخانه در سال ۱۲ هزار تنُ است. اما اگر 
بخواهیم با ظرفیت ماشــین آلات موجود تولید نماییم 
سالانه قابلیت تولید ۹ هزارتنُ را داریم که متأسفانه در 
حال حاضر با توجه به مشــکلات ایجاد شده از سوی 
بــازارگاه با ۵ الــی ۱۰ درصد ظرفیت مشــغول تولید 
هستیم، یعنی عملاً تعطیل یا نیمه تعطیل می باشیم. مدیر 
فروش شــرکت خوراک دام و طیور گلرخ ســخنان 
خود را اینگونه تشریح کرد: این شرکت تا قبل از سال 
۱۳۹۹ مــواد اولیه) نهاده( مورد نیاز خــود را از طریق 
واردات یارانــه ای دولت خریــداری، تولید و توزیع 
می نمود و بازار بر مبنای عرضه و تقاضا بدون واســطه 
مدیریت شــده بود. اما در سال ۱۳۹۹ با تصمیم اتخاذ 
شده از سوی دولت و ایجاد بازارگاه نهاده)مواد اولیه( 
را به کارخانجات تولیدی خوراک دام و طیور ندادند 
و سهمیه مستقیم بدست دامدار و مرغدار می رسد که 
این اقدام موجب واســطه گری، ایجاد رانت و اشــباع 
شدن نهاده شده و تولیدکنندگان دچار مشکل شده اند. 
وی افزود: زمانی که ما در این کارخانه خوراک تولید 
می نمودیم دامپزشکی نظارت کامل داشت و حداقل با 
۶۰ درصد ظرفیت فعال بودیم، اما از ســال ۱۴۰۱ که 
ســهمیه کارخانجات تغییر پیدا کــرده و دامداران و 
مرغداران نهاده مورد نیاز خود را مســتقیم از بازارگاه 
خریداری می کنند فعالیت واحدهای تولیدی بسیار کم 
شــده اســت، بطوریکه چندان فعالیتی نداریم و رو به 
تعطیلی پیش می رویم.مهندس موســوی در پاسخ به 
خبرنــگار صبــح امید مبنی بــر اینکه تفــاوت خرید 
تولیدکنندگان در ســامانه بــازارگاه را مطرح کنید، 
ســخنان خود را اینگونه ادامــه داد: تفاوت واحدهای 
تولیدی در بازارگاه اینگونه اســت، هنگامی که مواد 
اولیه)نهــاده( را از بــازارگاه خریــد می نمائیــم حتماً 
می بایســت تولیدات را در بــازارگاه عرضه کنیم که 

متأســفانه این اقدام عملاً اتفاق نیفتاده و شدیداً دچار 
مشکل هستیم. مدیر فروش شــرکت تولیدی گلرخ 
گفت: در گذشــته دامــداران و مرغداران وابســته به 
شــرکت های تولیــدی خــوراک بودند اما بــا ایجاد 
بازارگاه تولید کنندگان به دامداران و مرغداران وابسته 
شده اند، بخاطر اینکه کارخانجات تولیدی سهمیه سویا 
ندارند و اولویت با دامداران شیری و مرغداران است. 
وی تصریح کرد: ســویا یک بخش از جیره نهاده این 

کارخانه است و هنگامی که سویا بدست ما نمی رسد 
عملاً تولید متوقف می شود و اکنون این مشکل ایجاد 
شــده است. موسوی اذعان داشت: ما در این کارخانه 
برای برخی دامداران و مرغداران خرید از بازارگاه را 
انجــام می دهیم. حقیقتاً مشــاهده می  شــود دامدار یا 
مرغداری که طی ســال ۲۰ تنُ سویا مصرف می کند 
سهمیه سویا شارژ شده او ۲۰۰ تنُ است و این فرد ۱۸۰ 
تنُ مازاد را در بازار آزاد می فروشــد، این مهم باعث 
شده در بازار رانت و فساد ایجاد شود و ما تولیدکننده 
نیز به آنها وابســته باشــیم. موســوی خاطرنشان کرد: 
وزارت جهاد کشاورزی چرا این مسائل را نمی بیند و 
جلوگیری نمی کند؟ چرا با ایجاد بازارگاه روند تولید 
کارخانجات را متوقف کرده  است؟ چرا اشتغال ایجاد 
شــده شــرکت های را نادیــده گرفتند؟ چه کســی 
پاسخگوی این مشکلات است؟ چرا با عدم کارشناسی 
توانمندی  واحدهای تولیدی را به زیر ۵ الی ۱۰ درصد 
کاهش داده اند؟ متأســفانه این ها سؤالاتی است که با 
پیگیری های متعدد هنوز جواب مثبت نگرفتیم و روند 
بی برنامگی همچنان ادامه دارد. مدیر فروش شــرکت 
تولیدی خوراک دام و طیور گلرخ گفت: ما در حال 
حاضر در یک شیفت روزانه)۸ ساعت( فعالیت داریم 
و ایــن کارخانه قابلیــت دارد خوراک دام شــیری، 
خوراک دام پرواری و خوراک طیور )جیره( بصورت 
انبــوه تولید کنــد. وی ادامه داد: وقتی کــه دامدار و 
مرغدار نهاده مازاد بر ســهمیه از دولــت در بازارگاه 
می گیرد دیگر نیازی به این شرکت و دیگر واحدهای 
تولیدی ندارد چونکه منافع او تأمین می شود. این فعال 
اقتصادی اذعان داشت: به هر حال ایجاد سامانه بازارگاه 
هم به ضرر تولیدکننده و هم به ضرر دولت است. زیرا 
مصرف کنندگان این نهــاده که فعالان صنعت دام و 
طیور هستند و بیشــتر از سهمیه مشخص نهاده با نرخ 
دولتی دریافــت می کنند و این نهاده هــا به لحاظ بار 
میکروبــی در هیچ مراکــز آزمایشــگاهی آزمایش 
نمی شــود و از بندر مســتقیم وارد چرخه تولید)دام و 

طیور( می شــود بیماری های گوناگون به همراه دارد. 
ولی در کارخانجات تولیدی اینگونه نیست چونکه با 
جذب دامپزشک بعنوان مسئول فنی ناظر بهداشتی از 
بــدو ورود نهاده تا خــط تولید تمامــاً رصد و پایش 
می شود. چنانچه مشــکل قارچ، میکروب و آلودگی 
نداشته باشد اجازه تخلیه می دهیم و در حین تولید نیز 
تمــام خوراک تولید شــده با رعایت اســتانداردهای 
تعریــف شــده انجام و نمونــه بــرداری آن در مرکز 
آزمایشگاه مورد تأیید دامپزشکی آزمایش می شود که 
در نهایــت یک محصول کاملاً بهداشــتی به دســت 
مصرف کننده می رسد. مدیر فروش شرکت تولیدی 
گلــرخ با بیان اینکه مــا ۴ نوع مواد اولیــه از بازارگاه 
خریداری می کنیــم، گفت: این نهاده هــا را می توان 
ذرت، سویا، جو و سبوس اعلان کرد که بخاطر عدم 
استقبال دامداران و مرغداران و همچنین کاهش شدید 
تولیــد اصلًا به این نهاده نیار نداریم، بدلیل آنکه بازار 
مصرف از ســوی بازارگاه تأمین است و ما اگر تولید 
کنیم به فروش نمی رسد، درصورتیکه کارخانه فوق به 
ماشین آلات مدرن تجهیز شده و قابلیت تولید همه نوع 
محصول دارد اما فروش نداریم. زیرا مواد اولیه صنعت 
دام و طیور به وفور تأمین می شود و امروزه این مشکل 
ایجاد شده همه تولیدکنندگان است. مهندس موسوی 
افزود: در نشســت های تخصصی جهاد کشاورزی و 
تشکل های صنفی مشکلات به وجود آمده مطرح شده 
است اما تصمیم گیری ها می بایست در سطح ملی انجام 
شــود. انتطار داریم رئیس ســازمان جهاد کشاورزی 
استان مرکزی و دیگر متولیان امر صدای تولیدکنندگان 
را به مقامات ارشد کشوری ابلاغ کنند تا با نشست های 
تخصصی هم اندیشی مشــکل ایجاد شده را برطرف 
ســازند. بطوریکه دسترســی دامداران و مرغداران از 
بــازارگاه کوتاه شــود و نهــاده مورد نیاز خــود را از 
شــرکت های تولید کنــده تهیه نمایند تــا واحدهای 
تولیــدی خــوراک دام و طیور رونق داشــته بگیرند. 
بنابراین اگر جلوی این روند گرفته نشود شاهد تعطیلی 
واحدهای تولیدی خواهیم بود و تغییر کاربری و تجهیز 
مجدد هر کدام از این کارخانجات هزینه سنگینی در 
پی دارد که در چنین شرایطی مقرون به صرفه نیست و 
خسارت آن جبران ناپذیر است. وی افزود: مستحضر 
هستید که بخاطر عدم کشت پنبه، کارخانه پنبه پاک 
کنی ما تعطیل شد و الان نیز همان روش در حال تکرار 
اســت در صورتیکــه نبایــد بخاطر ســوء مدیریت، 
واحدهای صنعتی دچار مشــکل شــوند. او اشــتغال 
شرکت را یاد آور شد: قبلا زمینه اشتغال برای ۱۲ نفر به 
وجود آمده بود ولی اکنون با ۵ درصد ظرفیت حدود 
۵ نفر بطور مستقیم و حدود ۲۰ نفر غیر مستقیم مشغول 
بکار هستند. در ادامه این نشست دکتر صالح بامحبت 
مسئول فنی شرکت تولیدی خوراک دام و طیور گلرخ 

نیز به خبرنگار ما گفت: اینجانب فارغ التحصیل دکتری 
دامپزشکی می باشم که حدود ۶ ماه قبل بعنوان مسئول 
فنی ناظر بهداشــتی شــرکت تولیدی گلرخ معرفی و 
درخدمت این واحد تولیدی هستم، هدف از حضور 
دامپزشــک در کارخانجات رصد و پایش نهاده های 
دامی، نظارت بهداشتی و جلوگیری از میکروب های 
بیمــاری زا در نهاده ها و جلوگیری از قاچاق نهاده این 
کالا می باشد. وی بیان داشت: بطور معمول نهاده های 

دامــی وارداتی که وارد بندر می شــود بــه لحاظ بار 
میکروبی، آفلاکتوســین، قارچی و... فلزات سنگین 
روی آن صــورت می گیــرد و پــس از بارگیــری به 
کارخانجــات تولیــدی خــوراک دام و طیور منتقل 
می شــود و درانبارها ذخیره می گردد که بحمدالله در 
این شــرکت تمام مراحل بهداشتی به درستی رعایت 
می شود وآزمایشات بطور ماهانه انجام سپس نهاده به 
خط تولیــد می رســد. همینطور فرمولاســیون تولید 
خوراک دام و طیور کاملا تحت نظارت دامپزشــک 
است که در نهایت یک محصول مرغوب و استاندارد 
بدســت مصرف کننده می رسد تا شــعار دامپزشکی 
غذای سالم، دام سالم، انسان سالم به معنای واقعی کلمه 
محقق شود، زیرا تولیدات دامی بر سلامت انسان نقش 
بســیار مهمی دارد. دکتر دامپزشک شرکت تولیدی 
خــوراک دام و طیور گلرخ در خصوص مشــکلات 
تولیدکنندگان ســخنان خــود را اینگونــه بیان کرد: 
مدیــران واحدهای تولیدی برای حفــظ و نگهداری 
کارخانــه و رصد و پایــش نهاده ها هزینه ســنگینی 
می پردازند بخاطر اینکه برای تولید محصول مرغوب و 
بهداشتی نهاده های ورودی و در نهایت محصول نهایی 
در آزمایشگاه مورد تأیید دامپزشکی پایش می  شود، 
هزینه هــای بیمــه و مالیات می پردازند، اما در ســطح 
شهرســتان ساوه به وضوح مشــاهده می کنیم، برخی 
واحد های تولیدی بدون پرداخت چنین هزینه  ها، بدون 
مجــوز، غیر قانونی و عدم نظارت بهداشــتی اقدام به 
تولید خوراک دام و طیور می کنند و هیچ نهاد نظارتی 
مانع تولید آنها نمی شود. دکتر بامحبت گفت: هنگامی 
که در واحدهای غیرمجاز خوراک غیر بهداشتی تولید 
می شود و این خوراک در صنعت دام و طیور مصرف 
می گردد، آن واحدها قطعاً تلفات می دهند ولی در این 
شرکت، تولید زیر ذره بین مستقیم جهاد کشاورزی و 
دامپزشکی اســت. مسئول فنی ناظر بهداشتی شرکت 
گلرخ گفت: جناب آقای گلرخ مالک و مؤســس و 
جناب مهندس موسوی مدیر فروش این شرکت جزو 
فعالان برجسته و از پیشکسوتان صنعت خوراک دام و 
طیور استان هستند و صادقانه تولید می کنند که این مهم 

رمز موفقیت مدیــران این واحد تولیدی اســت. وی 
اذعان داشــت: هنگامی که نهاده های دامی با کشــتی 
وارد بندر می شود تا تخلیه، بار مدتی در کشتی می ماند 
سپس تخلیه و درانبار گمرک ذخیره می شود در این 
مدت نهاده ها بیماری هایی از قبیل قارچ، آفلاکتوسین 
و... می گیرند. و مدیریت شرکت گلرخ تلاش می کند 
تا نهاده درجه یک خریداری کند تا بهترین محصول و 
با کیفیت بالا به صنعت دام و طیور تحویل داده شود. 
این اقدام موجب رضایتمنــدی دامداران و مرغداران 
شــده، بطوریکه با افزایش بهره وری در تولید شــیر و 
گوشــت مشــتری ثابت داریم. دکتر صالح بامحبت 
گفت: کارخانجات تولیدی خــوراک دام و طیور با 
یک موازی کاری روبرو هستند. چونکه فلسفه حضور 
دامپزشک در کارخانجات نظارت مستقیم بهداشتی بر 
تولید است و این فرایند دقیق رصد و پایش می شود، اما 
اخیراً اداره کل اســتاندارد اســتان و شهرستان تأکید 
کردند تولید نهاده ها در آزمایشگاه های استاندارد رصد 
و پایش شــود که بنظر می رســد تولیدکنندگان این 
صنعت نباید در کنار هزینه ثابت دامپزشــکی مجدد 
برای تجهیزات آزمایشگاه مورد تأیید استاندارد هزینه 
بپردازند چونکه استانداردسازی در کنار نظارت دقیق 
دامپزشــکی دستاوردی ندارد. ســرکار خانم سارگل 
گلرخ نیز با شرکت در این گفتگو به خبرنگار ما گفت: 
اینجانب دارای مدرک کارشناســی از دانشگاه الزهرا 
تهران، کارشناســی ارشــد از دانشگاه شــاهد تهران 
می باشم که در حال حاضر دانشجوی سال آخر فلسفه 
و کلام اسلامی دانشگاه ایلام هستم و حین تحصیل در 
دانشــگاه؛ دروس معارف اسلامی را در دانشگاه های 
علوم پزشکی ساوه، مؤسسه آموزش عالی انرژی ساوه، 
مؤسســه آموزش عالی فخر رازی ســاوه و مؤسســه 
آموزش عالی دانشستان ســاوه تدریس می کنم. وی 
گفت ما از دوران کودکی شــاهد تلاش مضاعف و 
پشتکار پدر بزرگوارمان در عرصه های مختلف به ویژه 
تولید بوده ایم. ایشــان همواره تــلاش می کنند تا در 
عرصه تولید و کارآفرینی نقش خود را به خوبی ایفاء 
کنند. سرکار خانم دکتر سارگل گلرخ اظهار داشت: 
پدر بزرگوارم فرزندانی تربیت و تحویل جامعه دادند 
کــه اکنون هرکــدام از خواهرانــم در حین تحصیل 
دانشگاه در عرصه های اجتماعی، اقتصادی، فرهنگی، 
آموزشی و... فعالیت چشمگیر دارند و به موفقیت هایی 
رســیده اند که این موفقیت را مرهون زحمات شــبانه 
روزی پدر و مادر عزیزم می دانیم که از همین تریبون 
صمیمانه از زحماتشان تقدیر و تشکر می کنم. وی بیان 
داشت: بنده یاد ندارم پدر بزرگوارمان مشکلات حوزه 
تولید را در منزل مطرح کرده باشــند، ایشــان همیشه 
شاداب پر انرژی وارد منزل شدند و با امید به آینده پای 
کار تولید ایستادند و با مشکلات روزمره مبارزه کردند 
تا صادقانه به جامعه خدمت کنند و من برای نخستین بار 
مشکلات تولید ایشان را در این نشست خبری شنیدم و 
متأســفم از مســئولینی که تاکنون نتوانستند از فعالان 
بخش خصوصی که واقعاً دلســوزانه بــا هدف رونق 
تولید ملی و ایجاد کارآفرینی پایدار سرمایه خود را در 
این مســیر گذاشتند و حمایت نشــدند. واقعاً متاسفم. 
خانم دکتر گلرخ در پاسخ به سؤال خبرنگار صبح امید 
مبنی بر اینکه آیا برنامه ای برای حضور در بخش تولید 
و کارآفرینی دارید یا خیر؟ ســخنان خود را اینگونه 
عنوان کرد: اگر بســتر های تولید برای جوانان به ویژه 
بانوان و قشر تحصیل کرده فراهم شود قطعاً ورود پیدا 
خواهم کرد و از رهنمودهای پدر عزیزمان بهره خواهم 
برد چون ایشان در صنعت تجربه بیش از ۴۰ ساله دارند 
و نقــش آفریــن بودند قطعــاً تجارب ارزنده ایشــان 
می تواند راهگشای و مسیر را برای ما هموار سازد. در 
پایان این نشســت خبری جناب آقــای عباس گلرخ 
پیشکسوت صنعت استان و مدیر عامل شرکت تولیدی 
خوراک دام و طیور گلرخ ســاوه ابراز داشــت: تنها 
خواســته ما از مقامات ارشد اســتان این است، طوری 
برنامه ریزی کنند تــا فعالیت کارخانجات صنعتی به 
ویــژه واحدهای تولیدی خوراک دام و طیور متوقف 
نشود. این کارخانجات به راحتی شکل نگرفته اند تا به 
راحتــی جمع آوری شــوند و این مهــم توقع زیادی 
نیســت. اگر در شرایط ســخت اقتصادی یک واحد 
تولیدی رشد می کند قطعاً منافع آن برای دولت است 
چون مالیــات می پردازد و دولــت از دریافت مالیات 
کشور را اداره می کند و برای فعال نگه داشتن آن باید 
کمک کرد. ایشــان اذعان داشــتند: خدا را شاکریم 
مســئولین خــوب و دلســوز داریــم، لازم می دانم از 
مسئولین سازمان دامپزشکی کشور به ویژه جناب آقای 
دکتــر توکلــی مدیــر کل دفتــر مرکزی حراســت 
دامپزشکی کشور، مسئولین شهرســتان ساوه به ویژه 
مدیر جهاد کشــاورزی جناب مهندس طهماســبی و 
جناب دکتر هرندی رئیس شبکه دامپزشکی شهرستان 
ساوه که الحق والانصاف این عزیزان همه جانبه حامی 
تولیدکنندگان هســتند و تلاش می کنند تا مشکلات 
بصورت ریشــه ای حل شود. امیدواریم مقامات ارشد 
استان نگاه ویژه ای به این صنعت پر اشتغال داشته باشند 

و دغدغه ما را به مقامات ارشد کشور منتقل دهند.
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شرکت تعاونی حمل و نقل کامیونداران خود 
راننده تک واحدی شهرســتان رودســر و حومه در 
ســال ۱۳۶۴ به شماره ثبت ۱۱۸ تأسیس و آغاز بکار 
کرد. این مجموعه یکی از شرکت های قدیمی شرق 
گیلان می باشــد که با ســابقه درخشان جزو برترین 
شــرکت های صنعت حمــل و نقل گیلان اســت. 
اعضــای هیئت مدیره این شــرکت تعاونــی آقایان 
ابراهیم یاســمی مدیر عامل، عباســعلی قرباندوست 
رئیس هیئت مدیره، قاســم حسن پور نایب رئیس، 
محسن عندلیب و حسن حسینعلی پور عضو، حانی 
مــرادی مدیر داخلی و بازرس و یعقوب روســتایی 
مســئول صدور بارنامه می باشند که همگی در کنار 
هم با هم دلــی و هم زبانی تلاش می کننــد در ارائه 
خدمــات حمل و نقل توانمنــد و امورات تعاونی را 
چون گذشته به خوبی پیش ببرند تا مسیر تعاونی در 
جهت رونق اقتصادی هموار گردد. به همین منظور 
خبرنگار هفته نامه سراسری صبح امید با پیشکسوتان 
این صنعت در شهرســتان رودسر گفتگویی ترتیب 
داده اســت کــه ماحصــل آن در ادامــه از نظرتان 
می گذرد. ابراهیم یاسمی مدیر عامل شرکت تعاونی 
حمل و نقل کامیونــداران خود راننده تک واحدی 
شهرستان رودســر و حومه در گفتگوی اختصاصی 
با خبرنگار صبح امید با اشــاره به سوابق کاری خود 
گفت: اینجانب متولد ســال ۱۳۳۸ شهرستان املش، 
دارای مدرک دیپلم می باشــم که بیش از ۳۰ ســال 
در صنعــت حمــل و نقل خدمت کردم و در ســال 
۱۳۹۲ بازنشست شدم. وی افزود: اکنون دارای یک 
دستگاه ماشین حمل و نقل سنگین)بنز تک( هستم 

که به یک نفر راننده واگذار نموده ام.
یاسمی در پاســخ به سؤال خبرنگار صبح امید 
مبنی براینکه از چه سالی عضو تعاونی هستید، سخنان 
خــود را اینگونه بیان کرد: بنده از بدو تأســیس این 
شرکت تعاونی به عضویت مجموعه و بعد از آن در 
سال ۱۳۹۶ با پیشــنهاد همکارانم به عضویت هیئت 
مدیره درآمدم تا با کمــک همکاران اهداف پیش 
روی شــرکت را محقق سازیم.  پیشکسوت صنعت 
حمل و نقل اســتان گیلان در رودسر مشکلات این 
صنعت را یادآور شد: فلسفه حضور ما بعنوان هیئت 
مدیره شرکت تعاونی حمل و نقل کامیونداران خود 
راننده تک واحدی شهرستان رودسر این است که به 
اتفــاق یکدیگر بتوانیم به این قشــر زحمت کش و 
مظلوم خدمت کنیــم. زیرا رانندگان با مشــکلات 
فراوانی روبرو هستند و متأسفانه هیچ یک از مسئولان 
پیگیر رفع موانع رانندگان نیست. مدیر عامل شرکت 
تعاونی حمل و نقل کامیونــداران خود راننده تک 
واحدی شهرستان رودسر و حومه در بخش دیگری 
از سخنان خود اظهار داشت: مهمترین دغدغه ما در 
منطقه این است که برخی از همکاران ما در شهر های 

همجــوار بــار حوزه اســتحفاظی مــا را از آن خود 
می کننــد در صورتیکه این اقدام غیــر قابل تأمل و 
خلاف قواعد تعریف شده صنعت حمل و نقل است. 
وی تأکید کرد: هر شــرکت حمــل و نقل موظف 
اســت کالای حوزه استحفاظی شهر خود را جابجا 
کند و اگر این مهم رعایت شــود کسب و کار همه 
شرکت های حمل و نقل رونق می گیرد. امیدواریم 
مدیر کل راهداری و حمل و نقل جاده ای گیلان و 
معاونین ایشــان این موضوع مهم را بررسی کنند تا 
مشکلی بر مشکلات این شــرکت ایجاد نشود. وی 
ادامه داد: خوشــبختانه اعضای هیئت مدیره به اتفاق 
کارکنان شرکت در ارائه عملکرد و فعالیت کاری و 
همچنین خدمت رسانی به امور حمل و نقل و صدور 
بارنامه کاملًا مسلط هستند و با تجارب ارزنده خود 
مسیر رشد و تعالی شرکت تعاونی را فراهم ساخته اند. 
ابراهیــم یاســمی گفت: امــروزه شــرکت تعاونی 
کامیون داران با مشکلات مالی مواجه است چونکه از 
هیــچ نهاد دولتی به لحاظ مــادی و معنوی حمایت 
نمی شویم. وی افزود: انتظار داریم مسئولین مربوطه 
نگاه ویژه ای به این شرکت تعاونی داشته باشند و مثل 
ســابق برای کامیونداران ســهمیه قطعــات در نظر 
بگیرند. مدیر عامل شــرکت تعاونــی حمل و نقل 
کامیونداران خــود راننده تک واحدی شهرســتان 
رودسر و حومه اذعان داشت: در گذشته)اواخرسال ۶۰ 

تا ۸۰( ســازمان راهــداری قطعــات مصرفی مانند 
لاستیک، روغن، واسکازین و دیگر قطعات مصرفی 
برای شرکت های تعاونی در نظر می گرفت و تعاونی 
نیز ایــن اقلام را بین رانندگان تقســیم می نمودند و 
امورات به خوبی پیش می رفت اما چندین سال است 
که خبری از ســهمیه قطعات نیســت و تمامــاً آزاد 
خریداری می شــود که در کوتاه ترین زمان قطعات 
مصرفی خراب می شود چونکه قطعات ماشین آلات 
سنگین و حتی خودروهای سبک نامرغوب تولید و 
با نرخ گزاف عرضه می شود که اکنون نرخ لاستیک 
در بازار حدود ۳۸ تا ۴۰ میلیون تومان است. یاسمی 
عمده کالا های صنعت حمل و نقل شــرق گیلان را 
مطرح کــرد: مرکبات، برنج، چــای و... کالا هایی 
هســتند که بصورت عمده از رودسر به اقصی نقاط 
کشور حمل می شود. در ادامه این نشست عباسعلی 
قرباندوست رئیس هیئت مدیره شرکت تعاونی حمل 
و نقــل کامیونــداران خــود راننده تــک واحدی 
شهرستان رودســر و حومه در گفتگو با خبرنگار ما 
گفت: اینجانب متولد ســال ۱۳۴۲ شهرستان املش، 
دارای مدرک سیکل می باشــم که از سال ۱۳۶۸ با 
خرید یک دستگاه بنز تک وارد صنعت حمل و نقل 
کالا شــدم و اکنون با خرید نســل جدید بنز تک و 
واگذاری آن به یک راننده خدمت گذار این صنعت 
هستم و از سال ۱۳۷۲ به عضویت تعاونی در آمدم و 
با پیشنهاد همکاران از ســال ۱۳۹۶ در هیئت مدیره 
ایفای نقــش می کنم. رئیس هیئت مدیره شــرکت 
تعاونی حمل و نقل کامیونــداران خود راننده تک 
واحدی شهرستان رودسر و حومه در بخش دیگری 
از سخنان خود به تاریخچه تأسیس شرکت پرداخت 
و خاطر نشان ســاخت: در اوایل دهه ۶۰ فعالان این 
حوزه مکانی برای گردهمایی و تبادل نظر نداشتند و 
متفرقه فعالیت داشتند که برای ساماندهی رانندگان 
تصمیم گرفتند بصورت  گروهی با تشکیل تعاونی 
فعالیت نمایند که تأسیس شرکت تعاونی مطرح شد 
و با مشــارکت و ســرمایه گذاری خصوصی موفق 
شدند زمین خریداری کنند و شرکت تعاونی حمل و 
نقل کامیونداران خود راننده تک واحدی شهرستان 
رودسر و حومه را با هدف ساماندهی رانندگان حمل 
و نقل کالا شهرستان را در سال ۱۳۶۴ تأسیس نمایند. 
از این رو شــرکت تعاونی کامیون داران خود راننده 
تک واحدی شهرستان رودسر در زمینی به مساحت 
حدود ۱۵۰۰ متر مربع احداث و پایه گذاری شد که 
دارای ۱۵۰ الی ۲۰۰ متر مربع بنای مفید شــامل دفتر 
اداری و صدور بارنامه، اتاق اســتراحت، نماز خانه، 
می باشــد.  و...  پارکینــگ  بهداشــتی،  ســرویس 
قرباندوســت بیان داشت: مســتحضر هستید که این 
شرکت تعاونی قدیمی ترین و نخستین شرکت حمل 
و نقل کالای شهرستان رودسر است که طی این ۳۵ 
سال فراز و نشیب هایی داشته است اما آن گونه باید و 
شــاید مورد حمایت قرار نگرفته اســت. امیدواریم 

مقامات ارشد استان و شهرستان نگاه ویژه ای به این 
شــرکت داشته باشند. وی افزود: در این دوره هیئت 
مدیره جدید برای پیشبرد اهداف شرکت تلاش های 
خوبی داشــتند و کارهای خوبی صورت گرفته که 
انشاالله با این روحیه و هم افزایی بتوانیم بیشتر خدمت 
کنیم. رئیس هیئت مدیره شرکت تعاونی حمل و نقل 
کامیونداران خــود راننده تک واحدی شهرســتان 
رودســر و حومه در خصوص اقدامات انجام شــده 
سخنان خود را اینگونه مطرح کرد: هنگامی که در 
ایــن دوره مســئولیت تعاونی را برعهــده گرفتیم با 
نابسامانی های فراوانی مواجه شدیم که بحمدالله عزم 
خود را جزم کردیم و با همراهی و تعامل مسئولین و 
هیئت مدیره توانستیم بدهی های انباشته شده شرکت 
را تسویه کنیم و به روز رسانی کنیم، بطوریکه منابع 
مالی شــرکت افزایش یافته است. همچنین در سال 
گذشــته مبلغی به حساب سهامداران اصلی شرکت 
واریز کردیم و سهامداران پس از چند سال فعالیت 
سهام خود را دریافت کردند. عباسعلی قرباندوست 
اعضای شــرکت را یادآور شد: این شرکت تعاونی 
۳۶ نفر ســهامدار ثابت دارد که از بدو تأسیس تا به 
امروز در این واحد ایفای نقش کرده اند و برای فعال 
نگه داشتن شرکت تلاش مضاعف داشته و همواره 
حامی تعاونی هستند. وی اذعان داشت: این شرکت 
تحت مالکیــت خود هیچ خــودرو  نــدارد و تمام 
خودرو های ســنگین نســل جدید مانند بنز، ولوو، 
آکســو، آتگو و... مالکیت شخصی دارند که بدون 
محدودیت به نقاط مختلف کشور می روند و هدف 
رانندگان جزو خدمت به جامعه چیز دیگری نیست. 
وی افزود: این شــرکت تعاونی حمل و نقل به تمام 
رانندگان صنعت حمل و نقل کالای کشور خدمات 
ارائــه می دهــد بطوریکــه در صــدور بارنامه هیچ 
محدودیتی نداریم و هر راننده ماشین سنگین در هر 
ســاعت از شبانه روز به این شــرکت برای دریافت 
بارنامه مراجعه کند در کمترین زمان ممکن برای او 
بارنامه صادر می شــود. حتی اگر ساعت کار دفتر به 
اتمام رســیده باشــد، این مهم نقطه عطف شرکت 
تعاونی حمل و نقل کامیونــداران خود راننده تک 
واحدی شهرستان رودســر و حومه است. او درباره 
صدور بارنامه ابراز داشت: صدور بارنامه در طی روز 
متغیر است و بستگی به شرایط آن روز دارد اما تمام 
فصل فعالیــت داریــم و هیچگاه تعطیلــی نداریم. 
قرباندوســت ساعت کار شــرکت را بیان کرد: این 
شــرکت تعاونی حمل و نقل کالا صبح ها از ساعت 
۷/۳۰ لغایــت ۱۲/۳۰ و عصر ها ۱۴ لغایت ۱۸ عصر 
می باشد ولی هر موقع راننده بومی یا غیر بومی در هر 
ساعت از شــبانه روز نیاز به بارنامه داشته باشد حتماً 
کار او را انجام می دهیم تا خللی در انتقال بار ایجاد 
نشــود که این یک امتیاز است. رئیس هیئت مدیره 
شرکت تعاونی حمل و نقل کامیونداران خود راننده 
تک واحدی شهرستان رودسر و حومه در خصوص 

بازدید مسئولین از شرکت بیان داشت: در سال ۱۴۰۱ 
معاون حمل و نقــل کالا و بار اداره کل راهداری و 
حمل و نقل جاده ای اســتان گیلان در این شــرکت 
حضــور یافتند و با هیئت مدیره نشســت تخصصی 
داشتند و ما را از رهنمودهای خود بهره مند ساختند 
که لازم می دانم از حمایت و پشتیبانی ایشان تشکر 
نمایم ضمن آنکه شرکت با یک معضل روبرو بود 
که بحمدالله با مساعدت و عنایت ایشان برطرف شد. 
توقــع داریــم فرماندار شهرســتان رودســر و دیگر 
مسئولین شهرستان هم در این مجموعه حضور یابند 
چونکه بخاطــر افزایش هزینه های حمــل و نقل و 
قطعات دخل و خرج بــا یکدیگر همخوانی ندارد، 
قطعاً نگاه ویژه مسئولان استان و شهرستان می تواند 
راهگشــا باشــد. در ادامه این گفتگو حانی مرادی 
بازرس و مدیر داخلی شــرکت تعاونی حمل و نقل 
کامیونداران خــود راننده تک واحدی شهرســتان 
رودسر و حومه در  گفتگو با خبرنگار  صبح امید با 
اشــاره به ســوابق کاری خود بیان داشت: اینجانب 
متولد ســال ۱۳۳۶ شهرستان رودسر، دارای مدرک 
دیپلم می باشم که از سال ۱۳۶۲ وارد صنعت حمل و 
نقل شــدم ابتدا بعنوان راننده با ماشین مردم فعالیت 
کردم سپس در سال ۱۳۶۵ با فروش منزل مسکونی 
یک دستگاه ماشین سنگین خریداری نمودم و پس 
از ســال ها شغل رانندگی در ســال ۱۳۹۶ بازنشست 
شــرکت  تأســیس  بــدو  از  افــزود:  وی  شــدم. 
تعاونی)۱۳۶۴( به عنوان عضو تعاونی فعالیت نموده و 
اکنون در سمت بازرس و مدیر داخلی شرکت ایفای 
نقش می کنم. مرادی درباره نقش بازرسین شرکت 
گفت: بازرس یا بازرســان علاوه بر وظایفی که در 
ســایر مواد این قانون برای آنان مقرر شــده اســت 
مکلفند درباره صحت و درســتی صورت دارایی و 
صــورت حســاب دوره عملکرد و ســود و زیان و 
ترازنامه ای که مدیران برای تسلیم به مجمع عمومی 
تهیه می کنند و هم چنیــن درباره صحت مطالب و 
اطلاعاتــی که مدیــران در اختیــار مجامع عمومی 
گذاشته ایفای نقش می کنند. ضمن آنکه پیگیر امور 
اداری شرکت در دستگاه های دولتی هستم. بازرس 
شــرکت تعاونــی کامیــون داران خودراننــده تک 
واحدی شهرســتان رودســر و حومه اظهار داشت: 
تخصص این شــرکت، حمل و نقل عمومی است و 
بیشتر ارتباط ما با عموم مردم، صاحبان کالا و جامعه 
است به همین منظور رانندگان نیز با مشکلاتی روبرو 
هستند که متأسفانه دســتگاه های دولتی می بایست 
همکاری کنند. بازرس شرکت تعاونی کامیون داران 
خود راننده تک واحدی شهرستان رودسر و حومه 
نقش این مجموعه در جبهه های جنگ را یاد آور شد 
و خاطر نشان ساخت: این شرکت تعاونی در ۸ سال 
دفاع مقدس همیشه در خط مقدم و امور حمل و نقل 
فعالیت مســتمر داشــته و بعد از جنگ نیز خدمات 
حمل و نقل به موکب داران ۷۲ تن رودســر در ایام 

اربعین حســینی)ع( ارائه می دهــد بطوریکه هیئت 
مدیره و رانندگان این شرکت بصورت خودجوش و 
بدون چشم داشت با مشارکت اعضاء در ایام اربعین 
تجهیزات موکب داران ۷۲ تن رودســر را به کربلا 
حمل و نقل می نمایند تا ارادتمندان امام حســین)ع( 
در کمــال صحــت، ســلامت و آرامــش پذیرای 
عزاداران باشــند. مدیــر داخلی و بازرس شــرکت 
تعاونــی کامیــون داران خودراننــده تــک واحدی 
شهرستان رودسر و حومه افزود: یکی از نکات قابل 
توجه اینکه ما در این شــرکت تعاونی فضایی برای 
رانندگان فراهم کردیم تا رانندگانی که می خواهند 
شب ها در این مکان استراحت نمایند بتوانند در این 
شــرکت اســکان پیدا کنند بــه همین خاطــر تمام 
امکانات را برای آنان فراهم کردیم اما مثل شهرهای 
بزرگ ســالن انتظار بار مهیــا نمودیم چونکه عمده 
کالاهای منطقه محصولات کشــاورزی است و بار 
ثابــت نداریم. حانی مــرادی در خصوص تولیدات 
شــهرک صنعتــی رودســر ابــراز داشــت: برخی 
کارخانجات مستقر در شهرک صنعتی رودسر فعال 
هستند و محصولات بصورت انبوه تولید می نمایند 
ولی متأسفانه برخی شرکت های حمل و نقل کالای 
شــهرهای همجوار ایــن کالاها را تحت پوشــش 
مجموعه خود در آورده اند که باید از سوی معاونت 
حمل و نقل کالا و بار اداره کل راهداری و حمل و 
نقل اســتان گیلان بررســی و جلوگیری شود. زیرا 
اولویت با شــرکت بومی شهرستان اســت. مرادی 
اذعان داشــت: امکانات رفاهی شرکت های حمل و 
نقل بســیار محدود است که می طلبد مقامات ارشد 
استان نگاه ویژه ای به این صنف و شرکت های تحت 
نظارت راهداری داشــته باشــند. وی تصریح کرد: 
ماشــین های حمــل و نقل جاده ای هیچ ســهمیه ای 
ندارند و تنها خواسته آنان سهمیه لاستیک، روغن و 
ســایر قطعات یدکی مصرفی اســت چونکه شاهد 
افزایش بی رویه نرخ قطعات ماشــین آلات هستیم. 
خاطرم هست حدود دو دهه گذشته هر راننده ای سه 
بار به بندر کالا حمل می کرد یک جفت لاستیک، 
۴۴ لیتر روغن، لنت و...  سهمیه داشت ولی به تدریج 
همه این اقلام حذف شد و آزاد خریداری می شود. 
در ادامه این نشســت محسن عندلیب صحنه سرایی 
عضو هیئت مدیره شــرکت تعاونــی کامیون داران 
خودراننده تک واحدی شهرســتان رودسر و حومه 
اظهار داشــت: اینجانب متولد ســال ۱۳۳۹ روستای 
صحنه سرا از توابع بخش مرکزی شهرستان رودسر، 
دارای مدرک دیپلم ناقص و جانباز جنگ  تحمیلی 
می باشــم که از سال ۱۳۵۸ وارد صنعت حمل و نقل 
کالا شدم و در سال ۱۴۰۰ بازنشست شدم و فرزندم 
ادامه دهنده راه ما هستند که با ماشین بنز تک کالا را 
در تمام نقاط ایران حمل می کند. عضو هیئت مدیره 
شــرکت تعاونــی کامیــون داران خودراننــده تک 
واحدی شهرستان رودسر و حومه با بیان اینکه شغل 

رانندگی جزو مشــاغل سخت اســت اما درآمد آن 
حلال است، سخنان خود را اینگونه مطرح کرد: بنده 
از بدو تأســیس این شــرکت بعنوان سهامدار عضو 
شــدم و همــواره در امور جاری شــرکت در کنار 
همکاران بودم و از سال ۱۳۹۶ نیز بعنوان عضو ایفای 
نقــش می کنم. عندلیب افزود: این شــرکت از همه 
حمایــت می کند ولی کســی از شــرکت حمایت 
نمی نماید و کاملًا خودگردان و مستقل اداره می شود 
بطوریکه برای حمل تجهیزات موکب داران ۷۲ تن 
رودســر به کربلا جانفشانی می کنند ضمن آنکه در 
زمان ۸ سال دفاع مقدس نیز اینگونه بوده است. عضو 
هیئت مدیره شرکت تعاونی کامیون داران خودراننده 
تک واحدی شهرســتان رودســر و حومــه درباره 
افتخارات کســب شــده گفــت: اینجانب دوســال 
پیاپی)اواخر دهه ۹۰( بدون داشتن خلافی، جریمه، 
تصادف و رعایت قوانین راهنمایی و رانندگی بعنوان 
راننده نمونه صنعت حمل و نقل انتخاب شــدم و در 
مراســم تجلیل از رانندگان برتر که با حضور وزیر 
انجام شد از مســئولین مربوطه لوح سپاس دریافت 
نمودم. وی گفت: حقوق بازنشســتگان بسیار پایین 
است زیرا هزینه ها بسیار بالاست و نمی توانیم امورات 

روزمره را مدیریت کنیم.
در ادامه این نشســت یعقوب روستایی مسئول 
صــدور بارنامــه شــرکت تعاونــی کامیــون داران 
خودراننده تک واحدی شهرســتان رودسر و حومه 
با اشــاره به سوابق کاری خود افزود: اینجانب متولد 
سال ۱۳۵۷ شهر شلمان، دارای مدرک دیپلم ریاضی 
می باشم که مدتی در یکی از شرکت های خصوصی 
فعالیت داشــتم و پس از مدتی بعنوان تکنسین فنی 
صدا جذب سروش صدا و سیما شدم بعد از آن کار 
خود را در شرکت تعاونی کامیون داران خودراننده 
تــک واحــدی شهرســتان رودســر آغاز کــردم. 
مســئول صدور بارنامه شرکت تعاونی کامیون داران 
خودراننده تک واحدی شهرســتان رودسر و حومه 
در خصــوص صــدور بارنامه ابراز داشــت: صدور 
بارنامه شــرکت طی روز بطور میانگین حدود ۵ الی 
۱۰ فقره اســت. وی ادامه داد: مــا در ازای هر برگ 
صدور بارنامه هزینه هایی از قبیل حق پایانه، پرداخت 
بیمه و... می پردازیم و یک ســود بسیار ناچیز برای 
شرکت باقی می ماند که بعضاً در محاسبه حسابداری 
دریافت و پرداخت شــرکت یکســان است چونکه 
بیشــترین پرداختی برای پایانه و بیمه است بطوریکه 
بــه ازای صدور هر بــرگ بارنامه ۹ درصد عوارض 
پرداخت می کنیم. از این رو می بایست این موضوع 
بصورت کارشناســی تجدید نظر شــود. روستایی 
رمز موفقیت شــرکت را بیان کرد و گفت: اعضای 
هیئت مدیره این شــرکت با اتحاد و انسجام در کنار 
هم برای پیشبرد اهداف تعاونی می کوشند تا بتوانند 
مشکلی از مشکلات مطرح شده را برای قشر ضعیف 

رانندگان مرتفع کنند اعضای هیئت مدیره از حدود 
۴۰ ســال قبل با هم دوست بودند و همگی در کنار 
هــم در صنعت حمل و نقل کالا فعالیت داشــتند و 
این همبستگی از ســالیان دور به هم گره خورده به 
امید با خدمت صادقانه بتوانند مسیر را هموار سازند. 
وی درباره توســعه شرکت خاطر نشان ساخت: این 
منطقه بخاطر فصلی بودن تولیدات کشاورزی برای 
همیشه بار ندارد و کالای ثابت نداریم که بخواهیم 
در شــهرهای مجاور شــعبه دایر کنیــم چونکه هر 
شــهری باربری مجزا دارد. مســئول صدور بارنامه 
شــرکت تعاونــی کامیــون داران خودراننــده تک 
واحدی شهرســتان رودســر و حومه تأکید داشت: 
انتظار ما از مســئولان اداره کل راهداری استان این 
است برخی مشــکلات مطرح شده گزارش فوق را 
بررسی و آســیب شناسی کنند تا این شرکت رونق 
اقتصادی داشته باشد به عنوان مثال نباید باربری های 
دیگر شهرها بار شرکت های صنعتی رودسر را حمل 
کنند چون اولویت با این شرکت است. بنظر می رسد 
این موضوع باید توسط کارشناسان اداره کل بطور 
دقیق پیگیری و موشــکافی شــود تــا در حق هیچ 
شــرکت بومی اجحاف نشود. بطوریکه هر شرکتی 
در محدوده حوزه اســتحفاظی خود فعالیت بنماید 
تــا عدالت بار در صنعت حمــل و نقل کالا به یک 

فرهنگ تبدیل شود.

اعضای هیئت مدیره شركت تعاونی حمل و نقل كامیونداران خود راننده تك واحدی شهرستان رودسر و حومه درگفتگو با صبح امید مطرح كردند:

نقطه عطف شرکت تعاونی حمل و نقل کامیونداران خود راننده تک 
واحدی شهرستان رودسر صدور بارنامه در هر ساعت از شبانه روز است
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عدالت بار در صنعت حمل و نقل 
كالا به یك فرهنگ تبدیل شود

هر شركت حمل و نقل كالا 
می بایست صرفاً در حوزه استحفاظی 

شهر خود بار جابجا كند

کارگاه تولیدی و فروشگاه سنگ های مصنوعی 
روســتای حاجی آباد دالایی توسط یکی از جوانان 
این روســتا راه اندازی که توانسته با عزم جدی و کار 
جهادی نیاز بخشی از ســازندگان صنعت ساختمان 
را فراهــم کند. وی در این مدت کوتــاه با نوآوری 
در تولید محصــولات جدید، مرغوب، مدرن و زیبا 
توانســته این صنعت را متحــول و انقلاب جدیدی 
ایجاد کنــد. به همین  منظور خبرنــگار صبح امید با 
جناب آقای عرفان دوســتی مدیر این واحد تولیدی 
گفتگویی انجام داده است که با هم می خوانیم. عرفان 
دوستی مدیر کارگاه تولیدی سنگ مصنوعی بخش 
کمره شهرســتان خمین در گفتگو با خبرنگار صبح 
امید با اشــاره به ســوابق کاری خود گفت: اینجانب 
متولد سال ۱۳۸۰ روستای حاجی آباد دالایی از توابع 
بخش کمره)قورچی باشــی(، دارای مدرک دیپلم 
مکانیک می باشم که در ۵ سال گذشته )سال ۱۳۹۸( 
بخاطر علاقه به حوزه ساختمان، این واحد تولیدی را 
در زادگاه خود با سرمایه حدود ۳۰ میلیون تومان راه 
اندازی کردم و بحمدالله همه ســاله در مسیر توسعه 
پیش رفتیم که اکنون برای افزایش تولید و اشــتغال 

نیازمند سرمایه هستیم.
مدیر کارگاه تولیدی سنگ مصنوعی در بخش 
دیگری از سخنان خود بیان داشت: در شرایط فعلی 
عمده تولید کنندگان برای تولید بیشتر به تسهیلات 
نیــاز دارند، چونکه حجم نقدینگــی کاهش یافته و 
به تنهایی نمی توان در مســیر توســعه گام برداشت، 
به همین دلیــل می طلبد دســتگاه های دولتی، منابع 
مالــی واحدهــای تولیدی کوچــک را تأمین کنند. 
دوســتی افــزود: یکــی از مهمترین اهــداف ما این 
اســت، بتوانیم بســتر کارآفرینی را برای افرادی که 

ســابقه کیفری دارند فراهم کنیم، بنابراین با حمایت 
بانک ها و دســتگاه ها می توان به این مهم دست پیدا 
کرد. مدیر کارگاه تولیدی سنگ مصنوعی دوستی 
شهرستان خمین با بیان اینکه با جذب این افراد بستر 
اشتغالزایی در منطقه رونق می گیرد، گفت: همانطور 
که مستحضر هســتید، هزینه های ساختمان سازی به 
شــدت بالا رفته و متریال های زیادی در این صنعت 
مورد استفاده قرار می گیرد که هم ساختمان را سنگین 
می کند و هم قیمت تمام شده را بالا می برد. از این رو 
با تحقیقات و پژوهش به این نتیجه رسیدیم، محصولی 
تولید کنیم تا با استفاده از آن هزینه ساختمان کاهش، 
وزن ســاختمان کمتر، قیمت تمام شده پایین و نمای 

ساختمان زیبا، بادوام و شکیل شود. به همین ترتیب 
محصولات ما جایگزین سنگ های طبیعی و... شده و 
با کمترین هزینه اجرا می گردد. وی ادامه داد: استفاده 
از محصولات سنگ مصنوعی دوستی چند مزایا دارد 
که می توان به سرعت در اجرا، کیفیت بالا، ماندگاری 
بیشتر، قابلیت رنگ پذیری، جذب آب کمتر، عدم 
یخ زدگی در فصل زمســتان، عدم ترک خوردگی، 
قابلیت اسکوپ گذاری، قابلیت تغییر قطر، تنوع رنگ 
و رگه ها و... اشــاره کرد. دوســتی با اذعان بر اینکه 
تولید این نوع محصولات انقلاب جدیدی در صنعت 
ســاختمان ایجاد کرده اســت، گفت: خوشــبختانه 
تاکنون افرادی که از این نوع مصالح استفاده کرده اند 

شــاهد کاهش هزینه بودند، به همین دلیل مصمم به 
توسعه کارگاه هستیم تا با تولید بیشتر نیاز متقاضیان 
را فراهم کنیم. امیدواریم مسئولان استان و شهرستان 
همکاری کنند تا با کمک و مســاعدت آن ها مسیر 
توسعه را هموار سازیم. وی ابراز داشت: مساحت این 
کارگاه حدود ۵۰۰ متر مربع می باشد که حدود ۲۰۰ 
متر مربع فضای مسقف و حدود ۳۰۰ متر مربع فضای 
باز است. دستگاه و ماشین آلات مختلف خریداری 
کردیم اما برای به روز رســانی کارگاه می بایســت 
دستگاه های دیگری خریداری کرد. وی خاطرنشان 
ســاخت: مواد اولیه ما شــن دانه بندی شده، سیمان، 
پودرها وافزودنی ها شامل رزین، پودر میکروسلیس، 

الیاف و... است که این مواد با هم ترکیب می شود و 
خروجی کار ســنگ مصنوعی است. عرفان دوستی 
در پاسخ به سؤال خبرنگار ما مبنی بر اینکه چند نوع 
محصول تولید می کنید، بیان داشت: تنوع محصولات 
این مجموعه فراوان است. به طوریکه محصولات ما 
در طرح هــا و رنگ های مختلف تولید می شــود که 
نمونــه بارز آن را می توان به ســنگ نما ســه بعدی، 
ســنگ نما تراورتن، انواع کفپوش، انواع صراحی، 
انواع سنگ های رومی نما، انواع ابزارهای نما رومی، 
مدرن، کلاسیک، سنگ پله و... که این تولیدات در 
سطح شهرستان خمین و حومه عرضه می شود. اما در 
اراک و دیگر شهرهای پیشنهاد نمایندگی داشتیم  که 
بدلیل پاســخگو نبودن در تولید هنــوز نپذیرفتیم، به 
خاطر  اینکه حجم تولید ما پایین است و پیشنهاد اخذ 
تسهیلات به همین جهت بوده تا بتوانیم ظرفیت تولید 
را افزایــش دهیم، اگر مســئولین بتوانند از این واحد 
حمایت کنند، قطعــاً توانایی افزایش تولید را داریم. 
دوستی اذعان داشــت: مجوز این کارگاه تولیدی از 
اتحادیه صنف مربوطه شهرســتان خمین اخذ شده و 
در حال حاضر با ۵۰ درصد ظرفیت مشغول به تولید 
هســتیم به امید آنکه افزایش ظرفیت داشته باشیم. به 
همیــن منظور اگــر بخواهیم این محصــولات را به 
دیگر شــهرها ارســال نماییم، قطعاً بالای دو میلیارد 
تومان تســهیلات کم بهره نیازمند هستیم که به اداره 
صمت پیشــنهاد کردیم تــا منابع در اختیــار ما قرار 

گیــرد. وی اضافه کرد: بنیاد برکت مبلغ ۱۵۰ میلیون 
تومــان برای این کارگاه در نظر گرفته که با این رقم 
نمی توان به اهداف پیش رو دســت پیدا کرد به دلیل 
آنکه در مجاورت کارگاه قطعه زمینی به مســاحت 
حــدود ۷۰۰ متر مربع خریداری کردیــم تا با تأمین 
منابع مالی کارگاه را توســعه دهیم. تحقق این امر در 
فرایند تولید و عرضه محصولات به شهرستان ها بسیار 
حائز اهمیت است. دوستی حضور در جشنواره لوبیا 
و نمایشگاه صنعت ساختمان را یاد آور شد و گفت: 
امســال به همت مدیران و فعالان اقتصادی شهرستان 
خمین برای نخســتین بار در شهرستان جشنواره لوبیا 
در شــهر قورچی باشی برگزار شد و ما نیز به دعوت 
فرماندار و بخشــدار در این جشنواره شرکت کردیم 
و توانمندی هــای تولیدی خــود را معرفی نمودیم، 
در این جشــنواره جناب آقــای دکتر مخلص الائمه 
اســتاندار محترم مرکزی و هیئت همــراه در غرفه ما 
حضور یافتند و از محصولات ما دیدن کردند و قول 
دادند در نمایشگاه صنعت ساختمان غرفه رایگان در 
اختیار ما قرار دهند که بحمدالله این امر محقق شد و 
برای نخستین بار در نمایشگاه صنعت ساختمان استان 
مرکزی )اراک( حضور یافتیم و موفق شدیم در کنار 
دیگــر تولیدکنندگان به معرفی تولیــدات بپردازیم. 
از ایــن تریبون لازم می دانــم از لطف و عنایت ویژه 
ایشان و همچنین فرماندار شهرستان، بخشدار کمره، 
بخشدار مرکزی و دیگر مسئولان صمیمانه تقدیر و 
تشکر نمایم و امید دارم با کمک این عزیزان و جذب 
منابع مالی بتوانیم پله های ترقی را طی کنیم. دوستی 
گفــت: در حال حاضر این کارگاه زمینه اشــتغال را 
بــرای حدود ۵ نفر به وجــود آورده و قابلیت دارد با 

ایجاد طرح توسعه اشتغال بیشتری به وجود آورد.

مدیر كارگاه تولید سنگ مصنوعی دوستی روستای حاجی آباد دالایی بخش كمره شهرستان خمین:

برای توسعه کارگاه نیازمند 2 میلیارد تومان سرمایه هستیم
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مخترعین ایرانی همان جوانان با استعدادی هستند 
که با ایده هــای نوآورانه راهکارهایی برای بســیاری 
از مشــکلات ریز و درشت کشــور دارند؛ در جهان 
صنعتــی که روز به روز شــاهد پیشــرفت تکنولوژی 
هســتیم خلاقیت و ایده های بومــی مخترعین و ورود 
آن به صنعت حائز اهمیت است چون خلاقیت بومی 
تحریم پذیر نیست. در سال هایی که رهبر معظم انقلاب 
مبنای شعار را بر حمایت از تولید گذاشته است حمایت 
از مخترعین از اهمیت ویژه ای برخوردار می باشد که 
بایستی مسئولین به این مهم توجه داشته باشند اما گویا 
به گفته بســیاری از مخترعین دولت هیچ برنامه ای بر 
اجرایی کردن طرح ها و تجاری ســازی آن ندارد که 
متاســفانه این موضوع باعث فرار مغز ها شــده است. 
اما هنوز جوانان خوش ذوق و خوش فکر در کشــور 
داریم که با ارق ملی و بدون حمایت، ایده های خود را 
تجاری سازی کردند و پا به عرصه تولید و کارآفرینی 
نهاده اند؛ شــرکت کارن پلیمر فلات پــارس یکی از 
همان کارخانجات صنعتی کشــور است که به همت 
گروهی از نخبگان صاحب طرح و ایده در شــهرک 
صنعتی مامونیه استان مرکزی پایه گذاری شده است. 
مدیران این شرکت صنعتی تعدادی از اختراعات خود 
را به ثبت رسانده که برخی از محصولات به تولید انبوه 
رســیده و برخی نیز بخاطر مشکلات نقدینگی هنوز 
عملیاتی نشده که قطعاً با کمک مدیران استان عملیاتی 

خواهد شد.
با این مقدمه گفتگوی خبرنگار هفته نامه سراسری 
صبح امید را با آقایان مهندس سعید فرخی مدیر عامل 
شــرکت کارن پلیمر فلات پارس و مهندس رضا پور 
اســماعیل مدیر تحقیق و توسعه این شرکت بخوانید. 
مهندس سعید فرخی مدیر عامل شرکت کارن پلیمر 
فلات پارس شهرســتان زرندیه در گفتگو با خبرنگار 
صبح امید با اشاره به سوابق کاری خود گفت: اینجانب 
متولد سال۱۳۶۳ شهرستان آباده از توابع استان فارس، 
ساکن تهران، فارغ التحصیل کارشناسی ارشد مهندسی 
مکانیک دانشگاه تهران می باشم. بعد از فارغ التحصیلی 
همزمان بــا تدریــس پیاده ســازی  روش های هوش 
مصنوعی در دانشــگاه تهران و تربیت مدرس، گروه 
پژوهشــی با رویکرد آنالیز کمی و تفکر الگوریتمی  
مبتنــی بر ریاضیــات، کد نویســی عــددی و هوش 
مصنوعی به نام گروه کوانتس دانشــگاه تهران ایجاد 
کردیم که برای نخستین بار در ایران، با شعار ریاضیات 
دروغ نمی گویند در حوزه های پژوهشی، تحقیقاتی و 
برنامه نویسی اقدامات بسیار خوبی صورت گرفت که 
یکی از خروجی های ارزشــمند آن نیز اولین نرم افزار 
کاربردی مبتنی بر هوش مصنوعی در ایران بود. این نرم 
افزار در شرکت ملی گاز ایران عملیاتی شد و با استفاده 
از شبکه های عصبی و سایر روش های هوش مصنوعی 
و در نظــر گرفتــن داده های هواشناســی و تقویمی و 
گذشــته مدلی طراحی شــد که با دقــت ۲.۵ درصد 
به پیش بینــی مصرف گاز خانگــی در ده روز آینده 
می پرداخت. همچنین پیش بینی مصرف دستگاه های 

خودپرداز بانک پاسارگاد، بهینه سازی مسیر های حمل 
پول خزانه بانک ملت، شــبیه سازی و مطالعه ریاضی 
و کمی سناریو های احیاء دریاچه ارومیه، بانک ها و... 
کاربرد های فراوانی داشته است که بنا به دلایلی هوش 
مصنوعی و کد نویسی را کنار گذاشتم و از سال۱۳۹۳ 
با تأسیس شــرکت کارن پلیمر فلات پارس)سهامی 
خاص( با هــدف تأمیــن متریال پروژه هــای بزرگ 
صنعتی، ساختمانی، کشاورزی و... وارد دنیای صنعت 
و تجارت شدم. مهندس فرخی اظهار داشت: فعالیت 
اصلی شــرکت مهندســی کارن پلیمر فــلات پارس 
تولید محصولات نوین پلیمری و  همچنین انواع ورق 

ژئوممبران و خانواده ژئوسنتتیک است.
عضو انجمن ملی صنایع پلیمــر ایران در بخش 
دیگری از سخنان خود افزود: محصولات ژئوسنتتیک 
بر پایه مواد پلیمری ساخته می شوند که این محصولات 
با عمر بســیار بالا بــرای مهار طبیعــت در زمین  مورد 
استفاده قرار می گیرد. عضو انجمن ژئوسنتتیک ایران 
اذعان داشــت: شرکت مهندســی کارن پلیمر فلات 
پارس به لطف خدا یکی از شــرکت های با سابقه در 
حوزه ژئوســنتتیک اســت که جــزو ۱۰ تولید کننده 
ژئوممبران پلی اتیلن و  جزو ۳ شرکت تولید کننده برتر 
ژئوممبران PVC و در تولید ژئوسل جزو برترین های 
این صنعت می باشــد. وی تصریح کرد: ژئوممبران به 
ورق با عرض دو متر و ضخامت ۱ تا ۳ میلیتر از جنس 
پلی ایتلن و PVC هســت کــه کاربردهای ژئوممبران 
تولیــدی فــلات پــارس در بخش کشــاورزی نظیر 
استخرهای کشاورزی)ذخیره آب(، کانال های انتقال 
آب، حوضچه هــای پرورش ماهــی و… همینطور در 
صنایــع نفــت، گاز و پتروشــیمی)عایق بندی پیت و 
حوضچه گل حفاری، ایزولاسیون فونداسیون مخازن 
نفتی، حوضچه های آتش نشانی، حوضچه های تبخیر، 
ایزولاســیون مسیر انتقال معدن، سد ســوخت و...( و 
همچنین در صنعت آب و فاضلاب نظیر حوضچه های 
تصفیه پساب های صنعتی و شهری، خطوط انتقال آب 
و فاضلاب شهری و صنعتی و... پروژه های عمرانی مثل 
ایزولاسیون و زهکشی فونداسیون، بام سبز، دریاچه های 
مصنوعی، ایزولاســیون سد، مقاوم سازی سد خاکی، 
ایزولاســیون تونل و... در بخش معادن نظیرحوضچه 
شستشو و ذخیره آب، ســدهای باطله، حوضچه های 
هیپ لیچ و… کاربردهای مختلف دارد، محصولات 
دیگر ژئوســنتتیک نیز عبارتند از ژئوتکستایل جهت 
جداســازی لایه های متریال ژئوســنتتیک از خاک و 
محافظت از ورق و زهکشــی و تقویت مکانیکی لایه 
عایق، ژئوسل، جهت زیر سازی با خاک و بدون نیاز به 
مصالح دانه درشت همچنین تثبیت شیب، ژئودرین و 
دیمپلد شــیت جهت زهکشی سطحی، واتر استاپ ها 
جهت درز بندی و بتن ریزی چند مرحله ای، فیلتر خاک 
جهت عبــور آب و ممانعت از عبور خاک. وی ادامه 

داد: جالب اســت بدانیــد در پروژه های نخل دبی که 
جزایــری مصنوعــی در خلیج فارس ســاخته شــده 
ژئوســنتتیک ها نقش کلیدی داشــته اند. مدیر عامل 
شرکت مهندســی کارن پلیمر فلات پارس شهرستان 
زرندیه ســخنان خود را اینگونه عنوان داشت: صنعت 
ژئوسنتتیک در جهان شاخه ای رو به رشد است که به 
تدریج وارد صنایع مختلف می شود از این رو ما نیز در 
صدد طراحی ژئوســنتتیک بــا کاربری های متفاوت 
هستیم. این مدیر نخبه و مخترع کشورمان درباره قدمت 
ژئوممبران گفت: ژئوممبران در ایران حداقل نیم قرن 
ســابقه دارد که در پروژه های مختلــف مانند دریاچه 
چیتگر و بسیاری از پروژه های دیگر از آن استفاده شده 
است. متأسفانه در ۴۰ سال اخیر هیچ تغییراتی بر روی 
ایــن محصــول صــورت نگرفــت در صورتیکه این 
محصول به یک کالای پر مصرف تبدیل شده است. 
مهندس فرخی تصریح کرد: هم اینک تولید ژئممبران 
در بــازار رقابت به ســمت بهره گیــری از خلاقیت و 
حرکت به ســمت اقیانــوس آبی به جــای رقابت در 
اقیانوس قرمز پرُ رقابت ســوق داده می شود و ما نیر در 
این شرکت نوپا و تازه تأسیس با همین تفکر افراد نخبه 
و صاحب ایده را گردهم آوردیم و به صورت تیمی با 
تفکر نوین کاملاً هوشمندانه و خردمندانه در این مسیر 
پرتلاطــم در حــال تولیــد محصــولات جدیــد بــا 
کاربری های متفاوت هســتیم و تولیدات ما در اغلب 
صنایع کاربرد های متفاوت دارد بطوریکه در این مدت 
کوتاه در مکان استیجاری کوچک حدود ۹ محصول 
بر پایه ژئوســنتتیک طراحی، تولیــد و به بازار  عرضه 
نموده ایم. مهندس فرخی اذعان داشــت: در گام اول 
برای اولین بــار در ایران ژئوممبران با روکش فویلدار 
تولید نمودیــم. عنایت فرمائید که بــا فویلدار کردن 
ژئوممبران، به علت ممانعت از برخورد آفتاب به سطح 
ورق، عمــر ورق ژئوممبران از ۱۰ ســال به بیش از ۵۰ 
ســال افزایش می یابد. عضو انجمن ملی صنایع پلیمر 
ایران ابراز داشت: یکی دیگر از ابداع ما در پروژه های 
عمرانی و ســاختمانی این اســت که ژئوسنتتیک را با 
مهندسی عمران تلفیق کرده ایم، به طوریکه رکن اصلی 
مهندسی عمران بتُن است که در این حوزه فضا برای 
تحول بسیار زیاد است اما بتُن روی پلاستیک نمی ماند 
به همین منظور الیاف پلی اســتر را روی ژئوســنتتیک 
لمینت کردیم تا بتواند سیمان را جذب کند که با این 
روش دوغاب سیمان روی ورق پلیمری می ایستد. وی 
افزود: همچنین به علت سهوبت رنگی کردن سیمان، 
رنگ های متفاوت در حال تولید اســت که جایگزین 
ظاهر کسل کننده همیشه مشکی استخرهای ذخیره آب 
شده است. علاوه  بر این یکی از علل غرق شدن افراد 
در استخرها همین لخت بودن ورق هست که متأسفانه 
امسال آمار غرق شده ای استان خراسان رضوی بعنوان 
استان خشک بیشتر از استان های گیلان و مازندران بود 
چونکه ساخت استخرهای کشــاورزی در این استان 
بسیار مورد اســتفاده قرارگرفته و بدلبل لیز بودن ورق 
افراد هنگام شــنا در استخر سُر می خورند و نمی توانند 
خود را نجات دهند، اما ورق های ژئوممبران ابداعی و 
تولیدی ما اینطور نیست زیرا در تولید پشت ورق را از 
الیاف پلی استر استفاده کردیم و ورق های ژئوممبران 
این شرکت سیمان خور هستند که با این اقدام جلوی 
غرق شدن افراد گرفته می شود. مهندس فرخی با بیان 
اینکه ژئوممبران پشمالو یک محصول پر کاربرد در این 
صنایع اســت، گفت: اخیراً تولید انبوه این محصول را 
آغاز کردیم اما هنوز در بازار شــناخته شــده نیست و 
نیازمند فرهنگ ســازی می باشــد.  مثلاً می تــوان از 
ژئوممبران سیمانی جهت نمای آماده با خاصیت عایق 
رطوبتی در ساختمان ها استفاده کرد. فرخی گفت: از 
آنجایی که نصاب ها با کشاورزان ارتباط مستقیم دارند 
می طلبد استفاده از ژئوممبران پشمالو را به کشاورزان 
معرفی نمایند و کشاورزان هم می بایست همگام با علم 
و تکنولوژی پیش بروند.  وی اذعان داشت: حوزه تولید 
با مشکلات متعددی روبرو است که متأسفانه ما بیشترین 
وقت خود را صرف امور اداری، بانکی و... می کنیم و 
سیکل پرُ پیچ و خم اداری به مهندسین شرکت اجازه 

نمی دهــد در کمال آرامش علم و ایــده خود را پیاده 
سازی کنند. به عنوان مثال جناب مهندس پوراسماعیل 
مدیر واحد تحقیق و توسعه شرکت در صنعت پلیمر، 
شیمیایی، فرمولاسیون و... جزو سرآمدان این صنعت 
در کشور هستند. ایشان اخیراً به روش هایی دست پیدا 
کردند که نمونه بــارز آن را می توان به بازیافت پلیمر 
پلی اورتان و ســاخت چســب، موم و... نام برد. عضو 
انجمن ملی صنایع پلیمر ایران در خصوص ســاخت 
ماشین آلات اذعان داشت: یکی از بارزترین نمونه های 
کاری تیــم این شــرکت، ســاخت ماشــین آلات و 
دســتگاه های خط تولید می باشــد که بحمدلله تمامی 
ماشین آلات خطوط تولید در همین مجموعه ساخته و 
راه اندازی شده است که لازم می دانم از این تریبون از 
زحمات جناب مهندس ســخاوتی همــکار عزیزمان 

صمیمانه تقدیر نمایم که ایشــان متخصص مکانیک 
هستند و در حوزه ساخت ماشین آلات پلیمری ماهرانه 
عمــل کردند، همچنیــن جناب مهندس پــور عباس 
متخصص جوش پلاستیک و مهندس کاشانی نیز در 
صنعت خانه های پیش ساخته گنبدی شکل ایفای نقش 
می کنند که همه این عزیزان با تفکر نوین عزم خود را 
جزم کردند تا این گروه به سهم خود صنعت پلیمر ایران 
را متحول ســازد. مهندس ســعید فرخــی مدیر عامل 
شرکت کارن پلیمر فلات پارس شهرستان زرندیه در 
بخش دیگری از سخنان خود افزود: این شرکت برای 
نخســتین بار در ایران با همین متریال، خانه های پیش 
ساخته گنبدی شکل را ساخته اند که بصورت ماژولار 
با وانت حمل می شود، خانه های پیش ساخته گنبدی 
شــکل با ارتفاع ۵ متر ســقف و ۹۵ متر مربع مساحت 
بدون ستون و کارایی عایق حرارتی معادل ۵ متر دیوار 
بتنی، ســاخته می شود که در مقابل ســرعت باد ۱۲۰ 
کیلومتر بر ساعت مقاوم است که تمام قسمت های این 
محصول در همین واحد صنعتی تولید می گردد. ایشان 
تاکید کردند: این نهال)شــرکت( تازه به بار نشسته و 
هنوز میوه آن چشــیده نشده که محصول نهایی آن به 
زودی وارد بازار خواهد شد و زمانی توانمندی شرکت 
کارن پلیمر فلات پارس مامونیه آوازه پیدا می کند که 
ســازه های کامپوزیتی، سرویس های بهداشتی سیار با 
کاربری در شرایط بحران مانند زلزله، سیل و همچنین 
در مترو، کنار جاده های مواصلاتی، پروژه های عمرانی، 
ساختمانی، سازه های شناور و ضربه گیرهای اسکله ها، 
مخازن ایســتاده و... وارد بازار شــود آن وقت شــاید 
توانایی های این شــرکت به چشم مدیران دستگاهای 
دولتی بیاید. وی تصریح کرد: مستحضر هستید که برای 
ذخیره کردن آب کشاورزی استخر احداث می شود، 
یعنی ابتدا زمین گود برداری می شود سپس ورق را پهن 
می کننــد بطوری که برای پهن کــردن یک متر ورق 
می بایســت ۳ متــر زمین گود بــرداری شــود که این 
گود برداری حداقل ۳ میلیون تومان هزینه در پی خواهد 
داشت اما با استفاده از ورق پلیمری شرکت کارن پلیمر 
۱۲۰ هزار تومان هزینه دارد بطوری که از این پس برای 
احداث اســتخر نیاز بــه گود برداری زمین نیســت و 
محدودیتی هم وجود ندارد و بدون گودبرداری ورق 
روی زمین پهن می شود و لبه آن از سطح زمین بالاتر 
می آید که هیــچ هزینه ای جز خریــد ورق پرداخت 
نمی شــود که این روش بســیار مقرون به صرفه است. 
مدیــر عامل شــرکت کارن پلیمر فلات پــارس بیان 
داشت: مخازن تاشو قابل حمل به شکل مشک  تولید 
کردیم که در مناطق صعب العبور یا جهت کمپینگ 
بســیار پرکاربرد اســت که این مخازن قابل انعطاف، 
ســبک و ارزان برای حمل آب پشــت نیسان و وانت 
طراحی شده است. ایشان افزودند: ما در حال حاظر با 
ظرفیت پایین در حال تولید هستیم و برای اینکه بتوانیم 
بهره وری شــرکت را افزایش دهیم فقط و فقط منتظر 
تزریق منابع مالی از سوی دولت و بانک ها هستیم تا با 
رشــد نقدینگی و تولید انبوه نیاز بازار را تأمین نماییم 

چونکه تا به امروز با سرمایه خودمان و مشارکت شرکاء 
به این نقطه مطلوب رســیدیم و اکنون نوبت مسئولان 
اســت تا به کمک ما بشتابند و تسهیلات تزریق کنند 
بخاطر اینکه رشد تولید در گرو رشد ۱۰ میلیارد تومان 
ســرمایه در گردش اســت. عضو انجمن ژئوسنتتیک 
ایران در پاســخ به سئوال خبرنگار ما مبنی بر اینکه هم 
اینک چه تعداد محصول تولید می کنید، بیان داشت: در 
حال حاظر محصولات اصلــی )ورق های پلیمری( و 
محصولات ساخته شده از این ورق ها به ۱۵ محصول 
متنوع می رســد که برای تولید محصولات بیشتر هیچ 
محدودیتی وجود ندارد چرا که برای اولین بار روشی 
را پیدا کردیم که بســیار ســریع تراز فایبرگلس اجرا 
می شــود و یک دهم قیمت فایبر گلس، مقاوم تر و به 
لحاظ شکستگی و ترک، طول عمر بالا دارد. همچنین 
یک دستگاه وکیوم فرمینگ با ابعاد ۳.۵ متری ساخته ایم 
که با این روش تصور کنید یک پرینتر ســه بعدی در 
ابعاد بسیار بزرگ در اختیار دارید که هر شکلی با هر 
ابعادی را می توانید به صــورت ضد ضربه، ضد آب، 
ضد سایش، ضد شیمیایی و مقاومت در برابر نور آفتاب 
و... بسازید. بنابراین انبوهی از محصولات نهایی شده 
شرکت کارن پلیمر فلات پارس را می توان با این روش 
ابداع کرد که از قایق و لوله گرفته تا ساختمان و اشیاء و 
ســپر، گارد، محافظ و... وی ابراز داشت: پژوهشگران 
شــرکت کارن پلیمر به این علم، دانش و تکنولوژی 
رســیده اند و بــه آســانی می تواننــد نیــاز صنعــت 
خودروسازی ، کشتیرانی، صنعت نفت، گاز ، پتروشیمی 
و غیــره را تأمیــن کننــد. ایــن روش تولید قطعــاً از 
فایبرگلاس بالاتر اســت و در ابعاد، ســایز، مساحت، 
حجــم و... محدودیتی در تولید و اجرا ندارند و در هر 
شکل هندسی می توان به  صورت لایه گذاری پروژه را 
اجرا کنند که فعلاً در پروژه های سازه های پیش ساخته 
و شناور ها گام برداشتیم و به تدریج این حوزه ها یکی 
پس از دیگری به فیلد کاری شرکت اضافه خواهد شد. 
مهندس فرخی در پاسخ به سئوال خبرنگار صبح امید 
مبنی بر اینکه در استان مرکزی چندمین واحد صنعتی 
تولید کننده این تکنولوژی هســتید، اذعان داشــت: 

شــرکت کارن پلیمــر فــلات پــارس تولیــد کننده 
محصولات ژئوممبران و ژئوسنتتیک اولین تولید کننده 
در استان مرکزی، در حوزه PVC سومین تولید کننده 
ایــران و در تولید محصولات پلی اتیلــن نیز جزو ۱۰ 
شرکت برتر کشور است. فرخی گفت: عمده مراودات 
بانکی شــرکت نزد بانک تجارت است که تاکنون از 
 LC تسهیلات بانکی استفاده ننموده ایم، چندین مرحله
باز کردیم و حتــی فا کتور تأمین تحویل بانک دادیم 
درخواست تسهیلات LC بابت خرید مواد اولیه دادیم 
ولی باز هم موفق به دریافت نشــدیم که از بانک های 
تجارت و صادرات بسیار گله مند هستیم چرا که در این 
ســال ها هر درخواستی داشتیم رد شــده است. سعید 
فرخی یادآور شــد: ما از سه سال قبل تولید را در این 
مکان اســتیجاری به مســاحت حدود ۵ هزار مترمربع 
دارای یک واحد سوله ۱۶۰۰ متری آغاز کردیم و تمام 
ســرمایه خود را در این واحد صرف ســاخت ماشین 
آلات و سرمایه در گردش کردیم که اکنون به شدت 
نیازمند تسهیلات بانکی هستیم. مهندس فرخی تاکید 
کرد: به مسئولان استان مرکزی و بانک ها قول می دهیم 
چنانچه منابع مالی به این شرکت تزریق کنند توانایی 
تولید و عرضه محصولات جدید)حــدود ۲۰ الی ۲۵ 
محصول متنوع( را داریم ولی چنانچه حمایت نشویم 
شاید به استان دیگری جهت فعالیت نقل مکان کنیم. 
مخترع کشــور و فعال در صنعت پلیمر استان مرکزی 
ابراز داشت: سهمیه در نظر گرفته شده مواد اولیه برای 
شــرکت بسیار محدود است بطوریکه با ترکیب سایر 
متریال ها جوابگوی یک هفته خط تولید است اما برای 
اینکه شرکت را فعال نگه داریم با ایجاد یک کارگاه 
بازیافت در شهرستان ساوه، نوار های تیب کشاورزی 

که ضایعات هستند را از کشاورزان خریداری و آن را 
در فراینــدی به گرانول تبدیل  و بــه چرخه تولید باز 
می گردانیم که تولید نهایی این  گرید صرفاً در فضاهای 
مسقف)سایه( مورد استفاده قرار می گیرد. مدیر عامل 
شرکت مهندســی کارن پلیمر فلات پارس در بخش 
دیگری از ســخنان خود اظهار داشت: در حال حاظر 
تولیدات شــرکت در سراسر کشــور عرضه می شود، 
محصولات مــا در پروژه های های کشــاورزی مانند 
ذخیره آب و احداث استخر همچنین در تونل ها مانند 
احداث تونل در پروژه بزرگ آزادراه تهران - شمال، 
پروژه تونل مترو تهران خط ۳، ۶ ، ۷، ۸، خطوط راه آهن 
جمهوری اســلامی ایران، معادن، محیط زیســت و... 
اســتفاده شده است یعنی شــرکت کارن پلیمر فلات 
پارس با شهرداری ها، پیمانکاران پروژه های عمرانی، 
راهسازی، ساختمانی، صنعتی و... تعامل خوبی دارد اما 
بخاطر فصلــی بودن پروژه های فــوق بعضاً با کاهش 
فروش مواجه می شــویم ولی در کل مشــکل فروش 
نداریم و مشکل تولید هم نداریم زیرا صاحب دانش و 
ایده هستیم و فقط نیازمند ۱۰ میلیارد تومان وام بانکی 
می باشیم تا بتوانیم مجموعه را متحول سازیم همانطور 
که می دانید کاربرد ژئوســنتتیک و ژئوممبران بسیار 
وســیع و گســترده اســت اما به انــدازه توانمــام قدم 
برداشــته ایم. خاطرم هست که سال قبل برنده مناقصه 
پروژه راه آهن سریع السیر تهران- اصفهان- شیراز شدیم 
اما نتوانســتیم از بانک ضمانــت نامه بگیریم و مجبور 
شدیم بدون پیش پرداخت پروژه ۲۰ میلیارد تومانی را 
تأمین کنیم. مهندس فرخی افزود: نوآوری های ما قابل 
صادرات است، اشتغال ایجاد می کند، در زمان بحران به 
درد کشور می خورد فقط کافی است مسئولان در این 
شــرکت حضور یابند و از روند تولید بازدید میدانی 
داشــته باشــند و از نزدیک ببینند که چطور از پلیمر، 
محصولات پیچیده تولید می شــود. گاهی یک خدا 
قوتی ساده دلی را قرص می کند و اراده ای را مصمم تر. 
مصمم به اینکه برخلاف ۹۵ درصد هم کلاس هایمان 
که به خارج از کشــور رفتن و ما نیر در ایران ماندیم تا 
خدمت کنیم و کسی هست خدمت ما را ببیند.اگر هم 
کسی متوجه نشد، برای ما توجه و عنایت خداوند کافی 
اســت  که به نیت و قلب ما آگاه اســت. در ادامه این 
نشست مهندس رضا پور اسماعیل مدیر واحد تحقیق و 
توسعه شــر کت مهندسی کارن پلیمر فلات پارس در 
گفتگو با خبرنگار صبح امید با اشاره به سوابق کاری 
خود گفت: اینجانب متولد شهرستان رودسر از توابع 
اســتان گیلان، ســاکن تهران، فارغ التحصیل رشــته 
میکانیک ســیالات زیر شاخه مهندســی مکانیک از 
دانشــگاه و پژوهشگاه صنایع دفاع می باشم که از سال 
۱۳۷۲ فعالیــت خود را در یک واحد صنعتی شــروع 
کردم و از همانجا تفکر ابداع و اختراع در ذهنم خطور 
کرد که می توانم با اختراع محصولات جدید، صنعت 
کشور را دگرگون سازم که از همان روز تمرکز خود 
را در ایــن حوزه نهادم و بحمــدلله در گام اول اختراع 
بازیافت نشاسته ســیب زمینی از کارخانجات چیپس 
فرنچ فرآیند بود که این طرح به مرحله اجرا گذاشته شد  
و عملیاتی گردید، ســپس دو اختراع با هدف مناسب 
ســازی محیط های شهری برای تســهیل رفت و آمد 
جامعه معلولین و جانبازان )ویلچر گذر( عملیاتی شد که 
متأســفانه برخی افراد با کپی برداری از این محصول، 
اقدام به تولید نامرغوب کردند به همین جهت بعد از آن 
وارد بازیافــت صنعــت پلیمر شــدم. مهنــدس رضا 
پور اســماعیل اذعان داشــت: همان طور که می دانید 
هرگاه تصمیم می گرفتیم وارد اختراع جدید شویم با 
واردات بی رویــه آن محصول روبرو می شــدیم و آن 
طرح را کنار می گذاشتیم که نمونه بارز آن را می توان 
به ماشین برقی خود شــارژ، گرفتن برق از زباله که به 
دلیــل عدم حمایــت دولت از مخترعیــن صرف نظر 
می کردیــم. وی اذعان داشــت: بنده به شــخصه ۱۱۳ 
اختراع دارم که از این تعداد ۵ فقره در اداره مالکیت های 
صنعتی به ثبت رسیده است و مابقی بدلیل عدم حمایت 
ثبت نشده است. مدیر واحد تحقیق و توسعه شر کت 
مهندســی کارن پلیمــر فلات پــارس بیان داشــت: 

خداراشــاکریم که به همت شــرکت مهندسی کارن 
پلیمر فلات پــارس تعدادی از نخبــگان و مخترعین 
کشور دورهم جمع شــدیم و استعدادهای بالقوه این 
عزیزان به بالفعل تبدیل شده است. ایشان اظهار داشتند: 
با وجود پتانســیل های فراوان درصدد جذب ســرمایه 
هستیم تا بتوانیم گامی بزرگتر برداریم چرا که در این 
شرکت محصولی تولید می شود که نمونه های آن در 
دنیــا وجود ندارد مثــل محصول پلی اورتــان که این 
محصول برای اولین بار در ایران در همین شرکت تولید 
شده است و یک ماه قبل از ویروس کرونا کشور چین 
طی مذاکره با ما پیشــنهاد خریــد داد که نپذیرفتیم و 
متوجه شدیم طرح های ابداعی ما در جهان وجود ندارد 
و ایران صاحب این دانش بومی است اما متأسفانه کسی 
از چنین طرح هایی حمایت نمی کند. امیدواریم با ارائه 
این گزارش استعدادهای درخشان جوانان این شرکت 
با حمایت مقامات ارشد استان شکوفاتر شود. مهندس 
پوراسماعیل اذعان داشت: تلاش کردم بیشتر در حوزه 
بازیافت های صنعتی فعالیت داشته باشیم تا از ضایعات 
دور ریز شــرکت ها ارزش افزوده بدســت آید و خلق 
ثروت صورت گیرد. ایشــان افزودنــد: هم اینک در 
محوطــه همین کارخانه مواد اولیه وجــود دارد که از 
کارخانجات بعنوان ضایعات خریداری شده و ما آن را 
به مواد اولیه تبدیل می کنیم و به چرخه تولید و صادرات 
باز می گردانیم تا با صادرات ارز وارد کشــور شــود. 
مخترع کشور ابراز داشت: بخاطر عدم حمایت دولت 
در حد توان خودمان بصورت بسته فعالیت می کنیم به 

امید آنکه روزی استعداد های ما دیده شود.
مدیر واحد تحقیق و توســعه شــرکت مهندسی 
کارن پلیمر فلات پارس شهرستان زرندیه با بیان اینکه 
در سطح کشور روزانه ۵ نوع مواد بعنوان ضایعات دور 
ریخته می شود و بازیافت نمی گردد و به محیط زیست 
آســیب می رساند که در همین راســتا موفق شدیم از 
این ضایعات ۵۴ محصول ارزشمند بدست آوریم که 
بارزترین تولیدات را می توان ورق های پلی اورتانی نام 
بود که می تواند مکمل ژئوممبران باشد. محصول دیگر 
ما گاردریل است که هنوز در دنیا تولید نشده و با تولید و 
عرضه این محصول می تواند همانند لقمه ترمز دوچرخه 
در حوادث رانندگی نام برد که در حوادث مؤثر  است 
تا به سرنشینان خودرو آسیب نرســد، بنابراین در این 
سال ها با این حجم اختراعات هیچ کدام مطرح نشده 
و حتی قدرت  مخترعین نادیده گرفته شــده است که 
با فرار مغزها روبرو هستیم و بسیاری از مخترعین و هم 
دوره های ما به خارج از کشور رفته اند. وی گفت: تیم 
خلاق این شرکت همانند یک فنر هستند که می توانند 
ایده های خود را پرتاب کنند ، ضمن آنکه با استفاده از 
محصولات پلی اورتان می توانیم تفرجگاه های دریایی 
در شــمال و جنوب کشور بســازیم و جذب توریسم 
نماییم و تمام سرمایه های کشــورهای عربی و حوزه 
خلیج فــارس را جذب کنیم تا از ایــن طریق اقتصاد 
کشور رشــد کند، ولی چرا حمایت نمی شویم و چه 
کسی پاسخگوی نیازهای ما است و جایگاه مخترعین 
در کشور کجاست ؟ متأسفانه ســئوال هایی است که 
بی پاســخ مانده اســت. مهندس رضا پوراســماعیل 
خاطر نشــان ساخت: بنده از بدو شروع بکارم به سراغ 
تکنولوژ ی هایی رفتم که آن محصول تاکنون در دنیا 
تولید نشــده اســت بخاطر اینکه برخی مافیا در حوزه 
واردات اجازه تولید هر محصــول را نمی دهند و این 
امر موجب شد به سراغ محصولات جدید و نوآوری 
پیش برویم و موفق بوده ایم. مهندس پوراسماعیل بیان 
داشت: از ۵ سال گذشته که فعالیت خود را در شرکت 
مهندسی کارن پلیمر فلات پارس آغاز کردم به اتفاق 
جناب مهندس فرخی مدیر عامل محترم شرکت تلاش 
کردیم حجم سازی کنیم که تاکنون هیچ محصولی با 
این متریال انجام نشده است و در حال حاضر با ترکیب 
پلی اتیلن و پلی اورتان محصولی تولید می کنیم که در 
صنعت ساختمان بسیار مؤثر است و می تواند صنعت 
ســاخت و ساز را متحول ســازد که مزایای استفاده از 
این محصول نوآورانه را می توان عایق بودن، مقاومت، 
عایق صدا، نسوز بودن، مقاوم در برابر زلزله و... اشاره 
کرد. امروزه اســتفاده از آجر، بلوک، ســیمان و... در 
صنعت ســاختمان کاملاً سنتی و منسوخ شده که نیاز 
است در مصالح ساختمانی تجدید نظر صورت گیرد. 
مسئول فنی شرکت مهندسی کارن پلیمر فلات پارس 
ابراز داشت: ما مخترعین و تولیدکنندگان با ارق به مهین 

عزیزمان ایران در این مملکت ایستاده ایم و شبانه روز 
هدفمند، دلسوزانه کار و تلاش و کوشش می کنیم به 
امید آنکه چرخ اقتصاد کشــور پویاتر شود که از همه 
مدیران و مســئولان می خواهیم با حضور خود در این 
شــرکت توانمندی های منحصر به فرد ما را ببیند و در 
صورت صلاحدید از حمایت های مادی و معنوی خود 
دریغ نمایند تا با کمک آنها بتوانیم نیاز صنایع اســتان 
و کشــور را تأمین کنیم چرا که در این ســال ها بدون 
حمایت دولت شــعار ما می توانیــم را به معنای واقعی 
کلمه عملیاتی کردیم و اکنون متولیان امر صنعت باید 
شــرکت های نوآور مثل کارن پلیمــر فلات پارس را 
شناسایی و استعداد یابی کنند. وی در خصوص بازدید 
مدیران گفــت: در این مدت هیچ یک از مســئولان 
استان و شهرستان در این کارخانه صنعتی حضور پیدا 
نکردند و حتی اطلاعی از روند تولیدات این شرکت 
ندارند. پور اســماعیل میزان اشتغال شرکت را یاد آور 
شد: در سالن تولید حدود ۱۰ نفر و دفتر تهران حدود ۵ 
نفر مشغول بکار هستند که برای افزایش اشتغال برنامه 
داریم. در پایان این نشست مدیران شرکت ضمن تقدیر 
و تشکراز زحمات مسئولان استان و شهرستان از آنان 
خواستند به یاری شرکت مهندسی کارن پلیمر فلات 
پارس بشتابند تا با افزایش تولید زمینه اشتعال پایدار برای 

جوانان فراهم شود.

مدیر عامل شركت مهندسی كارن پلیمر فلات پارس شهرستان زرندیه در گفتگو با صبح امید مطرح كرد: 

خلق ارزش افزوده با استفاده از ضایعات پلیمری
رشدتولیدشركتكارنپلیمرفلاتپارسدرگرورشد10میلیاردتومانسرمايهدرگردشاست

محصولات متنوع و خلاقانه برپایه 
ژئوممبران،  با كاربری های متفاوت در 

شرایط بحران و پروژه های صنعتی، 
ساختمانی، عمرانی، كشاورزی و صنعت 

دریایی و...

شركت كارن پلیمر فلات پارس 
تولید كننده محصولات ژئوممبران 

و ژئوسنتتیك اولین تولید كننده در 
استان مركزی، سومین تولید  كننده 
محصولات PVC در ایران و در تولید 

محصولات پلی اتیلن نیز جزو 10 شركت 
برتر كشور است 

ایجاد ارزش افزوده و افزایش 
بهره وری زمین های كشاورزی دیم با 

استفاده از استخرهای ژئوممبرانی 

شركت كارن پلیمر فلات 
پارس اولین تولید كننده محصولات 

ژئوسنتتیك با روكش فویلدار در ایران 
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دوشنبه  30 بهمن ماه 140۲ گزارش
حســین حجتــی راد مدیر صنایع ســنگ تخت 
جمشــید شهر شلمان شهرســتان لنگرود در گفتگو با 
خبرنگار صبح امید با اشاره به سوابق کاری خود گفت: 
اینجانب متولد اسفندماه سال ۱۳۴۴ شهرستان لنگرود، 
دارای مدرک زیر دیپلم می باشم که بیش از ۳۵ سال در 
صنعت ســنگ فعالیت دارم، ابتــدا فعالیت خود را در 
کارخانه سنگبری پدر بزرگم واقع در استان قم سپس با 
کســب تجارب ارزنده بــه زادگاه خود )شهرســتان 
لنگرود( بازگشــتم و فروشــگاه صنایع سنگ تخت 
جمشــید را با هدف عرضه انواع ســنگ های تزئینی 
ســاختمانی راه اندازی نمودم که اکنون ۱۴ ســال این 
واحد صنفی را مدیریت می نمایم. حســین حجتی راد 
مدیر صنایع سنگ تخت جمشید شهرستان لنگرود به 
تاریخچه تأسیس این واحد صنفی پرداخت و گفت: در 
سال های ۸۵، ۸۶ با سرمایه گذاری شخصی در لنگرود 
فروشگاه عرضه سنگ ساختمانی راه اندازی کردم و با 
تجمع سرمایه در ۹ سال گذشته این ملک را خریداری 
کــردم که زمیــن فوق اوقافی اســت. وی مســاحت 
فروشگاه سنگ تخت جمشید را مطرح کرد: فروشگاه 
سنگ تخت جمشید در زمینی به مساحت ۱۵۴ متر مربع 
احداث و راه اندازی شده است که مصمم به توسعه آن 
هســتم. حجتی راد در خصوص اخــذ مجوزها افزود: 
پروانه کسب این واحد صنفی از اتحادیه صنف مصالح 
ســاختمانی اخذ شــده و تأییده شــهرداری شلمان را 
دریافت کردیم و درخواست مجوز ساخت دادیم تا با 
اخذ پروانه ساخت بتوانیم با ساختمان سازی،  نمایشگاه 
ســنگ راه اندازی کنیم و با ایجاد طرح توســعه زمینه 
افزایش تولید و کارآفرینی را برای جوانان منطقه فراهم 
ســازیم. وی با بیان اینکه ســنگ های ساختمانی را از 
کارخانجات بزرگ صنعتی کشــور تهیــه می کنیم، 
ســخنان خود را اینگونه مطرح کــرد: تلاش کردیم 
ســنگ های مرغوب را از شــرکت ها و کارخانجات 
فرآوری سنگ اســتان اصفهان، قم، محلات، شیراز، 
مشهد و... خریداری کنیم خوشبختانه محدودیتی در 
خرید و فروش سنگ پلاک نداریم و کیفیت سنگ نیز 
برای ما بسیار مهم اســت چونکه سعی کردیم سنگ 
درجه یک تحویل مشــتریان دهیم بــه همین ترتیب 
معمولا سنگ تراورتن و مرمریت را در اولویت خرید 
قرار می دهیم که مورد استقبال مردم قرار گرفته است. 
حجتی راد ادامه داد: کاربرد سنگ مرمریت برای داخل 
ســاختمان مانند پله و... اســتفاده می شود ولی سنگ 
تراورتن اختصاصاً برای نمای ساختمان مورد استفاده 
قرار می گیرد. مدیر صنایع سنگ تخت جمشید حوزه 
فعالیت خود را بیان کرد: ما در فروش سنگ محدودیت 
نداریم اما بیشترین فروش ما در شهرهای شرق گیلان و 
غرب مازندران است که خوشبختانه در سال های اخیر 
اســتفاده از سنگ در صنعت ســاختمان نهادینه شده 
بطوریکه سازندگان قبلاً در نمای ساختمان از سرامیک، 
سیمان ســفید و... استفاده می کردند ولی طی ۱۰ سال 
اخیر شناختی که از سنگ پیدا کرد اند عمده سازندگان 
عملاً در نما کاری از سنگ استفاده می کنند که این امر 
در حال توســعه اســت. وی اذعان داشت: مستحضر 

هســتید که در گذشــته در ساختمان ســازی صرفاً از 
سنگ های ساده استفاده می شــد و روی سنگ بدون 
کار تزئینی و ابزار تراشی کاملاً خام کار می شد اما در 
ده سال اخیر بر روی سنگ کارهای ابزاری و تزئینی در 
شــکل ها و طرح های مختلف انجام می شــود که این 
محصــولات کاربرد های فراوانی در نمای ســاختمان 
دارند که نمــای رومی یکــی از کاربردترین نماهای 
ســاختمان اســت، ضمن آنکه ما در این واحد صنفی 
تلاش کردیم طرح های اصیل ایرانی و تخت جمشید 
تولید نماییم که محصولات تولیدی ما مورد اســتقبال 
مشتریان قرار گرفته است. حسین حجتی راد با تاکید بر 
اینکه در ۱۰ ســال اخیر استفاده از سنگ در ساختمان 
متحول شده است، گفت: با توجه به اینکه استان گیلان 
رطوبتی اســت اســتفاده از ســنگ تراورتن در نمای 
ساختمان بســیار خوب اســت چرا که مشکلی ایجاد 
نمی کند ولی سنگ مرمریت بخاطر داشتن آهک زیاد، 
کمتر در نما استفاده می شود به همین دلیل بیشتر برای 
داخل ساختمان مانند راه پله ها، پاگرد ها، کف سالن ها 
و... بکار گرفته می شــود. مدیر صنایع ســنگ تخت 
جمشــید تصریح کرد: اســتادکارهایی هســتند که با 
تجارب بســیار بالا سالیان ســال در صنعت ساختمان 
فعالیــت می کنند و طرح هــای جدید و مــدرن را در 
ساختمان پیاده سازی می نمایند. وی درباره دستگاه ها و 
تجهیزات سنگبری گفت: ما در این واحد صنفی یک 
دســتگاه برش نصــب و راه اندازی کردیــم که با این 
دستگاه کارهای برش ابزاری مانند برش قاشقی، سینه 
 کبوتــری، نیم گرد، گرد، تمام گــرد و دیگر کارهای 
مربــوط را انجــام می دهیم قطعاً اگر حمایت شــویم 
تجهیــزات مــدرن بــه مجموعــه اضافــه می نماییم. 
پیشکسوت صنعت ســنگ با بیان اینکه درصدد اخذ 
مجوز ساخت از شهرداری شلمان هستیم، سخنان خود 
را اینگونه ابراز داشت: ما در وسعت ۱۵۴ متر مربع زمین 
صرفاً در غالب نمایشگاه سنگ فعالیت داریم و هنوز 

شهرداری مجوز ساخت برای این واحد صنفی صادر 
نکرده اســت در صورتیکه ملک های مجــاور پروانه 
ســاخت گرفته اند. ضمن آنکــه قرار بــود در ابتدای 
کمربندی پل احداث کنند ولی بخاطر نبود منابع مالی 
احداث میدان در دستور کار قرار گرفته که امید واریم 
در ایــن تغییــرات، بتوانیم مجوز ســاخت بنا بگیریم. 
حجتی راد اذعان داشت: همکاری شهرداری شلمان با 
واحدهــای صنفی خدمات رســان خوب اســت و  با 
یکدیگر در تعامل هســتیم. حجتــی راد در خصوص 
بازدید مسئولان ســخنان خود را اینگونه مطرح کرد: 
هنگام اخذ پروانه کســب از اتحادیــه صنف مربوطه 
شهرســتان لنگرود برای بازدیــد در این واحد صنفی 
حضور پیدا کردند و ما را از رهنمود های خود بهره مند 
ســاختند اما مدیران و مسئولان اســتان و شهرستان از 
صنایع کوچک بازدید بعمل نمی آورند که می طلبد از 
ظرفیت های این مجموعه ها نیز سرکشــی نمایند. وی 
خاطر نشان ساخت: ما در صنایع سنگ تخت جمشید 
زمینه اشتغال مستقیم را برای ۲ نفر به وجود آوردیم که 
یک نفر ثابت مشــغول بکار است و دیگری بصورت 
پاره وقت فعالیت می کند. ضمن آنکه پرســنل تحت 
پوشش بیمه هســتند. حســین حجتی راد ساعت کار 
فروشــگاه را یادآورد شد و گفت: ساعت کار صنایع 
ســنگ تخت جمشید ۸ صبح لغایت ۱۲ و عصر ها ۱۴ 
لغایت ۱۸ می باشــد که در مجموع ۸ ساعت کار مفید 
فعالیــت داریم. مدیر صنایع ســنگ تخت جمشــید 
شهرستان لنگرود دغدغه اصلی این صنعت را بیان کرد: 
ما در این صنعت با چالشــه های فراوانی مواجه هستیم 
زیــرا مالیات تکلیفی، مالیات بــر ارزش افزوده، بیمه، 
عــوارض شــهرداری و... می پردازیم و قانونمند عمل 
می کنیــم ولی متأسّــفانه دلالان و ســودجویان بدون 
پرداخت چنین هزینه هایی ســود می برند و در منطقه 
جولان می دهنــد، این افراد بعنوان واســطه، ســنگ 
نامرغــوب و بی کیفیــت را از واحدهای ســنگبری 

شهرستان ها خریداری می کنند و مستقیم سر ساختمان ها 
تحویل ســازندگان می دهند که لطمه بــه کار ما وارد 
کرده اند در صورتیکه ما با اســقرار در مکان مشخص 
مالیات سنگین و... پرداخت  می کنیم اما دلالان بدون 
پرداخت چنین هزینه هایی به راحتی سنگ ساختمان ها 
را تأمین می کنند که از مســئولین شهرســتان به ویژه 
دستگاه های نظارتی و بازرسین اتاق اصناف توقع داریم 
به این مهم رســیدگی کنند و جلــوی دلالان صنعت 
ســنگ را بگیرند. پیشکسوت صنعت سنگ تصریح 
کرد: فعلان صنعت ســنگ در منطقه به نوبه خود و با 
ســرمایه گذاری شــخصی کارآفرینی مفیــدی انجام 
داده اند و هنر سنگبری و سنگ تراشی را در منطقه پیاده 
ســازی نموده  و درصدد توســعه این صنعت هستند. 
می طلبد دســت اندر کاران به این امر مهم توجه ویژه 
داشته باشند چنانچه این صنف مورد حمایت مادی و 
معنــوی قــرار نگیرد قطعــاً فعالان صنعت ســنگ به 
شغل های کاذب مانند بنگاه داری روی خواهند آورد 
که زیبنده آنان نیســت. حجتی راد افزود: ما طی ســال 
بــالای ۵۰ میلیون تومان مالیــات می پردازیم و امنیت 
شغلی نداریم زیرا دلالان به راحتی سنگ ساختمان ها را 
تأمین می کنند اگر مســئولین بخواهند جلــوی افراد 
فرصت طلب را بگیرند بر اساس بارنامه آن ها می توانند 
مانع انتقال ســنگ به شهرستان و حتی استان شوند. از 
طرفی تعداد واحد های صنفی سنگ شهرستان لنگرود 
زیاد نیســت و کنترل به آســانی صورت می گیرد که 
نیازمند عزم جدی اتحادیه صنف مربوطه است. حسین 
حجتی راد در بخش دیگری از سخنان خود مشکلات 
صنعت ســنگ را اینگونه تشریح کرد: صنعت سنگ 
جزو صنایع مادر کشور است و این زنجیره بزرگ صرفاً 
به صنعت ســاختمان وابسته اســت به همین منظور هر 
بخشی از این زنجیره دچار اختلال شود کل زنجیره با 
مشــکل روبرو می شــود، مثلاً بخاطر مشــکلات اگر 
معدن دار ســنگ کوپ اســتخراج نکند یا خط تولید 

کارخانجات فرآوری متوقف شود و همینطور صنعت 
حمــل و نقل)تریلی ها( مختل می شــود که در نهایت 
فروشگاه های سنگ و... دچار مشکل می شوند و منابع 
مالی دولت بخاطر عدم پرداخت مالیات کاهش می یابد 
که متأسفانه این اتفاق از ابتدای سال جاری افتاده و ما با 
رکود شدید مواجه شدیم چونکه صنعت ساخت و ساز 
رونق ندارد و زنجیره قفل شده است. مدیر صنایع سنگ 
تخت جمشید لنگرود تصریح کرد: هنگامی که بازار 
در رکود باشد تمام زنجیره مختل می شود و نقدینگی به 
شــدت پایین می آیــد از طرفی بانک هــا نیز حمایت 
نمی کنند که متأســفانه بانکداری اســلامی و وام های 
قرض الحسنه  هم بطور کل از بین رفته است. وی ادامه 
داد: امــروزه تمــام بانک ها به بنــگاه اقتصادی تبدیل 
شــده اند و هیچ بانکــی از کارآفرینــان حمایت مالی 
نمی کند و تسهیلات بانکی فقط با بهره  بالا  پرداخت 
می شود که در کســب و کار های ما توجیع اقتصادی 
ندارد. وی بیان داشت: بانک ها معتقد هستند متقاضیان 
وام بانکی حتماً باید نزد بانک سپرده گذاری کنند در 
صورتیکه واحد های صنفــی و کارآفرینان نقدینگی 
ندارند که بدنبال اخذ تسهیلات هستند اگر منابع مالی 
موجود بود به بانک ها متکی نمی شدند. بنابراین می طلبد 
بانک هــا خود را در کنار اصناف ببینند و از واحد های 
صنفی صنعت ســنگ همــه جانبه حمایــت نمایند. 
حجتــی راد گفت: مــا در همین واحــد صنفی بطور 
میانگین طی ماه بین ۲۵ تا ۳۰ میلیون تومان حقوق و... 
پرداخت می کنیم و کسانی که در واحد های اجاره ای 
فعالیــت دارنــد ماهانه حــدود ۱۵ میلیون هــم اجاره 
می پردازند. آیا در چنین بازاری می توان کسب درآمد 
کرد و پاسخگوی هزینه های ثابت شد؟ همچنین در این 
بازار آشفته کارگران می توانند معیشت روزمره خود را 
تأمین کنند. مدیر فروشگاه صنایع سنگ تخت جمشید 
لنگــرود افزود: مراودات بانکی ما با بانک های اقتصاد 
نوین، سینا، تجارت، صادرات و... انجام می شود و هر 
کدام در این مجموعه دســتگاه پــز نصب کردند که 
نمی توانیم پاســخگو باشیم. وی درباره اخذ تسهیلات 
گفت: تنها وامی که تاکنون از بانک ها دریافت کردم 
در سالیان گذشته ۵۰ میلیون تومان نزد بانک سینا سپرده 
گذاری کردم و با بوکه شدن مبلغ فوق بعنوان ضمانت، 
توانســتم ۵۰ میلیون تومان تســهیلات دریافت نمایم، 
درصورتیکه این مجموعه می بایست طی سال حداقل 
یک میلیارد تومان وام دریافت کند تا در مسیر توسعه 
گام بردارد. وی اذعان داشت: عدم همکاری بانک ها، 
رکود بازار ساختمان و ســنگ، نوسانات نرخ ارز و... 
موجب شد در ســال جاری آمار چک های برگشتی 
استان گیلان در مقایسه با سال های قبل بیشتر شود که 
این مهم برای شــکوفایی اقتصاد استان خوب نیست. 

حسین حجتی راد خاطر نشان ساخت: این رویه باعث 
شده ما با مشکلات نقدینگی روبرو شویم و به سختی 
امورات را بگذرانیم. وی گفت: نکته قابل تأمل اینکه 
در گیلان کارشناس تخصصی سنگ نداریم بر روی 
سنگ های پلاک قیمت گذاری کنند و هم اینک نرخ 
گذاری توســط فعلان ایــن صنعت انجام می شــود. 
پیشکسوت صنعت سنگ اضافه کرد: بازرسین اتحادیه 
صنف مربوطه بر نرخ گذاری ســنگ تاکید دارند در 
صورتیکه در چنین شرایطی به هیچ عنوان نمی توان نرخ 
را  مصوب کرد بخاطر اینکه در سطح کلان کشور هر 
روز شــاهد نــرخ جدید و افزایش تورم هســتیم و هر 
کالایی که فروخته می شود همان کالا را با قیمت بالاتر 
خریداری و جایگزین می نماییم، بنظر می رسد باید با 
صنعت ســنگ کارشناسی برخورد شــود. حجتی راد 
افزود: نکته دیگر اینکــه هیچ یک از اعضای اتحادیه 
صنف مربوطه فعلان صنعت سنگ نیستند بلکه فعالان 
دیگر حوزه ها برای  صنعت ســنگ شهرستان تصمیم 
می گیرند که می طلبد در این زمینه تدابیری اندیشــده 
شود. حســین حجتی راد گفت: بنده در کنار مدیریت 
صنایع سنگ تخت جمشید بعنوان نایب رییس شورای 
اســلامی روستای گالش خاله شهرستان لنگرود ایفای 
نقش می کنم، ســخنان خود را اینگونه بیان کرد: ســه 
دوره بعنوان نایب رئیس شواری روستای گالش خاله از 
توابع بخــش مرکزی لنگرود هســتم و برای پیگیری 
امورات روســتا بــه فرمانــداری شهرســتان لنگرود، 
بخشداری مرکزی و ســایر ادارات شهرستان و استان 
رفت و آمد می کنم و کاملاً با دستگاه های اجرایی آشنا 
هستم ولی متأسّفانه هیچ یک از دستگاه های دولتی به 
زیرساخت های روســتا اهمیت نمی دهند زیرا بیش از 
یکســال کابل تلفن روستا به ســرقت رفته و شرکت 
مخابرات ترتیب اثر نداده است و مردم روستا در عصر 
ارتباطات از تلفن ثابت و اینترنت محروم هســتند. وی 
تصریح کرد: مردم روســتا از شــورا انتظــار دارند تا 
مشکلات ایجاد شده را پیگیری و  برطرف نمایند که با 
پیگیری های متعدد و مکاتبــات اداری تاکنون نتیجه 
بخش نبوده و شــورای اسلامی روستا زیر سئوال رفته 
است در صورتیکه شرکت مخابرات با دریافت آبونمان 
موظف به ارائه خدمات است و باید مشکل ایجاد شده 
را مرتفع سازد. وی افزود: روستای گالش خانه حدود 
۵۰ خانوار بالغ بر حدود ۱۰۰ نفر جمعیت دارد که تنها 
شــغل مردم نیز کشاورزی اســت. حجتی راد در پایان 
ســخنان خود از همکاری و تعامل مشتریان ارجمند و 
پرسنل زحمت کش مجموعه تخت جمشید صمیمانه 
تقدیر کرد و گفت: مردمان گیلان بهترین مردمان ایران 
زمیــن هســتند و در حســاب و کتاب   هــا نیز خوش 
درخشیده اند گرچه تمام مردم ایران با فرهنگ و خوش 
قول هســتند اما گیلانی ها زبانزد عام و خاص هستند، 
امیدواریم مسئولان استان و شهرستان به پاس زحمات 
آنان تلاش بیشتری نمایند تا مشکلات پیش رو ریشه ای 
برطرف گــردد و همه در کمال آرامش به کســب و 

کارها بپردازند.

ســفر به اســتان گیــلان زمانی لــذت  بخش تر 
می شــود که بتوانید زندگی در دل طبیعت یا زندگی 
در دل یک روستای کوهپایه ای را تجربه کنید. با رزرو 
اقامتگاه  بومگردی گوهران)خانه زالفی ها( نخســتین 
بومگردی روســتای گرکــرود از توابع بخش رانکوه 
شهرســتان املش می توانید به این خواسته جامه عمل 
بپوشانید و ســفری به  یادماندنی و خاطره انگیز داشته 
باشــید. مجموعه اقامتگاه بومگــردی گوهران)خانه 
زالفی ها( با قدمت ۷۰ ساله یکی از کهن ترین و برترین 
بومگردی های اســتان گیلان می باشد که با مدیریت 
ســرکار خانم زینب ســالاری اداره می شود  به همین  
منظــور خبرنگار هفته نامه سراســری صبــح امید در 
ادامه گزارشــات خود از واحدهــای اقامتی، پذیرایی 
و گردشگری گیلان با ســرکار خانم زینب سالاری 
مدیــر این مجتمــع گفتگویی ترتیب داده اســت که 
ماحصل آن در ادامه از نظرتان می گذرد. سرکار خانم 
زینب سالاری مدیر اقامتگاه بومگردی گوهران)خانه 
زالفی ها( در نشســت با خبرنگار صبح امید با اشــاره 
به ســوابق کاری خود اظهار داشــت: اینجانب متولد 
سال ۱۳۵۹ شهرســتان رودســر، اصالتاً اهل روستای 
گرکرود، فارغ التحصیل روانشناســی از دانشگاه آزاد 
لاهیجان می باشــم که به دلیل علاقه به محیط زیست 
در ۱۵ سال گذشته با تأسیس نخستین ان جی او حامی 
محیط زیست شهرستان رودسر فعالیت خود را در این 
حوزه آغاز نمودم  و همواره در این زمینه ایفای نقش 
می کنم ضمن آنکه طی بازدید از خانه های بومگردی 
و آشــنایی با اکولاژ ها)بوم کلبه( با کســب تجارب 
ارزنده تصمیم گرفتم در حوزه گردشــگری ، جذب 
توریســم و توسعه گردشگری نیز گام مفید و موثری 

بردارم. مدیر اقامتگاه بومگردی گوهران شهرســتان 
املش به تاریخچه تأســیس این مجموعه پرداخت و 
افــزود: مرحوم حاج زلفعلی زالفی پــدر بزرگم اهل 
همین روستا بودند و با داشتن یک باب مغازه خواربار 
فروشی ۶۰ سال در این خانه زندگی کردند و همیشه 
در کارهای خّیر نیز مشــارکت داشــتند که نام نیک 
ایشــان به یادگار مانده اســت. روحش شــاد و یادش 
گرامی باد. وی بیان داشت: بعد از فوت پدر بزرگم در 
سال ۱۳۸۹ منزل مسکونی ایشان حدود ۱۲ الی ۱۰ سال 
خالی از سکنه شد و در حال تخریب بود که با پیشنهاد 
به اعضای خانواده مبنی بر اینکه خانه پدر بزرگمان را 
به اقامتگاه بومگردی تبدیل نماییم که بحمدالله این امر 
مورد حمایت و پشتیبانی اعضای خانواده)وراث( قرار 
گرفت که در نهایت موفق شدیم با خرید ملک مذکور 
و بازسازی)به سبک قدیم( و اضافه کردن حدود ۱۰۰ 

متر مربع بنا شامل تلار، سرویس های بهداشتی، ورودی 
مجتمع و... اقدام بــه اخذ مجوز های لازم از اداره کل 
میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع  دستی نمودیم 
که نهایتاً اقامتگاه بومگردی گوهران)خانه زالفی ها( در 
سال ۱۳۹۹ به بهره برداری رسید. سرکار خانم سالاری 
مساحت بومگردی را یادآور شد: اقامتگاه بومگردی 
گوهران با ظرفیت ۲۵ نفر در فضایی به وسعت ۴۳۰ متر 
مربع با زیر بنای مفید ۲۵۰ متر مربع در دو طبقه به همراه 
۶ اتاق و آشــپزخانه با داشتن زیر ساخت های شهری 
و... در دل باغات چای جانمایی شــده که خوشبختانه 
به لحاظ کیفیــت پذیرایی به یکــی از  مفرح ترین و 
زیباترین بومگردی های استان گیلان تبدیل شده است 
و طی این سال ها به ویژه تعطیلات آخر هفته، تعطیلات 
رسمی، تعطیلات نوروز و همچنین فصل های بهار و 
تابســتان میزبان گردشگران داخلی و خارجی هستیم. 

ســرکار خانم ســالاری در خصوص اطلاع رســانی 
بومگردی ســخنان خود را اینگونه بیان کــرد: ما در 
goharan_ گام اول اطلاع رســانی، پیج اینستاگرام

ecolodge@ راه انــدازی کردیم و بخاطر کیفیت 
پذیرایی و رضایت گردشگران تبلیغات دیگر مجموعه 
از طریق مســافران و گردشــگران بصورت چهره به 
چهره انجام می شــود که بسیار مؤثر بوده است. ضمن 
آنکه تلفن ۰۹۱۱۸۴۲۷۹۵۰ جهت رزرواسیون در نظر 
گرفته شــده اســت. وی با بیان اینکه ما در بومگردی 
گوهــران با هدف ارائه خدمات ســرو غذا و نظافت، 
نیــروی متخصــص و ماهر داریــم؛ دربــاره غذاهای 
محلی اظهار داشــت: یکی از مهم ترین و اساسی ترین 
پایه های صنعت گردشگری تأمین غذای گردشگران 
داخلی و خارجی در مکان های آرام و مفرح اســت. 
گیــلان با داشــتن تنــوع غذایی و پیشــینه تاریخی و 

درخشــان در آشــپزی و طبخ غذا جایگاه مناسبی در 
صنعت گردشــگری دارد که به پشتوانه همین امر ما 
توانستیم با طبخ غذاهای اصیل محلی مانند ترش تره، 
بادمجان کباب، ترش واش خورشــت، مرغ شکم پر، 
میرزاقاســمی، باقلاقاتــق و...  در جــذب گردشــگر  
ســرآمد باشــیم. وی با بیان اینکه اقامــت با صبحانه 
است ســخنان خود را اینگونه ادامه داد: اتاق های این 
مجتمع کاملآ  ســنتی، رخت خواب های سنتی اصیل 
منطقه اســت. خانم ســالاری جاذبه های گردشگری 
منطقه را یادآور شد: مهمترین جاذبه های گردشگری 
بخش رانکوه شهرســتان املش باغات سرســبز چای 
اســت که در فصل های بهار و تابستان بسیار زیباست 
و در برنامــه ما لحاظ شــده تا با راه انــدازی تور های 
گردشگری چای چینی، بازدید از کارخانجات تولید 
کننده چای، رودخانه ها، چشــمه ها، آبشار سیاه تاش، 
منطقه گردشــگری گلستان سرا و... در توسعه صنعت 
گردشگری اثر بخش باشیم. مدیر اقامتگاه بومگردی 
گوهران)خانه زالفی ها( درباره اخذ تســهیلات خاطر 
نشان ساخت: در اوایل ســال ۱۴۰۰ با همکاری اداره 
کل میراث فرهنگی مبلغ ۳۰۰ میلیون تومان تسهیلات 
دریافت کردیم و در شرایط فعلی نیازمند حمایت همه 
جانبه اداره کل میراث فرهنگی استان هستیم.وی تاکید 
کرد: یکی از مشکلات بومگردی ها در سطح روستا ها 
صدای بلند گوی مســاجد است در صورتیکه مساجد 
و تکایا در سطح روســتا ها تنها مجاز به پخش اذان و 
قرآن برای ادای فریضه جماعت هستند و نباید صدای 
بلندگوی مســاجد در ایام محرم و مناســبت ها برای 
مردم مزاحمت ایجاد کند و هیأت امنای مســاجد نیز 
باید با رعایت قوانین جاری به این خواسته  جامه عمل 

بپوشــانند که بحمدالله هیات امنای مسجد روستای ما 
به این مهم توجه داشــته اند. عضو سابق کمیته پسماند 
شهرستان رودسر در پاسخ به سئوال خبرنگار صبح امید 
مبنی اینکه دغدغه حفظ و حراست از محیط زیست 
دغدغــه همگان به ویژه اصحاب رســانه  اســت، چه 
راهکاری ارائه می  دهید سخنان خود را اینگونه تشریح 
کرد: آموزش حفظ و حراســت از محیط زیست باید 
در رأس امور دســتگاه های اجرایی و رســانه ها علی 
الخصوص رسانه ملی قرار گیرد زیرا با تولید حجم زیاد 
زباله در ســطح روستا ها و شــهرها و دپوی آن در دل 
طبیعت و ریختن زباله در اطراف جاده ها و رودخانه ها 
منابع طبیعی تخریب می شود که متأسفانه تاکنون هیچ 
یک از مسئولین در حفظ و حراست از محیط زیست 
به درســتی نقش خود را ایفــا نکردند و آموزش های 

لازم بــه عموم مردم داده نشــده اســت بنابراین پیرو 
شعار تشکل های محیط زیست باید از خودمان شروع 
کنیم که این مهم راحت ترین و آســان ترین راهکار 
برای پاکیزه نگاه داشتن محیط زیست است، بطوری 
که مردم در منزل شــخصی خــود می توانند زباله تر و 
خشــک را از مبداء تفکیک و از زباله های خشــک 
درآمدزایی نمایند تا به اقتصاد خانوار کمک شــود. 
وی در پایان ســخنان خود از زحمات مهندس حسن 
پور معاون گردشگری سابق اداره کل میراث فرهنگی، 
گردشــگری و صنایع دستی، خانم میربلوکی و دیگر 

مسئولین صمیمانه تقدیر و تشکر کرد.

جانمایی اقامتگاه بومگردی گوهران)خانه زالفی ها( با 7۰ سال قدمت در دل طبیعت و باغات چای یکی از مفرح ترین اقامتگاه های درجه یک شهرستان املش

بومگردی گوهران)خانه زالفی ها( 
با مدیریت خانم سالاری یکی از برترین 

بومگردی  های استان گیلان است

مدیر صنایع سنگ تخت جمشید شهر شلمان لنگرود:

دستگاهای نظارتی جلوی دلالان صنعت سنگ را بگیرند
فعالانصنعتسنگدرگیلانمظلومواقعشدهاند

صادق مهدی پور مدیر صنایع ســنگ باســتان 
و باســتان دیزاین شهرســتان لنگــرود در گفتگو با 
خبرنگار صبح امید با اشــاره به ســوابق کاری خود 
گفت: اینجانب متولد سال ۱۳۶۵ شهرستان لنگرود، 
فارغ التحصیل کارشناسی حسابداری از دانشگاه آزاد 
واحد بندر انزلی می باشــم که حدود ۹ سال در زمینه 
تولید قطعات بتنی و حدود ۳ ســال در حوزه ساخت 
و ســاز فعالیت داشــتم که به واســطه آن در ۴ سال 
گذشته وارد صنعت سنگ شدم و در محور لنگرود 
- لاهیجان انبار ســنگ راه اندازی نمودم که به دلیل 
گسترش خدمات صنعت ساختمان در ۶ ماه گذشته 
به اتفاق همکارانم مجموعه باستان دیزاین را با هدف 
ارائه خدمات متنوع دکوراسیون داخلی، بازسازی و 
مشارکت در ساخت را در مجاورت مجموعه سنگ 
باستان به بهره برداری رساندیم.  وی افزود: در حقیقت 
ما دارنده انبار و نمایشگاه سنگ هستیم که سنگ های 
تراورتــن و مرمریــت را از کارخانجات ســنگبری 
شــهرک صنعتی محمود آباد اصفهان، شهرک های 
صنعتی سنگ شهرســتان محلات، شهرک صنعتی 
شــمس آباد تهران، کارخانجات ســنگبری قم و... 
تهیــه می کنیم و محصولات را در همین شهرســتان 
و شهرســتان های اطراف حتی غرب استان مازندران 
عرضه می نماییم، زیرا برخی سنگ های این فروشگاه 

مانند سنگ مرمریت ممتاز هرسین و... در نوع خود 
بی نظیر هســتند.  مهدی پور اظهار داشت: ما در این 
واحد صنفی با نصب و تجهیز دستگاهای سنگبری، 
ســنگ مورد نیاز مشتریان را به ســفارش آنان برش 

می دهیم که در نمای ساختمان نصب می گردد. مدیر 
صنایع باستان سنگ بیان داشــت: در سال های ۹۸ و 
۹۹ ساخت و ســاز رونق چشمگیری داشت که این 
عامل موجب شد در این حوزه سرمایه گذاری کنیم 

ولی متأسفانه در ســال های اخیر صنعت ساختمان با 
رکود مواجه شد که تمامی فعالان این حوزه با مشکل 
روبرو شــده اند. مدیر مجموعه باستان دیزاین درباره 
اخذ تسهیلات ابراز داشت: خوشبختانه تا به امروز از 

تسهیلات بانکی استفاده ننمودم و در شرایط  کنونی به 
شدت نیازمند منابع مالی هستیم. وی مساحت کارگاه 
را مطرح کرد: این واحد در زمینی به مســاحت ۷۵۰ 
متر مربع پایه گذاری شــده و در مجاورت آن باستان 
دیزاین ایجاد شده تا پاسخگوی خواسته های مشتریان 
باشــیم. صادق مهدی پور میزان اشتغال ایجاد شده را 
یاد آور شــد: قبل از رکود حــدود ۷ نفر جذب کار 
کرده بودیم ولی اکنون ۳ نفر مشغول بکار هستند. وی 
بیان داشت: امروزه مردم توان خرید ندارند و کسانی 
که می خواهند وعده ای یا بصورت چک خرید کنند 
به این واحد مراجعه می کنند که این مشــتریان به ۱۰ 
درصــد هم نمی رســد و برای اینکــه محصولات به 
بازار عرضه شود تعیین قیمت سنگ توسط مشتریان 
مشخص می شود. مهدی پور در خصوص مشکلات 
مالیات و بیمه ســخنان خود را اینگونه عنوان داشت: 
صنعت سنگ در کلان کشــور دامنه وسیع دارد در 
صورتیکــه ما صرفــاً در فروش ســنگ ایفای نقش 
می کنیم که متأسفانه کارشناسان امور مالیاتی، مالیات 

ســنگین برای این واحد صنفی در نظر گرفتند که با 
اعتراض ما مواجه شد و پرونده در دست برسی است، 
ضمن آنکه هزینه بیمه تأمین اجتماعی سنگین است 
که امید واریم مشکلات ایجاد شده مرتفع شود. مدیر 
مجموعه دکوراسیون باستان دیزاین افزود: خدمات 
واحد صنفی باســتان دیزاین گســترده با متریال های 
منحصر به فرد در نوآوری و تکنولوژی است که یکی 
از مجموعه های بی نظیر در شــرق گیلان به حساب 
می آیــد به همین منظور تــلاش کردیم تمام مصالح 
مورد نیاز تزئینات و زیبا  ســازی ساختمان را گرد هم 
آوردیم که تنوع متریال ها را می توان به کفپوش های 
PVC، کفپوش های لمینت، پارکت، سرامیک، انواع 
دیوارپوش ها، ورق های ماربل، انــواع تزئینات نور، 
محوطه ســازی، چمن سبز، شــیرآلات ساختمانی ، 
باکس آینــه دکوراتیو ســرویس های بهداشــتی و... 
اشــاره کرد.  وی درباره بازدید مسئولان گفت: تمام 
مســئولین شــهری لنگرود، کومله و... در این واحد 
صنفی حضور پیدا کردند اما بازدیدها تشریفاتی بوده 
اســت که تاکنون هیچ کس بــا هدف کمک و رفع 
موانع در این مجموعه حضور پیدا نکرده اســت در 
صورتیکــه توقع ما حفظ ثبات بازار، ثبات نرخ ارز و 
امنیت شغلی می باشد. اگر امنیت شغلی داشته باشیم 
قطعاً به اقتصاد شهرستان کمک شایانی خواهیم کرد.  

مدیر صنایع سنگ باستان و باستان دیزاین لنگرود: 

امنیت شغلی مهمترین رکن فعالیت های اقتصادی



ران
ن  اي

مد
و ت

يخ 
تار

خت 
پايت

يام 
 تلفن هاي تماس با دفتر استان مركزیپ

 تلفن هاي تماس با دفتر مركزی

  دوشنبه  30  بهمن ماه 140۲  9 شعبان 1445   19 فوریه ۲0۲4

تحريريه:  38264433-081          سردبير: 09183151437
نمابـــر:  38285048-081          تلفـن: 081-38264433

www.hamedanpayam.com          پایگاه اینترنتي
sobheomid87@gmail.com          ارتباط با نشریه
modir@hamedanpayam.com   ارتباط با مدیرمسئول
sardabir@hamedanpayam.com     ارتباط با سردبیر
agahi@hamedanpayam.com        واحد آگهي ها

      09189565456 
09011618988 

هفته نامه سراسري سیاسي، اجتماعي
صاحب امتياز و مديرمسئول: علي مثبت (فاضل همداني)

قائم مقام مدير مسئول: نصرت ا... طاقتي احسن
سردبير: يدا... طاقتي احسن

ليتوگرافي و چاپ: پيام رسانه (همدان)  34586089 - 081
نشاني: همدان، خيابان مهديه، روبروي دبيرستان شريعتي، 

ساختمان پيام

@aram.sobhe.omid :صفحه مجازى صبح اميد در اينستاگرام

دفتر هفته نامه صبح امید استان مركزی: اراك، خیابان دانشگاه، بازار 
فناوری و نوآوری دانشگاه آزاد، ساختمان امام خمینی)ره( طبقه دوم 
واحد 5 كدپســتی 3818146775. محمد آرام مدیر دفتر استان 

مركزی و خبرنگار استان های تهران، اصفهان، گیلان و مازندران
Sobheomidarak@gmail.com                                :ایمیل
T.ma/sobheomid_aram                                           :تلگرام
@aram.sobhe.omid                                              :اینستاگرام
sobheomidarak.blogfa.com                             :وبلاگ
@sobheomidarak                                                              :ایتا

شــرکت دانش بنیــان ماشــین ســازی متین 
هنرساز، طراح و سازنده انواع  ماشین آلات خطوط 
تولید صنایع بازیافت پلاســتیک و سازنده دستگاه 
اکسترودر و تجهیزات گرانول مواد پلیمری، یکی 
از شــرکت های برجسته کشور اســت که با حدود 
سه دهه سابقه درخشان در صنعت ماشین سازی از 
دو سال گذشته فعالیت صنعتی خود را در شهرک 
صنعتــی زاویه شهرســتان زرندیه اســتان مرکزی 
آغاز نموده و در مســیر توسعه قرار دارد. مدیریت 
این شــرکت علاوه بر ساخت ماشین آلات صنعت 
پلیمر در استان مرکزی، رییس هیئت مدیره شرکت 
تولیدی بهتا پلیمر طبرســتان در اســتان مازندران، 
تولید کننده انــواع گرانول و کامپاندهای پلی اتیلن 
و  پروپیلن نیز می باشــد. به همیــن منظور خبرنگار 
هفته نامه سراســری صبح امید در ادامه گزارشات 
صنعتی خود در این شــماره با جناب آقای مهندس 
رضا آقایی متین ســکاندار شرکت مهندسی دانش 
بنیان ماشین سازی متین هنرساز که از پیشکسوتان 
صنعت کشــور و عضو انجمن صنایع پلیمر ایران، 
عضــو برنامه توســعه صنعت ماشــین ســازی زیر 
نظــر معاونت علمی و فناوری ریاســت جمهوری، 
صادرکننده ماشــین آلات و محصــولات پلیمری، 
پیشکســوت صنعت بازیافت و پلاســتیک کشور 
گفتگویی ترتیب داده اســت کــه ماحصل آن در 

ادامه از نظرتان می گذرد.
مهندس رضا آقایی متین مدیر عامل شــرکت 
مهندسی دانش بنیان ماشین سازی متین هنر ساز در 
گفتگــو با خبرنگار صبح امید با اشــاره به ســوابق 
کاری خود گفت: اینجانب متولد سال ۱۳۵۶ ساکن 
تهران و دانش آموخته در رشته  مهندسی مکانیک 
می باشــم. مهندس آقایــی متین اظهار داشــت: از 
ســال۱۳۷۸  رسماً وارد صنعت شــدم که اکنون با 
سابقه حدود ۲۵ سال این واحد  صنعتی را مدیریت 
می نمایم. وی در پاسخ به سئوال خبرنگار صبح امید 
مبنی بر اینکه چه انگیزهای باعث شد وارد صنعت 
بازیافت و ساخت ماشین آلات شوید، بیان داشت: 
برادر بزرگوارم در ســال ۱۳۶۴ وارد صنعت شدند 
که به پشــتوانه ایشان من نیز در  این صنعت فعالیت 
خود را آغــاز کردم. این همکاری تا ســال ۱۳۹۲ 
ادامه داشت وایشان به دلیل شروع فعالیت در حوزه 
دیگری از صنعت، از بخش پلیمر جدا شدند؛ لیکن 
بنده فعالیت در این حوزه را ادامه دادم. مدیر عامل 
شــرکت مهندسی ماشــین ســازی متین هنرساز به 
تاریخچه تأســیس شــرکت اشــاره کــرد و اظهار 
داشــت: این واحد صنعتی  بیشتر سال های فعالیت 
خود را در مرکز صنعتی شورآباد استان تهران آغاز 
کرده بوده و  در سال ۱۴۰۱ به استان مرکزی انتقال 
یافــت. مهنــدس آقایی متین در پاســخ به ســئوال  
خبرنگار صبح امیــد مبنی براینکه چه عاملی باعث 
شد شرکت به استان مرکزی انتقال یابد سخنان خود 
را اینگونه تشــریح کرد: اســتان مرکزی به  عنوان 
چهارمیــن قطب صنعــت کشــور و دومین قطب 

صنعــت مادر ایران و نزدیکی شهرســتان زرندیه و 
شــهرک صنعتی زاویه با پایتخــت و فرودگاه امام 
خمینی )ره( و وجود محورهای مواصلاتی به ویژه 
اتوبــان تهــران- ســاوه و همچنین فراهــم کردن 
زیرساخت های تولید و ایجاد اشتعال پایدار توسط 
مسئولان و تســریع در صدور مجوزها موجب شد 
فاز اول شرکت ماشین سازی متین در کمترین زمان 
ممکن در شهرک صنعتی زاویه در مکان استیجاری 
با فضایی به مساحت ۲ هزار متر مربع جانمایی شود. 
این شــهرک پتانســیل بســیار خوبی برای جذب 
سرمایه گذران صنعتی را دارد و شرکت های بسیار 
بزرگی در شهرک احداث و راه اندازی شده اند که 
فرصــت ســرمایه گذاری را فراهــم نموده اســت. 
سکاندار شرکت ماشــین سازی متین در خصوص 
ســاخت کارخانه در شهرک صنعتی زاویه سخنان 
خود را این گونه تشــریح کرد: خدا را شــاکریم با 
پیگیری هــای صــورت گرفته و کمک مســئولان 
اســتان موفــق شــدیم در کمترین زمــان زمینی به 
مســاحت حدود ۶ هزار متر مربع در این شــهرک 
خریــداری کنیم که بحمدالله پــس از تحویل فوراً 
ساخت و ســاز کارخانه را آغاز کردیم و بر اساس 
ارزیابــی صــورت گرفته  تــا  یک ســال آینده به 
بهره برداری می رســد و به گفته کارشناســان، این 
واحــد صنعتی پــس از افتتــاح به عنــوان یکی از 
بزرگترین و مجهزترین زنجیره ساخت ماشین آلات 
صنعت پلاستیک و بازیافت پلیمر در ایران و حتی 
خاورمیانه معرفی خواهد شــد. پیشکسوت صنعت 
کشور درباره امکانات زیر ساخت کارخانه جدید 
گفت: شــهرک صنعتی زاویه در موقعیت بســیار 
مناسب جانمایی شــده و دارای  بخش عمده ای از 
زیرســاخت ها می باشد که انشاالله بســتر مخابراتی 
شــهرک نیــز بــا نظــر مســاعد جنــاب مهندس 
خوشنویســان  مدیرعامل شــرکت شــهرک های 
صنعتی اســتان مرکزی و مهنــدس میزاخانی مدیر 
شــهرک صنعتــی زاویه و بــا همکاری شــرکت 
مخابرات  ایجاد و توسعه یابد. مهندس آقایی متین 
زمینه فعالیت شرکت را تشریح کرد: فعالیت ما در 
گذشــته تولید دســتگاه ها و ماشــین آلات صنایع 
مختلف از جمله صنعت آجر و  پلاستیک بود که با 
کســب تجارب ارزنده اکنــون بطور تخصصی در 
حــوزه طراحی و ســاخت ماشــین آلات بازیافت 
پلاستیک و ساخت اکسترودر و گرانول های انواع 
 HDPE ،مواد پلیمری از قبیل پلی اتیلن، پلی پروپلین
LDPE و دیگر مــواد پلیمری قابل بازیافت با توان 
تولید بالا و با کیفیت و در مقیاس صنعتی مشغول به 

فعالیت هســتیم. مدیــر عامل شــرکت دانش بنیان 
ماشین سازی متین هنرســاز با بیان اینکه این واحد 
صنعتــی اولین تولید کننده کاترهای هوا خنک در 
ایران است، افزود: شــرکت ماشین سازی متین در 
بومی ســازی دســتگاه کاتر واتررینــگ، خطوط  
رشته های و دســتگاه های اکســترودر گازگیردار 
نخســتین شــرکت ایرانی بوده که توانسته صنعت 
بازیافت را در کل کشور متحول سازد. پیشکسوت 
صنعت کشــور خاطر نشان ساخت: این شرکت در 
ســال ۱۴۰۱ بــا ارزیابــی کارگروه شــرکت ها و 
مؤسســات دانش بنیان در حوزه طراحی و ساخت 
ماشین آلات و تجهیزات پیشرفته به عنوان شرکت 
دانش بنیان معرفی شد. وی به معرفی توانمندی های 
شــرکت پرداخــت و افزود: ماشــین ســازی متین 
هنرســاز، ســازنده دســتگاه های اکســترودر تک 
مــاردون، دو مــاردون، مارپیچ هــای تخصصــی 
اکسترودرها برای انواع پلیمر، ماشین آلات وابسته و 
ســایر ادوات خطــوط بازیافت و تولید اســت که 
بحمدالله این محصولات قابل رقابت با ماشین آلات 
خارجــی اســت. مهنــدس آقایی متیــن در بخش 

دیگری از سخنان خود اذعان داشت: خوشبختانه به 
لحاظ حجــم  تولیدات جزو شــرکت های مطرح 
ایــران هســتیم زیــرا تنوع ســاخت دســتگاه ها و 
ماشین آلات این واحد بسیار وسیع و گسترده است. 
ضمن آنکه دستگاه های متداول تولیدی شرکت به 
لحــاظ حجم و تنــاژ تولید با بیش از یــک تنُ در 
ساعت می باشد که این مهم مجموعه ماشین سازی 
متین را متمایز ســاخته است. ایشــان افزودند: ما از 
ابتــدای ورود در صنعــت ماشــین ســازی بویــژه 
دســتگاه های اکســترودر در تــلاش بــرای ارتقاء 
کیفیت، صادرات محور عمل کردیم و این سیاست 
موجب گردیده بخشی از تولیدات صنعتی شرکت  
توسط مشتریان و بازرگانان به بازارهای بین المللی 
راه یابد.  همچنیــن کیفیت بالای این محصولات، 
استقبال تولیدکنندگان صنعت کامپاندهای پلیمری 
در داخل کشــور را به همراه داشته است بطوریکه 

تولید کنندگان با خرید این ماشین آلات توانسته اند 
عــلاوه بر تأمیــن نیازهــای داخل کشــور، بخش 
عمده ای از محصولات پلیمری خود را در شــرایط 
رقابتی بین المللی صادر نمایند. وی با بیان اینکه  ما 
ســفارش محور تولیــد می کنیم، ســخنان خود را 
و  فــروش دســتگاه ها  تصریــح کــرد:  اینگونــه 
ماشــین آلات تولیدی این شــرکت بصورت عقد 
قــرارداد بــا شــرکت ها و صنایــع مختلــف تولید 
محصولات پلیمری مانند شرکت های لوله سازی، 
شــرکت های تولید کننده کامپاندها، شرکت های 
زیر مجموعه خودرو سازی و... می باشد. پیشکسوت 
صنعت کشــور در خصوص صادرات گفت : بازار 
هدف صادرات دستگاهای این واحد صنعتی عمدتاً 
کشورهای عراق، افغانستان، پاکستان، قزاقستان و... 
می باشد. همچنین  بازار هدف صادرات محصولات 
پلیمری شرکت بهتا پلیمر طبرستان نیز به کشورهای 
ترکیه، عراق، ترکمنســتان، تاجیکستان، پاکستان 
اســت. البته در حال حاضر ماشــین آلات را درب 
کارخانه به کارفرمایان و بازرگانان تحویل می دهیم 
و مستقیماً در بازاریابی خارجی وارد نشده ایم. عضو 

انجمــن صنایع پلیمــر ایران در پاســخ به ســئوال 
خبرنگار ما مبنی بر اینکه با چند درصد ظرفیت در 
حال تولید هســتید، گفت:  خوشــبختانه به لحاظ 
تولید و فروش مشــکلی نداریم و هم اینک با تمام 
ظرفیت در حال تولید هستیم؛ تنها دغدغه ما کمبود 
منابــع مالــی و ســرمایه در گردش اســت که این 
موضوع می بایســت به همت متولیــان امر صنعت 
برطرف شود و بانک ها خود را در کنار تولید ببینند. 
وی اذعان داشــت : تا بــه امروز هیچ نهــاد دولتی 
نقدینگی به این  شرکت تزریق ننموده و تنها کمک 
مسئولان تحویل زمین  با قیمت مناسب بوده که که 
لازم می دانــم در این خصوص صمیمانه از مقامات 
ارشد استان به ویژه مسئولان سازمان صنعت، معدن 
و تجارت و شــرکت شهرک های صنعتی تقدیر و 
تشــکر کنم. وی بیان داشت: با توجه به هزینه های 
بالای ساخت و ساز کارخانه و اینکه ساخت و ساز 

را با ســرمایه خودمان شــروع کردیم، انتظار ما از 
مدیران دستگاه های ذیربط تزریق منابع مالی است. 
مهندس آقایی متین گفت: معمولاً از شــرکت های 
دانش بنیان حمایت مالی می شود ولی متأسفانه تا به 
امروز از ایــن واحد تولیدی دانــش بنیان حمایتی 
صورت نگرفته است که امیدواریم بعد از پیشرفت 
۷۰ درصد از ساخت کارخانه جدید بتوانیم از منابع 
بانکی بهره مند شــویم و با سرعت بیشتری گام های 
توســعه را  برداریم. از این رو برای اینکه بتوانیم از 
شــرایط بحران مالی عبور کنیم و شــرایط ایده آل 
داشته باشــیم به ۲۰ میلیارد تومان تسهیلات بانکی 
نیــاز داریم و هــم اینک برای تأمیــن منابع مالی به 
ناچار از اعتبار ایجاد شده شرکت استفاده می کنیم 
تا از شــرایط کنونی عبور نماییم. وی رمز موفقیت 
خــود را اینگونه بیــان کرد:  شــرکت دانش بنیان 
ماشین سازی متین هنرساز اولین سازنده ماشین آلات 
صنعت بازیافت پلیمر و صنعت پلاستیک در استان 
مرکزی اســت که به لحاظ سرعت تولید و ساخت 
ماشین آلات جزو برترین های این صنعت در منطقه 
است و مهمترین عامل موفقیت شرکت دانش بنیان 

ماشــین سازی متین را مرهون زحمات شبانه روزی 
تیم خلاق و زبده این مجموعه می دانم که مدیران 
و کارکنان بخش مهندســی، بخــش تولید، بخش 
بازرگانی، بخش تحقیق و توســعه و منابع انســانی 
دلسوزانه تلاش می کنند تا بتوانیم مسیر توسعه را به 
خوبــی بپیماییم تا در بازارهــای داخلی و خارجی 
خوش بدرخشیم. مهندس رضا آقایی متین تصریح 
کرد: در این  ســالها بخش تولید همیشــه در یک 
شیفت ۱۲ ساعته فعال بوده و در حال حاظر با ۱۰۰ 
درصد ظرفیت در حال تولید هستیم ولی در جذب 
نیروی انســانی به شدت مشکل داریم بخاطر اینکه 
شهرســتان زرندیه داری ۳ شهرک صنعتی بزرگ 
است و کارخانجات صنعتی متعددی در این منطقه 
احداث شــده اند که بخاطر نبود مســکن و حمل و 
نقــل عمومی واحدهای تولیــدی در جذب نیروی 
انسانی به شدت با مشکل روبرو هستند که می طلبد 

مقامات کشــوری و اســتانی در این راستا تدابیری 
بیاندیشــند. وی ادامه داد: اگر حمل و نقل عمومی 
ماننــد خط مترو از شــهر پرند تهران به شهرســتان 
زرندیه و شــهرک های صنعتی متصل شود قطعاً به 
رشد کارآفرینی شهرســتان کمک شایانی خواهد  
کرد. عضو انجمن صنایع پلیمر ایران میزان اشتغال 
شــرکت را یادآور شــد: در حال حاظر ۱۰ نفر در 
شــرکت بهتا پلیمر طبرستان ســاری مشغول بکار 
هســتند کــه قطعاً بــا ایجاد طــرح توســعه، میزان 
اشــتغال زایی افزایش می یابد. مهندس رضا آقایی 
متیــن دربــاره ظرفیت های صنعتی اســتان مرکزی 
تاکید کرد: اگر مسئولان استان ظرفیت های بالقوه 
صنعتی اســتان را بیشــتر معرفی کنند و تبلیغات در 
خصوص شهرک های صنعتی داشته باشند می تواند 
در جذب ســرمایه گذار نســبت به دیگر اســتان ها 
ســبقت بگیرند زیرا شــهرک های صنعتی مامونیه، 
زاویــه و پرندک در مجاورت تهران قرار دارند که 
در نوع خود بی نظیر هســتند. نکته قابل تأمل اینکه 
تعداد زیادی ســوله های صنعتی با هدف تولید در 
شهرک ها ساخته شده اند که متأسفانه نیمه کاره رها 

و بلااستفاده مانده اند.  از این رو مسئولان می توانند 
با استفاده از این ظرفیت بهره وری تولید را افزایش 
دهند. صنعتگر برجســته استان مرکزی خاطر نشان 
ســاخت: ما با حضور و شــروع بکار خــود در این 
شهرک به بسیاری از همکاران صنعت ماشین سازی 
و بازیافت پلیمر و پلاســتیک تهران پیشــنهاد کار 
کردیم تا کارخانجات تولیدی خود را از پایتخت به 
شهرک صنعتی زاویه انتقال دهند که طی بازدید از 
شهرک، محیط کسب و کار را برای تولید مطلوب 
ارزیابــی کردنــد. چونکه کمتر از یک ســاعت با 
تهران و نیم ســاعت با رباط کریم و شهریار و شهر 
پرند فاصله داریم و علیرغم کمبود نیروی انسانی در 
منطقــه زرندیــه، امکان تأمیــن نیروی انســانی از 
شــهرهای همجــوار وجــود دارد. وی ادامــه داد: 
شــهرک صنعتی زاویه یک منطقه فوق العاده برای 
تولید و جذب ســرمایه گذار اســت ، اگــر مدیران 

اســتان با فعالان اقتصادی همراه باشــند و بسترهای 
تولید را برای آنان فراهم کنند این شهرک می تواند 
به قطب تولید ماشــین آلات تبدیل شــود. مهندس 
آقایی متین گفت: در تلاش هستیم بتوانیم همکاران 
صنعت ماشین ســازی را در شهرک صنعتی زاویه 
گردهم آوریم تا با قطب شدن شهرک، متقاضیان 
بتوانند همــه اقلام مورد نیاز را در همین شــهرک 
بصورت متمرکز تهیه کنند که رونق اقتصادی را در 
پی خواهد داشت. وی درباره حضور در نمایشگاه 
بین المللی گفت: برای اینکه بتوانیم توانمندی های 
منحصر به فرد شــرکت را به عمــوم جامعه به ویژه 
متخصصین حوزه صنعت بازیافت معرفی کنیم در 
نمایشگاه های تخصصی شرکت می کنیم به همین 
منظــور  اخیــراً در پنجمیــن نمایشــگاه بین المللی 
مدیریت پسماند، بازیافت، ماشین آلات و تجهیزات 
وابســته در محل دائمی نمایشــگاه های بین المللی 
تهران که ۲ لغایت ۵ بهمن ماه جاری برگزار شــد 
شــرکت کردیم و غرفه شرکت دانش بنیان ماشین 
سازی متین هنرساز بعنوان بزرگترین و برترین غرفه 
نمایشگاه مطرح شد. صنعتگر برجسته کشور اذعان 
داشت:  ما در این سال ها برای ساخت ماشین آلات 
بازیافــت تلاش مضاعــف داشــته و کار جهادی 
کرده ایــم که خروجی آن ســاخت دســتگاه های 
بازیافت سنگین یک تنُ در ساعت  می باشد که به 
همــت  نیروهای متخصص شــرکت محقق شــده 
اســت. وی ادامــه داد: امــروزه ضــروری اســت 
واحد های صنعتی از ظرفیت دانشگاهی بهره کامل 
بگیرند. از این رو مجموعه ماشین سازی با استقبال 
از همــکاری صنعت و دانشــگاه بویــژه همکاری 
دانشــجویان مقاطع فوق لیسانس و دکتری توانسته 
بخش مهمی از تحقیقــات صنعتی خود را به انجام 
برســاند، به طوریکه طراحی و تولید ســیلندرها و 
مارپیچ ها، اسکرین چینجر، سانتریفیوژ( خشک کن 
گریز از مرکز( اکســترودر مرحله۲ و…  با رعایت 
اســتانداردهای ملی و بین المللی تولید می گردد و 
قابل رقابت با دســتگاه های ساخت ترکیه و چین و 
هم ســطح برندهای اروپایی اســت. عضو انجمن 
شــرکت های دانش بنیان اظهار داشــت: بــا تولید 
دســتگاه کاتر واتر رینــگ توانســته ایم مانع ورود 
بخشی از دستگاه های مشابه خارجی را بگیریم که 
بــه نظر می رســد این اقــدام در حــوزه اقتصادی، 
کارآفرینــی و همچنین جلوگیــری از خروج ارز 
گام های کوچک و مثبتی را برداشــته ایم.  مهندس 
آقایــی متین صنعت بازیافت پلیمــر را جزو صنایع 
مادر کشــور دانســت و افزود:  بازیافت از اهمیت 
بالایی برخوردار اســت کــه از نمونه های بارز آن 
می تــوان بــه حفظ محیط زیســت و حراســت از 
طبیعت، حفظ منابع پلیمری، حفظ تعادل در قیمت 
انواع پلاســتیک ها و بهینه نمودن قیمت آن، حفظ 
منابع طبیعی، ایجاد اشــتغال پایدار، صرفه اقتصادی 
و...  اشاره کرد. به همین ترتیب ما در حد بضاعت 

خــود بدون حمایــت دولت، بالای ۱۰۰ شــرکت 
بــزرگ را تجهیز نموده و از آنان حمایت کرده ایم 
که بیشــتر این واحدها با تنُــاژ تولید بالا، محصول 
خــود را صــادر و ارز وارد کشــور می کننــد. در 
صورتیکه این حجــم از ضایعــات و بازیافت غیر 
اصولی می توانست مخرب محیط زیست باشد ولی 
بــا تفکــر نــو و خلاقانــه در روش هــای بازیافت 
ضایعات، این فرایند به خلق ثروت تبدیل شده است 
و برای توسعه این راه  توقع داریم از شرکت دانش 
بنیان ماشین ســازی متین همه جانبه حمایت شود.

پیشکسوت صنعت کشور در صنعت بازیافت پلیمر 
تاکید کرد: اگر فعالان این حوزه و اســاتید مجرب 
دانشگاه ها بتوانند با یکدیگر هم افزایی داشته باشند 
و طرح هــای نوآورانه ارائــه دهند قطعاً این صنعت 
متحــول خواهد شــد. ولی بــا تأســف باید گفت 
شرکت های بزرگ از توان و تحقیقات دانشگاهی 
کمتــر  بهره می گیرند و دانشــگاه ها نیــز با صنایع 
ارتباط نمی گیرند. از  سوی دیگر دانشجوهایی که 
از دانشگاه ها فارغ التحصیل می شوند  علاقه کمتری 
نسبت به جذب و یادگیری در صنایع ماشین سازی 
و بازیافــت نشــان می دهند  که ایــن مهم صنعت 
بازیافت کشــور را تهدید می کند، می طلبد ارتباط 
صنایع با دانشگاه بیشتر شود تا چالش های پیشرو از 
بین برود زیرا علم و تکنولوژی توأم با صنعت لازم 
و ملزوم یکدیگر است. وی در خصوص پرداخت 
۸۰ درصد تسهیلات بانکی سخنان خود را اینگونه 
تشــریح کرد: با کمک و پشتیبانی معاونت علمی، 
فناوری و اقتصاد دانش بنیان ریاست جمهوری و با 
هدف حمایت از تولید داخل مقرر شد به خریداران 
ماشین آلات صنعت بازیافت و پلاستیک تسهیلات 
تا سقف ۸۰ درصد پرداخت شود که بحمدالله این 
امر محقــق شــده و افرادی کــه تمایل بــه خرید 
محصولات این شرکت داشتند از این امتیاز استفاده 
نموده اند و در سال جاری حدود ۱۰ فقره تسهیلات 
کم بهــره به خریداران پرداخت شــده و این طرح 
همچون گذشــته ادامه دارد. وی در پایان ســخنان 
خود، ضمن تقدیر و تشکر از همکاری و همراهی 
اداره کل صنعت، معدن و تجارت اســتان مرکزی 
در خصوص تســریع در صدور مجوزها، همکاری 
شرکت شهرک های صنعتی استان بابت تحویل به 
موقع زمین و دیگر دســتگاه.های خدمات رســان 
استان و شهرستان زرندیه، همچنین تلاش بی وقفه 
پرســنل خدوم و زحمتکش شــرکت از اســتاندار 
محترم اســتان مرکــزی و معــاون هماهنگی امور 
اقتصادی استانداری تهران درخواست نمود به جد 
پیگیر حمل و نقل عمومی به شهرستان زرندیه باشند 
تا مشــکل نیــروی انســانی کارخانجــات صنعتی 

شهرک های صنعتی این منطقه برطرف شود.

مدیر عامل شركت دانش بنیان ماشین سازی متین هنرساز واقع در شهرك صنعتی زاویه در گفتگو با صبح امید مطرح كرد:

ضرورت تعامل دانشگاه با صنعت بازیافت پلیمر
تكمیلزنجیرهتولیدوتحولدرگروتأمینمنابعمالىوسرمايهدرگردش

شهرك صنعتی زاویه استحقاق 
قطب تولید ماشین آلات صنعت 

پلاستیك و بازیافت پلیمری را دارد

بانك ها در كنار تولید باشند


